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Nämnd 

Kommunstyrelsen 

 

PROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 

2024-02-06 

 

 

 
Datum 2024-02-06 

 

Tid Kl. 13.00 – 14.00 

 

Plats A-salen 

 

Beslutande Enligt närvaro- och tjänstgöringslista 

 

Övriga   

Närvarande Niklas Nordén, kommundirektör, §§ 12 - 36 

Siv Sjödin, sekreterare, §§ 12 - 36 

Örjan Abrahamsson, skolchef § 12 

Christer Sjödin, rektor/vuxenutbildningschef § 12 

Mattias Axelsson, ekonomichef § 12   

Anna Almén Isfeldt, Översiktsplanerare, § 12 

Fredrik Granholm, Ordförande i parlamentariska gruppen § 12 

Ingemar Jonsson, Ordförande Energidalen § 12  

Mikael Näsström Tillväxtchef, § 12 

 
 

 

  

 

  

  

 

      

     

Underskrifter Protokollet undertecknas elektroniskt av 

 

 Sekreterare Siv Sjödin  ................................................... §§ 12 – 36 

 

 Ordförande Johan Andersson (C)  .................................. §§ 12 – 36 

  

 Justerare John Åberg (S)  ........................................... §§ 12 – 36 

 

 

 

 
   
 

Bevis om justering 

 

Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagetts genom anslag på Sollefteå kommuns digitala 

anslagstavla, www.solleftea.se 
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Nämnd 

Kommunstyrelsen 

 

PROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 

2024-02-06 

 

 

Närvaro- och tjänstgöringslista 

Namn När- 

varo 

Tjg. 

ers. 

Jäv Avstå Reservation 
 

tion 

Anteckning 

§ 
 

§ 
 

§  
16 

§ 
 

§ 
 

§ 
 

§ 
 

§ 
 

 

Ledamöter 

Johan Andersson (C) X           

Maria Wennberg (C) X           

Fredrik Granholm (C) X           

Monica Tirri (C) X           

Jerry Mähler (C) -          Anmält förhinder 

Therese Kårén (C) X           

Birgitta Häggkvist (VI) X           

Ulrika Bergman (VI) X           

Kjell-Åke Sjöström (V) X           

Ulrika Frestadius (M) X           

John Åberg (S) X    X      
§ 16 Avstår att delta i 
beslutet 

Lillemor Edholm (S) X    X      
§ 16 Avstår att delta i 
beslutet 

Mattias Ahlenhed (S) X    X      
§ 16 Avstår att delta i 
beslutet 

Lena Österlund (S) X    X      
§ 16 Avstår att delta i 
beslutet 

Tommy Nilsson (SD) X           

Ersättare 

Joel Ölund (C) X X         Ers Jerry Mähler 

Andreas Jonsson (C) X           

Peter Ledin (C) X           

Daniel Rehnberg (C) X           

Emelie Wrede (C) X           

Jörgen Åslund (Vi) -          Anmält förhinder 

Maria Eriksson (Vi) X           

Diana Nilsson (V) X           

Jörgen Andersson (V) X           

Ronnie Larsson (KD) -          Anmält förhinder 

Jack Åkerlund (S) -          Anmält förhinder 

Susanne Lindahl (S) X           

Mikael Sjölund (S) -          Anmält förhinder 

Lisa Wenman (S) X           

Pär Gottvall (SD) X           

Insynsplats 

Linus Källgren (LPo) X           

Ers. Insynsplats 

Gunilla Fluur (LPo) -            
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Nämnd 

Kommunstyrelsen 

 

PROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 

2024-02-06 

 

 

Ärendelista 
 

§ 12 Dnr KS 4/2024 

Muntliga informationer………………………………………………………………………………..6 

 

§ 13 Dnr KS 361/2022 

Svar på motion: Att göra Kommunfullmäktige tillgängligare för intresserade medborgare .…..….…8 

 

§ 14 Dnr KS 123/2023 

Svar på medborgarförslag: Övergå från kalhyggesbruk till hyggesfria metoder på kommunalt ägd 

skogsmark……………………………………………………………………………….……………10 

§ 15 Dnr KS 252/2023 

Sollefteåforsens förnyelse - Sollefteåforsen AB…...…………………......………………………..…12 

 

§ 16 Dnr KS 325/2023  

Förskoleorganisationen i Sollefteå tätort…..…………………………………………………………14 

 

§ 17 Dnr KS 351/2023 

Beslut om fastställande av bolagsordning för Langasil fastighetsförvaltning (Hamre) …..…………16 

 

§ 18 Dnr KS 281/2022 

Revidering av Reglemente – Arvoden och ersättningar för förtroendevalda mandatperioden  

2023–2026 ...……………………...……………………...…………………………………………..18 

§ 19 Dnr KS 276/2023 

Fastställande av Styrdokument för krisberedskap och civilt försvar…………………………………22 

 

§ 20 Dnr KS 296/2023 

Revidering av lokala föreskrifter för torgplatser ….…………………………………………………24 

 

§ 21 Dnr KS 205/2021 

Revidering av Styrdokument (förbundsordning) kommunalförbundet Kollektivtrafikmyndigheten  

i Västernorrland…….……...…………………………………………………………………………26 

 

§ 22 Dnr KS 41/2023 

Ändring av Föreskrifter för avfallshantering för Sollefteå kommun…………………………………28 

 

§ 23 Dnr KS 159/2023 

Avfallstaxa 2024…………...…………………………………………………………………………30 

 

§ 24  Dnr KS 36/2023 

Redovisning av partistöd 2022 och utbetalning 2024 …..……………………………………………32 

 

§ 25 Dnr KS 411/2023 

Revisionsrapport – Granskning av kommunens kompetensförsörjning...……………………………35 

 

§ 26 Dnr KS 412/2023 

Revisionsrapport: Uppföljande granskning av ekonomistyrning inom vård och omsorg……………37 
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Nämnd 

Kommunstyrelsen 

 

PROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 

2024-02-06 

 

 

 

§ 27 Dnr KS 413/2023 

Revisionsrapport: Uppföljande granskning av äldreomsorgen Sollefteå 2023………………………39 

 

§ 28 Dnr KS 412/2023 

Ombudgeteringar från 2023–2024 ……………………………...……………………………………41 

 

§ 29 Dnr KS 57/2020 

Utredning av kommunkoncernens fastighetsorganisation….…...……………………………………43 

 

§ 30 Dnr KS 262/2023 

Motioner och medborgarförslag som inte slutligt avgjorts i kommunfullmäktige 

juli – december 2023 …………………………………………...……………………………………46 

 

§ 31 Dnr 78/2024 

Revidering av planeringsstrategi – Översiktsplan för Sollefteå kommun……………………………49 

 

§ 32 Dnr 279/2021 

Svar på återremiss: Medborgarförslag –Portabel handikappvänlig toalett på Hågestaön……………52 

 

§ 33 Dnr 285/2023 

Svar på Medborgarförslag – Bro Risön – Hågestaön.......……………………..………..……………58 

 

§ 34  Dnr 29/2024 

Primärt samverkansavtal avseende yrkesämnen och sammanhållna yrkesutbildningar inom  

Komvux på gymnasial nivå…..………………………………………………………………………61 

 

§ 35  Dnr 6/2024 

Delgivningar……………………………………………………………………………………….....65 

 

§ 36 Dnr 5/2024 

Delegeringsbeslut………………………………………………………………………………….... 66 
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Nämnd 

Kommunstyrelsen 

 

PROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 

2024-02-06 

 

 

 

Val av justerare 
John Åberg (S) väljs att justera protokollet.  

 

 

Fastställande av dagordning 
Dagordning fastställs.  
 

 

Anmälan av protokoll 
Protokoll anmäls från kommunstyrelsens utskott. 

- Utskottet för Samhällsutveckling, 2024-01-15 

- Utskottet för Vård och Omsorg, 2024-01-17 

- Utskottet för Unga och Lärande 2024-01-18 

 

Läggs till handlingarna. 

 

Allmänna utskottets sammanträde i januari månad, inställt. 
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Nämnd 

Kommunstyrelsen 

 

PROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 

2024-02-06 

 

 

§ 12 Dnr KS 4/2024 

 
Muntliga informationer 
 
Beslut 
Informationerna noteras. 

 

Ärendebeskrivning 

Information lämnas kommunstyrelsen enligt följande.  

Kommunstyrelsen ges möjlighet att ställa frågor. 

 

Anna Almén Isfeldt, Översiktsplanerare 

föredrar ärende 

§ 31, Revidering av planeringsstrategi - Översiktsplan för Sollefteå kommun 

  

Mattias Axelsson, Ekonomichef 

Informerar om Preliminärt årsbokslut 2023. Årsbokslutet kommer i sin helhet som ärende till 

kommunstyrelsens sammanträde i mars månad 2024,  

Ekonomichefen föredrar även ärende  

§ 28 Ombudgetering 2023 till 2024 

 

Örjan Abrahamsson, Skolchef och Christer Sjödin Vuxenutbildningschef/Rektor 

Komvux, föredrar följande ärende  

§ 34 Primärt samverkansavtal avseende yrkesämnen och sammanhållna yrkesutbildningar 

inom Kommunala vuxenutbildningen, Komvux; på gymnasial nivå 

 

Niklas Nordén, Kommundirektör 

Informerar om  

- att besluten från kommunfullmäktige 2024-12-18 tas om i Kommunstyrelse 2024-02-06 

och Kommunfullmäktige 2024-02-26. Detta med anledning av att kommunfullmäktiges 

samtliga beslut överklagats utifrån att mötet kungjordes 6 dagar innan sammanträdet och 

inte 7 dagar enligt 5 kap. 13§ Kommunallagen. 

-  nuläget och de tjänster som just nu avropas från den länsgemensamma kommunala 

alarmeringscentralen, KAC 

 

samt föredrar  

ärende § 29 Utredning av kommunkoncernens fastighetsorganisation 
  

Ingemar Jonsson, Ordförande Energidalen 

Informerar om  

att Energidalen har ett mindre överskott om 340 000 som härrörs till en tjänstledighet.  

Överskottet kan till del täcka kostnaden för den doktorand som deltar i ett femårsprojekt, 

vilket tills dags dato är finansierat för åren 1–3.  
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Nämnd 

Kommunstyrelsen 

 

PROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 

2024-02-06 

 

 

 

Mikael Näsström, Tillväxtchef, lyfter frågan kring Energiplanering och hur detta tar sig 

uttryck i de planhandlingar/-kartor som nu tas fram där det även behöver planeras för 

elproduktion och elinfrastruktur i den fysiska planeringen  

Hur ser vi på kommunal energiplanering och hur ger det handlingsberedskap för 

förflyttningar samhället behöver göra?  Det har kommit en fråga från Energimyndigheten om 

ett pilotprojekt gällande Energiplanering, en satsning i statsbudgeten under tre år. En 

samarbetsplattform med de aktörer som är av betydelse för att möjliggöra elektrifiering, där 

kommunerna är ledare i arbetet. 

Tillväxtchefen ställer frågan om det kan vara intressant och ges uppdraget att fortsätta 

undersöka möjligheterna. 

 

Fredrik Granholm, ordförande i den parlamentariska gruppen för översyn av den politiska 

organisationen, redogör för gruppens arbete som inletts nu i januari. Gruppen har 

tjänstemannastöd i form av Lars-Olov Wengelin, chef för Stab & Service, som getts 

uppdraget att genomföra en omvärldsanalys. 

Konstateras kan att 55 kommuner har likvärdig politisk organisation som Sollefteå kommun 

– övriga har facknämnder på olika sätt. Den organisationsutveckling som genomförts i ett 

antal kommuner, med övergång till en nämnd och därutöver utskott, har avstannat. 

En begränsning är att det saknas information om koppling till tjänstemannaorganisationen i 

det material som funnits att tillgå, inklusive det från SKR, Sveriges Kommuner och 

Regioner. 

Den parlamentariska gruppens arbete fortsätter och varje partis synpunkter kommer att 

presenteras senare. Så även hur det upplevs att fungera i förvaltningen. 

Det är två träffar planerade, en i mars och nästa träff i maj månad. Ordförande för den 

parlamentariska gruppen efterfrågar en bredare uppslutning. 
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Nämnd 

Kommunstyrelsen 

 

PROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 

2024-02-06 

 

 

§ 13 Dnr KS 361/2022 

 
Svar på motion – Att göra Kommunfullmäktige tillgängligare för 
intresserade medborgare 
Upphävande av KF §130 Dnr 361/2022 samt nytt beslut 
 
Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar föreslå 

Kommunfullmäktige besluta 

 

att upphäva beslut KF§130, Dnr 361/2022 gällande Svar på motion – Att göra 

kommunfullmäktige tillgängligare för intresserade medborgare 

 

att avslå motionen 

 

Ärendebeskrivning 

Kommunfullmäktiges samtliga beslut den 18 december 2023 har överklagats med anledning 

av att tillkännagivandet anslogs på anslagstavlan 6 dagar före kommunfullmäktiges 

sammanträde och inte 7 dagar enligt 5 kap. 13§ Kommunallagen. 

 

Kallelse och handlingar har delgetts ledamöter inom utsatt tid och information angående 

sammanträdesdatum har varit tillgängligt för allmänheten på kommunens hemsida sedan 

januari 2023. I samband med inställelsen av planerat KF den 25 november informerades 

även om datum för sammanträdet i december. Däremot så missades att anslå 

tillkännagivandet 7 dagar innan sammanträdet på kommunens anslagstavla. 

 

Därav bör besluten upphävas och tas på nytt, alternativet är att vänta på att 

Förvaltningsrätten eventuellt upphäver besluten, varvid kommunen ändå behöver ta dessa 

igen. 

 

Beslutsunderlag 

KF 2023-12-18 §130 Dnr 361/2022 Svar på motion - Att göra kommunfullmäktige 

tillgängligare för intresserade medborgare 

 

Beslutsplanering 

Kommunstyrelsen 2024-02-06 

Kommunfullmäktige 2024-02-26 

 

Beslutsgång 

Ordföranden redogör för respektive förslag till beslut och att det för varje att-sats lämnas 

ordet fritt  

 

Ordförande ställer frågan om kommunstyrelsen kan föreslå kommunfullmäktige besluta 

att upphäva beslut KF § §130 gällande Svar på motion – Att göra kommunfullmäktige  
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Nämnd 

Kommunstyrelsen 

 

PROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 

2024-02-06 

 

 

 

tillgängligare för intresserade medborgare.  

Ordförande lämnar ordet fritt. 

 

Talarlistan är tom. Ordföranden ställer frågan om kommunstyrelsen är redo att gå till beslut.    

Finner så. 

 

Kommunstyrelsen beslutar föreslå  

kommunfullmäktige besluta 

 

att upphäva beslut KF§130, Dnr 361/2022 gällande Svar på motion – Att göra 

kommunfullmäktige tillgängligare för intresserade medborgare 

 

 

Ordförande ställer frågan om kommunstyrelsen kan föreslå kommunfullmäktige att avslå 

motionen.  

Ordförande lämnar ordet fritt. 

 

Talarlistan är tom. Ordföranden ställer frågan om kommunstyrelsen är redo att gå till beslut.    

Finner så. 

 

Kommunstyrelsen beslutar föreslå  

kommunfullmäktige besluta 

 

att avslå motionen 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Beslutet skickas till 

Förslagsställaren 

Kommundirektören  
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Nämnd 

Kommunstyrelsen 

 

PROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 

2024-02-06 

 

 

§ 14 Dnr KS 123/2023 

 
Svar på medborgarförslag – Övergå från kalhyggesbruk till 
hyggesfria metoder på kommunalt ägd skogsmark  
Upphävande av KF §131 Dnr 123/2023 samt nytt beslut 
 
Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar föreslå 

Kommunfullmäktige besluta 

 

att upphäva beslut KF §131 Dnr 123/2023 gällande Svar på medborgarförslag – Övergå 

från kalhyggesbruk till hyggesfria metoder på kommunalt ägd skogsmark. 

 

att avslå medborgarförslaget 

 

 

Ärendebeskrivning 

Kommunfullmäktiges samtliga beslut den 18 december 2023 har överklagats med anledning 

av att tillkännagivandet anslogs på anslagstavlan 6 dagar före kommunfullmäktiges 

sammanträde och inte 7 dagar enligt 5 kap. 13§ Kommunallagen.  

 

Kallelse och handlingar har delgetts ledamöter inom utsatt tid och information angående 

sammanträdesdatum har varit tillgängligt för allmänheten på kommunens hemsida sedan 

januari 2023. I samband med inställelsen av planerat KF den 25 november informerades 

även om datum för sammanträdet i december. Däremot så missades att anslå 

tillkännagivandet 7 dagar innan sammanträdet på kommunens anslagstavla. 

 

Därav bör besluten upphävas och tas på nytt, alternativet är att vänta på att 

Förvaltningsrätten eventuellt upphäver besluten, varvid kommunen ändå behöver ta dessa 

igen. 

 

Beslutsunderlag 

KF 2023-12-18 §131 Dnr 123/2023 Svar på medborgarförslag – Övergå från kalhyggesbruk 

till hyggesfria metoder på kommunalt ägd skogsmark. 

 

Beslutsplanering 

Kommunstyrelsen 2024-02-06 

Kommunfullmäktige 2024-02-26 

 

Beslutsgång 

Ordföranden redogör för respektive förslag till beslut och att det för varje att-sats lämnas 

ordet fritt  

 

Ordförande ställer frågan om kommunstyrelsen kan föreslå kommunfullmäktige besluta att 
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Nämnd 

Kommunstyrelsen 

 

PROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 

2024-02-06 

 

 

 

att upphäva beslut KF §131 Dnr 123/2023 gällande Svar på medborgarförslag – Övergå 

från kalhyggesbruk till hyggesfria metoder på kommunalt ägd skogsmark.  

Ordförande lämnar ordet fritt. 

 

Talarlistan är tom. Ordföranden ställer frågan om kommunstyrelsen är redo att gå till beslut.    

Finner så. 

 

Kommunstyrelsen beslutar föreslå 

Kommunfullmäktige besluta 

 

att upphäva beslut KF §131 Dnr 123/2023 gällande Svar på medborgarförslag – Övergå 

från kalhyggesbruk till hyggesfria metoder på kommunalt ägd skogsmark. 

 

 

Ordförande ställer frågan om kommunstyrelsen kan föreslå kommunfullmäktige att avslå 

medborgarförslaget.  

Ordförande lämnar ordet fritt. 

 

Talarlistan är tom. Ordföranden ställer frågan om kommunstyrelsen är redo att gå till beslut.    

Finner så. 

 

Kommunstyrelsen beslutar föreslå 

Kommunfullmäktige besluta 

 

att avslå medborgarförslaget 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Beslutet skickas till 

Förslagsställaren 

Skogsförvaltaren 
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Nämnd 

Kommunstyrelsen 

 

PROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 

2024-02-06 

 

 

§ 15 Dnr KS 252/2023 

 
Sollefteåforsens förnyelse 
Upphävande av KF §132 Dnr 252/2023 samt nytt beslut  
 
Beslut 
 

Kommunstyrelsen beslutar föreslå 

Kommunfullmäktige besluta 

 

att upphäva beslut KF §132 Dnr 252/2023 gällande Sollefteåforsens förnyelse 

 

att Sollefteåforsens AB:s styrelse får besluta att senarelägga förnyelse av turbin och 

generator, inom ramen för upprustning av kraftverket, och införskaffa ett batterilager 

 

att ovan gäller under förutsättning att batterilager kan inrymmas inom tilldelat 

borgensutrymme på 280 mnkr tillsammans med övrigt förnyelsearbete. 

 

 

Ärendebeskrivning 

Kommunfullmäktiges samtliga beslut den 18 december 2023 har överklagats med anledning 

av att tillkännagivandet anslogs på anslagstavlan 6 dagar före kommunfullmäktiges 

sammanträde och inte 7 dagar enligt 5 kap. 13§ Kommunallagen.  

 

Kallelse och handlingar har delgetts ledamöter inom utsatt tid och information angående 

sammanträdesdatum har varit tillgängligt för allmänheten på kommunens hemsida sedan 

januari 2023. I samband med inställelsen av planerat KF den 25 november informerades 

även om datum för sammanträdet i december. Däremot så missades att anslå 

tillkännagivandet 7 dagar innan sammanträdet på kommunens anslagstavla. 

 

Därav bör besluten upphävas och tas på nytt, alternativet är att vänta på att 

Förvaltningsrätten eventuellt upphäver besluten, varvid kommunen ändå behöver ta dessa 

igen. 

 

Beslutsunderlag 

KF 2023-12-18 §132 Dnr 252/2023 Sollefteåforsens förnyelse 
 

Beslutsplanering 

Kommunstyrelsen 2024-02-06 

Kommunfullmäktige 2024-02-26 

 

Beslutsgång 

Ordföranden redogör för respektive förslag till beslut och att det för varje att-sats lämnas 

ordet fritt. 
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Nämnd 

Kommunstyrelsen 

 

PROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 

2024-02-06 

 

 

 

Ordförande ställer frågan om kommunstyrelsen kan föreslå kommunfullmäktige besluta 

att upphäva beslut KF §132 Dnr 252/2023 gällande Sollefteåforsens förnyelse 

Ordförande lämnar ordet fritt. 

 

Talarlistan är tom. Ordföranden ställer frågan om kommunstyrelsen är redo att gå till beslut.    

Finner så. 

 

Kommunstyrelsen beslutar föreslå 

Kommunfullmäktige besluta 

 

att upphäva beslut KF §132 Dnr 252/2023 gällande Sollefteåforsens förnyelse 

 

 

Ordförande ställer frågan om kommunstyrelsen kan föreslå kommunfullmäktige 

 

att Sollefteåforsens AB:s styrelse får besluta att senarelägga förnyelse av turbin och 

generator, inom ramen för upprustning av kraftverket, och införskaffa ett batterilager 

 

att ovan gäller under förutsättning att batterilager kan inrymmas inom tilldelat 

borgensutrymme på 280 mnkr tillsammans med övrigt förnyelsearbete. 

Ordförande lämnar ordet fritt 

 

Talarlistan är tom. Ordföranden ställer frågan om kommunstyrelsen är redo att gå till beslut.    

Finner så. 

 

Kommunstyrelsen beslutar föreslå 

Kommunfullmäktige besluta 

 

att Sollefteåforsens AB:s styrelse får besluta att senarelägga förnyelse av turbin och 

generator, inom ramen för upprustning av kraftverket, och införskaffa ett batterilager 

 

att ovan gäller under förutsättning att batterilager kan inrymmas inom tilldelat 

borgensutrymme på 280 mnkr tillsammans med övrigt förnyelsearbete. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Beslutet skickas till 

Sollefteåforsens VD 

Kommundirektören  

KS protokoll 2024-02-06
(Signerat, SHA-256 72584927444EAD52BDCAFEFCE6E7C0F62BA85683A5175CFCC414E378E57CA212)

Sida 13 av 67



 14 (66) 

 
    

Nämnd 

Kommunstyrelsen 

 

PROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 

2024-02-06 

 

 

§ 16 Dnr KS 325/2023 

 
Förskoleorganisationen i Sollefteå tätort  
Upphävande av KF §133 Dnr 325/2023 samt nytt beslut 
 
Beslut 
 

Kommunstyrelsen beslutar föreslå 

Kommunfullmäktige besluta: 

 

att upphäva beslut KF §133 Dnr 325/2023 gällande Förskoleorganisationen i Sollefteå 

tätort 

 

att minska antalet tillgängliga förskoleplatser enligt alternativ 1 

 

John Åberg (S), Lillemor Edholm (S), Mattias Ahlenhed (S) och Lena Österlund (S) avstår 

samtliga från att delta i beslutet. 

 

Ärendebeskrivning 

Kommunfullmäktiges samtliga beslut den 18 december 2023 har överklagats med anledning 

av att tillkännagivandet anslogs på anslagstavlan 6 dagar före kommunfullmäktiges 

sammanträde och inte 7 dagar enligt 5 kap. 13§ Kommunallagen.  

 

Kallelse och handlingar har delgetts ledamöter inom utsatt tid och information angående 

sammanträdesdatum har varit tillgängligt för allmänheten på kommunens hemsida sedan 

januari 2023. I samband med inställelsen av planerat KF den 25 november informerades 

även om datum för sammanträdet i december. Däremot så missades att anslå 

tillkännagivandet 7 dagar innan sammanträdet på kommunens anslagstavla. 

 

Därav bör besluten upphävas och tas på nytt, alternativet är att vänta på att 

Förvaltningsrätten eventuellt upphäver besluten, varvid kommunen ändå behöver ta dessa 

igen. 

 

Beslutsunderlag 

KF 2023-12-18 §133 Dnr 325/2023 Förskoleorganisationen i Sollefteå tätort 

 

Anmälan att inte delta i beslut 

John Åberg (S), Lillemor Edholm (S), Mattias Ahlenhed (S) och Lena Österlund (S) avstår 

samtliga från att delta i beslutet. 

 

Beslutsgång 

Ordföranden redogör för respektive förslag till beslut och att det för varje att-sats lämnas 

ordet fritt  
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Nämnd 

Kommunstyrelsen 

 

PROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 

2024-02-06 

 

 

 

Ordförande ställer frågan om kommunstyrelsen kan föreslå kommunfullmäktige besluta 

att upphäva beslut KF §133 Dnr 325/2023 gällande Förskoleorganisationen i Sollefteå 

tätort. 

Ordförande lämnar ordet fritt. 

 

Talarlistan är tom. Ordföranden ställer frågan om kommunstyrelsen är redo att gå till beslut.    

Finner så. 

 

Kommunstyrelsen beslutar föreslå 

Kommunfullmäktige besluta: 

 

att upphäva beslut KF §133 Dnr 325/2023 gällande Förskoleorganisationen i Sollefteå 

tätort 

 

Ordförande ställer frågan om kommunstyrelsen kan föreslå kommunfullmäktige besluta att  

att minska antalet tillgängliga förskoleplatser enligt alternativ 1 

Ordförande lämnar ordet fritt 

 

Talarlistan är tom. Ordföranden ställer frågan om kommunstyrelsen är redo att gå till beslut.    

Finner så. 

 

Kommunstyrelsen beslutar föreslå 

Kommunfullmäktige besluta: 

 

att minska antalet tillgängliga förskoleplatser enligt alternativ 1 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Beslutet skickas till 

Skolchefen  
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Nämnd 

Kommunstyrelsen 

 

PROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 

2024-02-06 

 

 

§ 17 Dnr KS 351/2023 

 
Beslut om fastställande av bolagsordning för Langasil 
fastighetsförvaltning AB (Hamre) 
Upphävande av KF §134 Dnr 351/2023 samt nytt beslut  
 
Beslut 
 

Kommunstyrelsen föreslår 

Kommunfullmäktige besluta 

 

att upphäva beslut KF §134 Dnr 351/2023 gällande fastställande av bolagsordningen för 

det nybildade bolaget Langasil fastighetsförvaltning AB (Hamre) 

 

att fastställa bolagsordningen för det nybildade bolaget Langasil fastighetsförvaltning AB 

(Hamre) enligt bilaga I 

 

 

Ärendebeskrivning 

Kommunfullmäktiges samtliga beslut den 18 december 2023 har överklagats med anledning 

av att tillkännagivandet anslogs på anslagstavlan 6 dagar före kommunfullmäktiges 

sammanträde och inte 7 dagar enligt 5 kap. 13§ Kommunallagen.  

 

Kallelse och handlingar har delgetts ledamöter inom utsatt tid och information angående 

sammanträdesdatum har varit tillgängligt för allmänheten på kommunens hemsida sedan 

januari 2023. I samband med inställelsen av planerat KF den 25 november informerades 

även om datum för sammanträdet i december. Däremot så missades att anslå 

tillkännagivandet 7 dagar innan sammanträdet på kommunens anslagstavla. 

 

Därav bör besluten upphävas och tas på nytt, alternativet är att vänta på att 

Förvaltningsrätten eventuellt upphäver besluten, varvid kommunen ändå behöver ta dessa 

igen. 

 

Beslutsunderlag 

KF 2023-12-18 §134 Dnr 351/2023 Beslut om fastställande av bolagsordning för Langasil 

fastighetsförvaltning AB (Hamre) 
 

Beslutsplanering 

Kommunstyrelsen 2024-02-06 

Kommunfullmäktige 2024-02-26 

 

Beslutsgång 

Ordföranden redogör för respektive förslag till beslut och att det för varje att-sats lämnas 

ordet fritt  
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Nämnd 

Kommunstyrelsen 

 

PROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 

2024-02-06 

 

 

 

Ordförande ställer frågan om kommunstyrelsen kan föreslå kommunfullmäktige besluta 

att upphäva beslut KF §134 Dnr 351/2023 gällande fastställande av bolagsordningen för 

det nybildade bolaget Langasil fastighetsförvaltning AB (Hamre) 

Ordförande lämnar ordet fritt. 

 

Talarlistan är tom. Ordföranden ställer frågan om kommunstyrelsen är redo att gå till beslut.    

Finner så. 

 

Kommunstyrelsen beslutar föreslå  

kommunfullmäktige besluta 

 

att upphäva beslut KF §134 Dnr 351/2023 gällande fastställande av bolagsordningen för 

det nybildade bolaget Langasil fastighetsförvaltning AB (Hamre) 

 

 

Ordförande ställer frågan om kommunstyrelsen kan föreslå kommunfullmäktige besluta  

att fastställa bolagsordningen för det nybildade bolaget Langasil fastighetsförvaltning AB 

(Hamre) enligt bilaga I 

Ordförande lämnar ordet fritt. 

 

Talarlistan är tom. Ordföranden ställer frågan om kommunstyrelsen är redo att gå till beslut.    

Finner så. 

 

Kommunstyrelsen beslutar föreslå  

kommunfullmäktige besluta 

 

att fastställa bolagsordningen för det nybildade bolaget Langasil fastighetsförvaltning AB 

(Hamre) enligt bilaga I 
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Nämnd 

Kommunstyrelsen 

 

PROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 

2024-02-06 

 

 

§ 18 Dnr KS 281/2022 

 
Revidering av Reglemente – Arvoden och ersättningar för 
förtroendevalda mandatperioden 2023 - 2026 
Upphävande av KF §135 Dnr 281/2022 samt nytt beslut  
 
Beslut 
Kommunstyrelsen föreslår 

Kommunfullmäktige besluta 

 

att upphäva beslut KF §135 Dnr 281/2022 gällande Revidering av Reglemente – Arvoden 

och ersättningar för förtroendevalda mandatperioden 2023 - 2026 

 

att anta revidering av Reglemente för arvoden och ersättningar till förtroendevalda 

mandatperioden 2023–2026 med följande innehåll 

 

a) att rubriktexten gällande 

8.2 Ersättning till förtroendevald med enskild firma, ändras till  

8.2 Ersättning till förtroendevald med eget företag, samt med nytt textstycke: 

Med egenföretagare avses person med F-skattsedel alternativt anställd i aktiebolag 

som ägs till mer än 50 procent av personen. Ersättningen till egenföretagare utgår 

schablonmässigt, per timme, med 0,3 % av KSO:s månadsarvode för faktiskt nedlagd 

tid, om inte annat kan styrkas. 

 

b) att ny rubriktext med benämning samt textstycke införes 

8.3 Ersättning vid sent inställt möte 

Förtroendevald med intyg från sin arbetsgivare som intygar att vederbörande inte 

kunnat återgå i arbete med anledning av att arbetsgivaren tagit in ersättare erhåller 

ersättning för förlorad arbetsförtjänst som högst uppgår till 3 500 kronor per dag 

exklusive sociala avgifter. 

 

c) att inställt möte ska meddelas ut till förtroendevald senast 14 dagar innan mötets 

datum. 

 

d) att nuvarande ersättning för förlorad arbetsinkomst som högst uppgår till 3 500 

kronor per dag exklusive sociala avgifter ska varar index reglerat. 2023 ska vara 

basåret och sedan från 2024-01-01 regleras upp efter konsumentprisindex (KPI). 

 

 

Ärendebeskrivning 

Kommunfullmäktiges samtliga beslut den 18 december 2023 har överklagats med anledning 

av att tillkännagivandet anslogs på anslagstavlan 6 dagar före kommunfullmäktiges 

sammanträde och inte 7 dagar enligt 5 kap. 13§ Kommunallagen.  
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Nämnd 

Kommunstyrelsen 

 

PROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 

2024-02-06 

 

 

 

Kallelse och handlingar har delgetts ledamöter inom utsatt tid och information angående 

sammanträdesdatum har varit tillgängligt för allmänheten på kommunens hemsida sedan 

januari 2023. I samband med inställelsen av planerat KF den 25 november informerades 

även om datum för sammanträdet i december. Däremot så missades att anslå 

tillkännagivandet 7 dagar innan sammanträdet på kommunens anslagstavla. 

 

Därav bör besluten upphävas och tas på nytt, alternativet är att vänta på att 

Förvaltningsrätten eventuellt upphäver besluten, varvid kommunen ändå behöver ta dessa 

igen. 

 

Beslutsunderlag 

KF 2023-12-18 §135 Dnr 281/2022 Revidering av Reglemente – Arvoden och ersättningar för 

förtroendevalda mandatperioden 2023 - 2026 

 

Beslutsplanering 

Kommunstyrelsen 2024-02-06 

Kommunfullmäktige 2024-02-26 

 

Beslutsgång 

Ordföranden redogör för respektive förslag till beslut och att det för varje att-sats lämnas 

ordet fritt  

 

Ordförande ställer frågan om kommunstyrelsen kan föreslå kommunfullmäktige besluta 

att upphäva beslut KF §135 Dnr 281/2022 gällande Revidering av Reglemente – Arvoden 

och ersättningar för förtroendevalda mandatperioden 2023 - 2026 

Ordförande lämnar ordet fritt. 

 

Talarlistan är tom. Ordföranden ställer frågan om kommunstyrelsen är redo att gå till beslut.    

Finner så. 

 

Kommunstyrelsen beslutar  

föreslå kommunfullmäktige  

 

att upphäva beslut KF §135 Dnr 281/2022 gällande Revidering av Reglemente – Arvoden 

och ersättningar för förtroendevalda mandatperioden 2023 - 2026 

 

 

Ordförande ställer frågan om kommunstyrelsen kan föreslå kommunfullmäktige besluta  

att anta revidering av Reglemente för arvoden och ersättningar till förtroendevalda 

mandatperioden 2023–2026 med följande innehåll 

 

a) att rubriktexten gällande 

8.2 Ersättning till förtroendevald med enskild firma, ändras till  

8.2 Ersättning till förtroendevald med eget företag, samt med nytt textstycke: 
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Nämnd 

Kommunstyrelsen 

 

PROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 

2024-02-06 

 

 

 

Med egenföretagare avses person med F-skattsedel alternativt anställd i aktiebolag 

som ägs till mer än 50 procent av personen. Ersättningen till egenföretagare utgår 

schablonmässigt, per timme, med 0,3 % av KSO:s månadsarvode för faktiskt nedlagd 

tid, om inte annat kan styrkas. 

 

b) att ny rubriktext med benämning samt textstycke införes 

8.3 Ersättning vid sent inställt möte 

Förtroendevald med intyg från sin arbetsgivare som intygar att vederbörande inte 

kunnat återgå i arbete med anledning av att arbetsgivaren tagit in ersättare erhåller 

ersättning för förlorad arbetsförtjänst som högst uppgår till 3 500 kronor per dag 

exklusive sociala avgifter. 

 

c) att inställt möte ska meddelas ut till förtroendevald senast 14 dagar innan mötets 

datum. 

 

d) att nuvarande ersättning för förlorad arbetsinkomst som högst uppgår till 3 500 

kronor per dag exklusive sociala avgifter ska varar index reglerat. 2023 ska vara 

basåret och sedan från 2024-01-01 regleras upp efter konsumentprisindex (KPI). 

 

Ordförande lämnar ordet fritt. 

 

Talarlistan är tom. Ordföranden ställer frågan om kommunstyrelsen är redo att gå till beslut.    

Finner så. 

 

Kommunstyrelsen beslutar föreslå 

Kommunfullmäktige besluta 

 

att anta revidering av Reglemente för arvoden och ersättningar till förtroendevalda 

mandatperioden 2023–2026 med följande innehåll 

 

a) att rubriktexten gällande 

8.2 Ersättning till förtroendevald med enskild firma, ändras till  

8.2 Ersättning till förtroendevald med eget företag, samt med nytt textstycke: 

Med egenföretagare avses person med F-skattsedel alternativt anställd i aktiebolag 

som ägs till mer än 50 procent av personen. Ersättningen till egenföretagare utgår 

schablonmässigt, per timme, med 0,3 % av KSO:s månadsarvode för faktiskt nedlagd 

tid, om inte annat kan styrkas. 

 

b) att ny rubriktext med benämning samt textstycke införes 

8.3 Ersättning vid sent inställt möte 

Förtroendevald med intyg från sin arbetsgivare som intygar att vederbörande inte 

kunnat återgå i arbete med anledning av att arbetsgivaren tagit in ersättare erhåller  
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Nämnd 

Kommunstyrelsen 

 

PROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 

2024-02-06 

 

 

 

ersättning för förlorad arbetsförtjänst som högst uppgår till 3 500 kronor per dag 

exklusive sociala avgifter. 

c) att inställt möte ska meddelas ut till förtroendevald senast 14 dagar innan mötets 

datum. 

 

d) att nuvarande ersättning för förlorad arbetsinkomst som högst uppgår till 3 500 

kronor per dag exklusive sociala avgifter ska varar index reglerat. 2023 ska vara 

basåret och sedan från 2024-01-01 regleras upp efter konsumentprisindex (KPI). 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Beslutet skickas till 

Kommundirektören 

Kansliet  
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Nämnd 

Kommunstyrelsen 

 

PROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 

2024-02-06 

 

 

§ 19 Dnr KS 276/2023  

 
Fastställande av styrdokument för krisberedskap och civilt försvar 
Upphävande av KF §136 Dnr 276/2023 samt nytt beslut 
 
Beslut 
Kommunstyrelsen föreslår 

Kommunfullmäktige besluta 

 

att upphäva beslut KF §136 Dnr 276/2023 gällande Styrdokument för krisberedskap och 

civilt försvar 

 

att fastställa Styrdokument för krisberedskap och civilt försvar 

 

Ärendebeskrivning 

Kommunfullmäktiges samtliga beslut den 18 december 2023 har överklagats med anledning 

av att tillkännagivandet anslogs på anslagstavlan 6 dagar före kommunfullmäktiges 

sammanträde och inte 7 dagar enligt 5 kap. 13§ Kommunallagen.  

 

Kallelse och handlingar har delgetts ledamöter inom utsatt tid och information angående 

sammanträdesdatum har varit tillgängligt för allmänheten på kommunens hemsida sedan 

januari 2023. I samband med inställelsen av planerat KF den 25 november informerades 

även om datum för sammanträdet i december. Däremot så missades att anslå 

tillkännagivandet 7 dagar innan sammanträdet på kommunens anslagstavla. 

 

Därav bör besluten upphävas och tas på nytt, alternativet är att vänta på att 

Förvaltningsrätten eventuellt upphäver besluten, varvid kommunen ändå behöver ta dessa 

igen. 

 

Beslutsunderlag 

KF 2023-12-18 §136 Dnr 276/2023 Fastställande av övergripande Risk- och 

sårbarhetsanalys samt styrdokument för krisberedskap och civilt försvar 

 

Beslutsplanering 

Kommunstyrelsen 2024-02-06 

Kommunfullmäktige 2024-02-26 

 

Beslutsgång 

Ordföranden redogör för respektive förslag till beslut och att det för varje att-sats lämnas 

ordet fritt.  

 

Ordförande ställer frågan om kommunstyrelsen kan föreslå kommunfullmäktige besluta 

att upphäva beslut KF §136 Dnr 276/2023 gällande Styrdokument för krisberedskap och 

civilt försvar 

Ordförande lämnar ordet fritt. 
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Nämnd 

Kommunstyrelsen 

 

PROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 

2024-02-06 

 

 

 

Talarlistan är tom. Ordföranden ställer frågan om kommunstyrelsen är redo att gå till beslut.    

Finner så. 

 

Kommunstyrelsen beslutar föreslår 

Kommunfullmäktige besluta 

 

att upphäva beslut KF §136 Dnr 276/2023 gällande Styrdokument för krisberedskap och 

civilt försvar 

 

 

Ordförande ställer frågan om kommunstyrelsen kan föreslå kommunfullmäktige 

att fastställa Styrdokument för krisberedskap och civilt försvar 

Ordförande lämnar ordet fritt. 

 

Talarlistan är tom. Ordföranden ställer frågan om kommunstyrelsen är redo att gå till beslut.    

Finner så. 

 

Kommunstyrelsen beslutar föreslår 

Kommunfullmäktige besluta 

 

att fastställa Styrdokument för krisberedskap och civilt försvar 
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Nämnd 

Kommunstyrelsen 

 

PROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 

2024-02-06 

 

 

§ 20 Dnr KS 296/2023  

 
Revidering av lokala föreskrifter för torgplatser  
Upphävande av KF §137 Dnr 296/2023 samt nytt beslut 
 
Beslut 
Kommunstyrelsen föreslår 

Kommunfullmäktige besluta: 

 

att upphäva beslut KF §137 Dnr 296/2023 gällande Revidering av lokala föreskrifter för 

torgplatser 

 

att anta de reviderade lokala ordningsföreskrifter för torgförskrifter för torghandel som kan 

träda i kraft 1 mars 2024. 

 

 

Ärendebeskrivning 

Kommunfullmäktiges samtliga beslut den 18 december 2023 har överklagats med anledning 

av att tillkännagivandet anslogs på anslagstavlan 6 dagar före kommunfullmäktiges 

sammanträde och inte 7 dagar enligt 5 kap. 13§ Kommunallagen.  

 

Kallelse och handlingar har delgetts ledamöter inom utsatt tid och information angående 

sammanträdesdatum har varit tillgängligt för allmänheten på kommunens hemsida sedan 

januari 2023. I samband med inställelsen av planerat KF den 25 november informerades 

även om datum för sammanträdet i december. Däremot så missades att anslå 

tillkännagivandet 7 dagar innan sammanträdet på kommunens anslagstavla. 

 

Därav bör besluten upphävas och tas på nytt, alternativet är att vänta på att 

Förvaltningsrätten eventuellt upphäver besluten, varvid kommunen ändå behöver ta dessa 

igen. 

 

Beslutsunderlag 

KF 2023-12-18 §137 Dnr 296/2023 Revidering av lokala föreskrifter för torgplatser 

 

Beslutsplanering 

Kommunstyrelsen 2024-02-06 

Kommunfullmäktige 2024-02-26 

 

Beslutsgång 

Ordföranden redogör för respektive förslag till beslut och att det för varje att-sats lämnas 

ordet fritt  

 

Ordförande ställer frågan om kommunstyrelsen kan föreslå kommunfullmäktige besluta att 

upphäva beslut KF §137 Dnr 296/2023 gällande Revidering av lokala föreskrifter för  
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Nämnd 

Kommunstyrelsen 

 

PROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 

2024-02-06 

 

 

 

torgplatser 

Ordförande lämnar ordet fritt 

 

Talarlistan är tom. Ordföranden ställer frågan om kommunstyrelsen är redo att gå till beslut.    

Finner så. 

 

Kommunstyrelsen beslutar föreslå 

Kommunfullmäktige besluta 

 

att upphäva beslut KF §137 Dnr 296/2023 gällande Revidering av lokala föreskrifter för 

torgplatser 

 

Ordförande ställer frågan om kommunstyrelsen kan föreslå kommunfullmäktige att 

att anta de reviderade lokala ordningsföreskrifter för torgförskrifter för torghandel som kan 

träda i kraft 1 mars 2024. 

Ordförande lämnar ordet fritt. 

 

Talarlistan är tom. Ordföranden ställer frågan om kommunstyrelsen är redo att gå till beslut.    

Finner så. 

 

Kommunstyrelsen beslutar föreslå 

Kommunfullmäktige besluta 

 

att anta de reviderade lokala ordningsföreskrifter för torgförskrifter för torghandel som kan 

träda i kraft 1 mars 2024 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Beslutet skicka till 

Kommundirektören 

Kommunikatör 
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Nämnd 

Kommunstyrelsen 

 

PROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 

2024-02-06 

 

 

§ 21 Dnr KS 205/2021 

 
Revidering av styrdokument (förbundsordning) 
kommunalförbundet Kollektivtrafikmyndigheten i Västernorrland  
Upphävande av KF §138 Dnr 205/2021 samt nytt beslut 
 
Beslut 
Kommunstyrelsen föreslår 

Kommunfullmäktige besluta 

 

att upphäva beslut KF §138 Dnr 205/2021 gällande Revidering av styrdokument 

(förbundsordning) kommunalförbundet Kollektivtrafikmyndigheten i Västernorrland  

 

1. att anta förslag till förbundsordning 

 

2. att beslutet gäller om medlemskommunerna och Region Västernorrland beslutar 

likalydande. 

 

Ärendebeskrivning 

Kommunfullmäktiges samtliga beslut den 18 december 2023 har överklagats med anledning 

av att tillkännagivandet anslogs på anslagstavlan 6 dagar före kommunfullmäktiges 

sammanträde och inte 7 dagar enligt 5 kap. 13§ Kommunallagen.  

 

Kallelse och handlingar har delgetts ledamöter inom utsatt tid och information angående 

sammanträdesdatum har varit tillgängligt för allmänheten på kommunens hemsida sedan 

januari 2023. I samband med inställelsen av planerat KF den 25 november informerades 

även om datum för sammanträdet i december. Däremot så missades att anslå 

tillkännagivandet 7 dagar innan sammanträdet på kommunens anslagstavla. 

 

Därav bör besluten upphävas och tas på nytt, alternativet är att vänta på att 

Förvaltningsrätten eventuellt upphäver besluten, varvid kommunen ändå behöver ta dessa 

igen. 

 

Beslutsunderlag 

KF 2023-12-18 §138 Dnr 205/2021 Revidering av styrdokument (förbundsordning) 

kommunalförbundet Kollektivtrafikmyndigheten i Västernorrland 

 

Beslutsplanering 

Kommunstyrelsen 2024-02-06 

Kommunfullmäktige 2024-02-26 

 

Beslutsgång 

Ordföranden redogör för respektive förslag till beslut och att det för varje att-sats lämnas 

ordet fritt  
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Nämnd 

Kommunstyrelsen 

 

PROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 

2024-02-06 

 

 

 

Ordförande ställer frågan om kommunstyrelsen kan föreslå kommunfullmäktige besluta 

att upphäva beslut KF §138 Dnr 205/2021 gällande Revidering av styrdokument 

(förbundsordning) kommunalförbundet Kollektivtrafikmyndigheten i Västernorrland  

Ordföranden lämnar ordet fritt. 

 

Talarlistan är tom. Ordföranden ställer frågan om kommunstyrelsen är redo att gå till beslut.    

Finner så. 

 

Kommunstyrelsen föreslår 

Kommunfullmäktige besluta 

 

att upphäva beslut KF §138 Dnr 205/2021 gällande Revidering av styrdokument 

(förbundsordning) kommunalförbundet Kollektivtrafikmyndigheten i Västernorrland  

 

Ordförande ställer frågan om kommunstyrelsen kan föreslå kommunfullmäktige att  

 

1. att anta förslag till förbundsordning 

 

2. att beslutet gäller om medlemskommunerna och Region Västernorrland beslutar 

likalydande. 

Ordförande lämnar ordet fritt. 

 

Talarlistan är tom. Ordföranden ställer frågan om kommunstyrelsen är redo att gå till beslut.    

Finner så. 

 

Kommunstyrelsen beslutar föreslår 

kommunfullmäktige besluta 

 

1. att anta förslag till förbundsordning 

 

2. att beslutet gäller om medlemskommunerna och Region Västernorrland beslutar 

likalydande. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Beslutet skicka till 

Kommundirektören 

Kommunikatör  
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Nämnd 

Kommunstyrelsen 

 

PROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 

2024-02-06 

 

 

§ 22 Dnr KS 41/2023  

 
Ändring av Föreskrifter för avfallshantering för Sollefteå kommun 
Upphävande av KF §139 Dnr 41/2023 samt nytt beslut 
 
Beslut 
Kommunstyrelsen föreslår 

Kommunfullmäktige besluta 

 

att upphäva beslut KF §139 Dnr 41/2023 Ändring av Föreskrifter för avfallshantering för 

Sollefteå kommun 

 

att anta förslag till nya ”Föreskrifter för avfallshantering för Sollefteå kommun” från och 

med 2024-03-01 

samt 

förtydligar att den nya taxan tas ut när nya sopkärl är på plats 

 

Ärendebeskrivning 

Kommunfullmäktiges samtliga beslut den 18 december 2023 har överklagats med anledning 

av att tillkännagivandet anslogs på anslagstavlan 6 dagar före kommunfullmäktiges 

sammanträde och inte 7 dagar enligt 5 kap. 13§ Kommunallagen.  

 

Kallelse och handlingar har delgetts ledamöter inom utsatt tid och information angående 

sammanträdesdatum har varit tillgängligt för allmänheten på kommunens hemsida sedan 

januari 2023. I samband med inställelsen av planerat KF den 25 november informerades 

även om datum för sammanträdet i december. Däremot så missades att anslå 

tillkännagivandet 7 dagar innan sammanträdet på kommunens anslagstavla. 

 

Därav bör besluten upphävas och tas på nytt, alternativet är att vänta på att 

Förvaltningsrätten eventuellt upphäver besluten, varvid kommunen ändå behöver ta dessa 

igen. 

 

Beslutsunderlag 

KF 2023-12-18 §139 Dnr 41/2023 Ändring av Föreskrifter för avfallshantering för 

Sollefteå kommun 

 

Beslutsplanering 

Kommunstyrelsen 2024-02-06 

Kommunfullmäktige 2024-02-26 

 

Beslutsgång 

Ordföranden redogör för respektive förslag till beslut och att det för varje att-sats lämnas 

ordet fritt  

 

 

 

KS protokoll 2024-02-06
(Signerat, SHA-256 72584927444EAD52BDCAFEFCE6E7C0F62BA85683A5175CFCC414E378E57CA212)

Sida 28 av 67



 29 (66) 

 
    

Nämnd 

Kommunstyrelsen 

 

PROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 

2024-02-06 

 

 

 

Ordförande ställer frågan om kommunstyrelsen kan föreslå kommunfullmäktige besluta att 

upphäva beslut KF §139 Dnr 41/2023 Ändring av Föreskrifter för avfallshantering för 

Sollefteå kommun. 

Ordförande lämnar ordet fritt. 

 

Talarlistan är tom. Ordföranden ställer frågan om kommunstyrelsen är redo att gå till beslut.    

Finner så. 

 

Kommunstyrelsen beslutar föreslår 

kommunfullmäktige besluta 

 

att upphäva beslut KF §139 Dnr 41/2023 Ändring av Föreskrifter för avfallshantering för 

Sollefteå kommun 

 

Ordförande ställer frågan om kommunstyrelsen kan föreslå kommunfullmäktige  

att anta förslag till nya ”Föreskrifter för avfallshantering för Sollefteå kommun” från och 

med 2024-03-01 

samt 

förtydliga att den nya taxan tas ut när nya sopkärl är på plats. 

Ordförande lämnar ordet fritt. 

 

Talarlistan är tom. Ordföranden ställer frågan om kommunstyrelsen är redo att gå till beslut.    

Finner så. 

 

Kommunstyrelsen beslutar föreslår 

kommunfullmäktige besluta 

 

att anta förslag till nya ”Föreskrifter för avfallshantering för Sollefteå kommun” från och 

med 2024-03-01 

samt 

förtydligar att den nya taxan tas ut när nya sopkärl är på plats 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Beslutet skicka till 

Enhetschef avfall  
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Nämnd 

Kommunstyrelsen 

 

PROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 

2024-02-06 

 

 

§ 23 Dnr KS 159/2023  

 
Avfallstaxa 2024 
Upphävande av KF §140 Dnr 159/2023 samt nytt beslut 
 
Beslut 
Kommunstyrelsen föreslår 

Kommunfullmäktige besluta 

 

att upphäva beslut KF §140 Dnr 159/2023 gällande Avfallstaxa 2024 

 

att anta förslag till Allmänna bestämmelser enligt bilaga I 

 

att anta förslag till avfallstaxa enligt Bilaga 2 – (Mat- och restavfall) 

 

att anta förslag till avfallstaxa enligt Bilaga 3 – (Slam, tilläggstjänster, latrin, returpapper, 

övriga tjänster mm) 

 

Ärendebeskrivning 

Kommunfullmäktiges samtliga beslut den 18 december 2023 har överklagats med anledning 

av att tillkännagivandet anslogs på anslagstavlan 6 dagar före kommunfullmäktiges 

sammanträde och inte 7 dagar enligt 5 kap. 13§ Kommunallagen.  

 

Kallelse och handlingar har delgetts ledamöter inom utsatt tid och information angående 

sammanträdesdatum har varit tillgängligt för allmänheten på kommunens hemsida sedan 

januari 2023. I samband med inställelsen av planerat KF den 25 november informerades 

även om datum för sammanträdet i december. Däremot så missades att anslå 

tillkännagivandet 7 dagar innan sammanträdet på kommunens anslagstavla. 

 

Därav bör besluten upphävas och tas på nytt, alternativet är att vänta på att 

Förvaltningsrätten eventuellt upphäver besluten, varvid kommunen ändå behöver ta dessa 

igen. 

 

Beslutsunderlag 

KF 2023-12-18 §140 Dnr 159/2023 Avfallstaxa 2024 
 

Beslutsplanering 

Kommunstyrelsen 2024-02-06 

Kommunfullmäktige 2024-02-26 

 

Beslutsgång 

Ordföranden redogör för respektive förslag till beslut och att det för varje att-sats lämnas 

ordet fritt  

 

Ordförande ställer frågan om kommunstyrelsen kan föreslå kommunfullmäktige besluta att 

upphäva beslut KF §140 Dnr 159/2023 gällande Avfallstaxa 2024. 
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Nämnd 

Kommunstyrelsen 

 

PROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 

2024-02-06 

 

 

Ordföranden lämnar ordet fritt. 

 

Talarlistan är tom. Ordföranden ställer frågan om kommunstyrelsen är redo att gå till beslut.    

Finner så. 

 

Kommunstyrelsen beslutar föreslå 

kommunfullmäktige besluta 

 

att upphäva beslut KF §140 Dnr 159/2023 gällande Avfallstaxa 2024 

 

Ordförande ställer frågan om kommunstyrelsen kan föreslå kommunfullmäktige 

att anta förslag till Allmänna bestämmelser enligt bilaga I 

att anta förslag till avfallstaxa enligt Bilaga 2 – (Mat- och restavfall) 

att anta förslag till avfallstaxa enligt Bilaga 3 – (Slam, tilläggstjänster, latrin, returpapper, 

övriga tjänster mm) 

Ordförande lämnar ordet fritt. 

 

Talarlistan är tom. Ordföranden ställer frågan om kommunstyrelsen är redo att gå till beslut.    

Finner så. 

 

Kommunstyrelsen beslutar föreslå 

kommunfullmäktige besluta 

 

att anta förslag till Allmänna bestämmelser enligt bilaga I 

att anta förslag till avfallstaxa enligt Bilaga 2 – (Mat- och restavfall) 

att anta förslag till avfallstaxa enligt Bilaga 3 – (Slam, tilläggstjänster, latrin, returpapper, 

övriga tjänster mm) 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Beslutet skicka till 

Enhetschef avfall  
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Nämnd 

Kommunstyrelsen 

 

PROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 

2024-02-06 

 

 

§ 24 Dnr KS 36/2023  

 

Redovisning av partistöd 2022 och utbetalning 2024 
Upphävande av KF §141 Dnr 36/2023 samt nytt beslut 
 
Beslut 
Kommunstyrelsen föreslår 

Kommunfullmäktige besluta 

 

att upphäva beslut KF §141 Dnr 36/2023 gällande Redovisning av partistöd 2022 och 

utbetalning 2024. 

 

att partistöd 2024 utbetalas enligt fördelning 

 

Centerpartiet  464 000 kronor  

Socialdemokraterna  326 000 kronor  

Västrainitiativet  165 000 kronor  

Sverigedemokraterna  142 000 kronor  

Vänsterpartiet  131 000 kronor  

Landsbygdspartiet Oberoende 73 000 kronor  

Moderaterna    73 000 kronor  

Kristdemokraterna    73 000 kronor 

 

Ärendebeskrivning 

Kommunfullmäktiges samtliga beslut den 18 december 2023 har överklagats med anledning 

av att tillkännagivandet anslogs på anslagstavlan 6 dagar före kommunfullmäktiges 

sammanträde och inte 7 dagar enligt 5 kap. 13§ Kommunallagen.  

 

Kallelse och handlingar har delgetts ledamöter inom utsatt tid och information angående 

sammanträdesdatum har varit tillgängligt för allmänheten på kommunens hemsida sedan 

januari 2023. I samband med inställelsen av planerat KF den 25 november informerades 

även om datum för sammanträdet i december. Däremot så missades att anslå 

tillkännagivandet 7 dagar innan sammanträdet på kommunens anslagstavla. 

 

Därav bör besluten upphävas och tas på nytt, alternativet är att vänta på att 

Förvaltningsrätten eventuellt upphäver besluten, varvid kommunen ändå behöver ta dessa 

igen. 

 

Beslutsunderlag 

KF 2023-12-18 §141 Dnr 36/2023 Redovisning av partistöd 2022 och utbetalning 2024 

 

Beslutsplanering 

Kommunstyrelsen 2024-02-06 

Kommunfullmäktige 2024-02-26 
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Nämnd 

Kommunstyrelsen 

 

PROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 

2024-02-06 

 

 

 

Beslutsgång 

Ordföranden redogör för respektive förslag till beslut och att det för varje att-sats lämnas 

ordet fritt. 

 

Ordförande ställer frågan om kommunstyrelsen kan föreslå kommunfullmäktige besluta  

att upphäva beslut KF §141 Dnr 36/2023 gällande Redovisning av partistöd 2022 och 

utbetalning 2024. 

Ordförande lämnar ordet fritt. 

 

Talarlistan är tom. Ordföranden ställer frågan om kommunstyrelsen är redo att gå till beslut.    

Finner så. 

 
Kommunstyrelsen beslutar föreslår 

kommunfullmäktige besluta 

 

att upphäva beslut KF §141 Dnr 36/2023 gällande Redovisning av partistöd 2022 och 

utbetalning 2024. 

 

Ordförande ställer frågan om kommunstyrelsen kan föreslå kommunfullmäktige besluta  

 

att partistöd 2024 utbetalas enligt fördelning 

Centerpartiet  464 000 kronor  

Socialdemokraterna  326 000 kronor  

Västrainitiativet  165 000 kronor  

Sverigedemokraterna  142 000 kronor  

Vänsterpartiet  131 000 kronor  

Landsbygdspartiet Oberoende 73 000 kronor  

Moderaterna    73 000 kronor  

Kristdemokraterna    73 000 kronor 

 

Ordförande lämnar ordet fritt. 

 

Talarlistan är tom. Ordföranden ställer frågan om kommunstyrelsen är redo att gå till beslut.    

Finner så. 

 

Kommunstyrelsen beslutar föreslår 

kommunfullmäktige besluta 

 

att partistöd 2024 utbetalas enligt fördelning 

Centerpartiet  464 000 kronor  

Socialdemokraterna  326 000 kronor  

Västrainitiativet  165 000 kronor  

Sverigedemokraterna  142 000 kronor  

Vänsterpartiet  131 000 kronor  
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Nämnd 

Kommunstyrelsen 

 

PROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 

2024-02-06 

 

 

Landsbygdspartiet Oberoende 73 000 kronor  

Moderaterna    73 000 kronor  

Kristdemokraterna    73 000 kronor 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Beslutet skickas till 

Kanslichef 
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Nämnd 

Kommunstyrelsen 

 

PROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 

2024-02-06 

 

 

§ 25 Dnr KS 411/2023  

 

Revisionsrapport – Kommunens kompetensförsörjning  
 

Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar  

 

att förvaltningens yttrande antas och överlämnas som kommunstyrelsens svar till 

revisorerna.  

 

Ärendebeskrivning  

Ernst & Young har på uppdrag av kommunens revisorer genomfört en granskning av 

kommunens kompetensförsörjning. Syftet är att bedöma om det finns en ändamålsenlig 

styrning, uppföljning och kontroll av arbetet med kompetensförsörjning.  

 

Granskningen visar att roll- och ansvarsfördelning, verksamhetsstöd och styrning i form av 

mål och styrdokument i grunden är tydliga. Det finns också en tydlig bild av nuvarande och 

framtida behov av kompetens. Utvecklingsområden som berörs gäller främst systematisk 

återkoppling av avslutningssamtal samt ett förtydligande gällande HR-enhetens ansvar och 

roll i kompetensförsörjningsavseende.  

 

Revisorerna rekommenderar kommunstyrelsen att:  

• Säkerställ aktuella och tydliga styrdokument för arbetet på samtliga nivåer i organisationen  

• Säkerställ delaktighet från berörda verksamheter i framtagande av styrdokument  

• Se över möjligheten till mer gemensamt arbete vad gäller kompetensförsörjningsarbetet  

• Tydliggör HR-enhetens ansvar för den övergripande styrningen i kompetens-

försörjningsarbetet  

• Utveckla uppföljningen av kompetensförsörjningsarbetet med uppföljning av 

arbetsgivarstrategi, central statistik samt lärdomar från medarbetare som avslutar sin tjänst i 

kommunen  

• Säkerställ att det långsiktiga arbetet med kommunens kompetensförsörjning prioriteras  

 

Kommunstyrelseförvaltningens yttrande  

Förvaltningen delar revisionens bedömning att mycket fungerar tillfredsställande samt att det 

finns mer arbete att göra. Förvaltningen gör också bedömningen att rekommendationerna 

ligger i linje med förbättringsarbete som i vissa fall pågår och i andra fall är på väg att startas 

upp. 

 

Rekommendationerna gällande styrande dokument och gemensamt arbete kommer att 

beaktas vid kommande översyn av dokumenten 

 

Något som nämns men inte utpekas som en rekommendation för förbättring är uppföljning 

av personalomsättning. I dag följs inte detta upp tillsammans med övriga personalsiffror och 

sjukfrånvaro, men detta kan vara en mycket god indikation på hur vi lyckas bibehålla och 

attrahera kompetens 
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Nämnd 

Kommunstyrelsen 

 

PROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 

2024-02-06 

 

 

Beslutsunderlag 

Förvaltningsyttrande – Revisionsrapport, Kommunens kompetensförsörjning 

Revisorernas skrivelse Granskning av kommunen kompetensförsörjningsplan 

Revisionsrapport – Granskning av kommunens kompetensförsörjning Sollefteå 2023. 

 

Beslutsplanering 

Kommunstyrelsen 2024-02-06 

Kommunfullmäktige 2024-02-26 

 

Beslutsgång 

Talarlistan är tom. Ordföranden ställer frågan om kommunstyrelsen är redo att gå till beslut.    

Finner så. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Beslutet skickas till 

Kommundirektör 

HR-chef  
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Nämnd 

Kommunstyrelsen 

 

PROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 

2024-02-06 

 

 

§ 26 Dnr KS 412/2023  

 

Revisionsrapport – Ekonomistyrning inom vård och omsorg 
 
Beslut  

Kommunstyrelsen beslutar 

 

- att kommunstyrelseförvaltningens yttrande antas och överlämnas som 

kommunstyrelsens svar till revisorerna. 

 

Ärendebeskrivning  

Ernst & Young har på uppdrag av kommunens revisorer genomfört en uppföljning av 

ekonomistyrningen inom kommunens vård och omsorg. Syftet med den uppföljande 

granskningen var att bedöma om kommunstyrelsen vidtagit tillräckliga åtgärder för att rätta 

de brister i arbetet som identifierats vid den tidigare granskningen från 2021. 

Revisorernas sammanfattande bedömning är att kommunstyrelsen i allt väsentligt har 

vidtagit tillräckliga åtgärder utifrån revisionens tidigare granskning. EY bedömer att 

kommunstyrelsen har omhändertagit tre av rekommendationerna från den tidigare 

granskningen och delvis omhändertagit en rekommendation.   

 

Utifrån granskningsresultatet överlämnar revisionen två rekommendationer som de önskar få 

svar.  

Revisorerna rekommenderar kommunstyrelsen att: 

• Säkerställa att fortsatta åtgärder vidtas för att uppnå en ekonomi i balans 

• Överväga om det finns behov av konsekvensanalyser avseende ytterligare alternativ 

utöver föreslagen åtgärd. 

Revisorerna önskar svar senast 1/3. 

Kommunstyrelseförvaltningens yttrande 

Dessa rekommendationer besvaras nedan. 

Rekommendation 1: 

Kommunen har verktyg för att arbeta med så väl en ekonomi i balans som handlingsplaner. 

Många beslut och åtgärder har vidtagits sedan senaste granskningen. 

Verksamheten är införstådd i de bekymmer som ligger framför oss främst gällande 

ekonomin för 2024, vilket medför att arbetet fortsätter med att balansera krav och kvalitet för 

att uppnå en ekonomi i balans.  

 

Från slutet av 2023 har det tagits ett nytt grepp kring åtgärdsplaner för verksamheter med 

negativ avvikelse. Dessa planer bifogas nu i den sammanställda månadsuppföljningen som 

går upp i Kommunstyrelsen. Detta för att tydliggöra planerade åtgärder och den effekt som 

förväntas uppnås, men även det eventuella gap som kan kvarstå för nya beslut.   
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Rekommendation 2: 

Konsekvensanalyser tas fram vid beslut om åtgärder. Att genomföra fler analyser för 

ytterligare alternativ är både resurs- och tidskrävande. Under den senaste tiden har stöd-och 

utredningsorganisationen minskat år för år. Konsekvenserna av detta blir att organisation 

inte hinner med fler utrednings- och analysuppdrag, vilket denna rekommendation föreslår. 

Vi kommer självklart fortsätta genomföra konsekvensanalyser i de fall flera åtgärder föreslås 

i ett ärende. Men att göra alternativa föreslag, bara för att, kommer det inte finnas utrymme 

till.  

 

Beslutsunderlag 

Förvaltningsyttrande 2024-01-03, Mattias Axelsson, ekonomichef 

Revisionsrapport, december 2023 – Uppföljande granskning av ekonomistyrning inom 

kommunens vård- och omsorg 

Revisorernas skrivelse 

 

Beslutsplanering 

Utskottet för vård och omsorg 2024-01-17 

Kommunstyrelsen 2024-02-06 

 

Förvaltningens förslag till beslut 

Förvaltningen föreslår  

Kommunstyrelsens utskott för vård och omsorg föreslå 

Kommunstyrelsen besluta 

 

- att kommunstyrelseförvaltningens yttrande antas och överlämnas som 

kommunstyrelsens svar till revisorerna. 

 

Utskottet för vård och omsorgs förslag till beslut 

Kommunstyrelsens utskott för vård och omsorg föreslår 

Kommunstyrelsen besluta 

 

- att kommunstyrelseförvaltningens yttrande antas och överlämnas som 

kommunstyrelsens svar till revisorerna. 

 

Förslag till beslut under sammanträdet 

Ordföranden lämnar ordet fritt. 

 

Beslutsgång 

Talarlistan är tom. Ordföranden ställer frågan om kommunstyrelsen är redo att gå till beslut.    

Finner så. 

 

 

Beslutet skickas till 

Ekonomichef  
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§ 27 Dnr KS 413/2023  

 

Revisionsrapport – Uppföljande granskning av äldreomsorgen 
 

Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar 

 

- att anta yttrandet som sitt eget och överlämna det som svar till revisorerna 

 

Ärendebeskrivning  

Ernst & Young har på uppdrag av kommunens revisorer genomfört en uppföljning av 

kommunens äldreomsorg. Syftet med uppföljningen är att bedöma om kommunstyrelsen 

vidtagit tillräckliga åtgärder för att rätta till de brister som identifierades i en granskning som 

skedde 2020.  

 

Ernst & Young sammanfattande bedömning är att samtliga lämnade rekommendationer från 

revisionens tidigare granskning delvis har omhändertagits samt att det delvis vidtagits 

tillräckliga åtgärder. De ser positivt på att flera åtgärder pågår för att omhänderta 

rekommendationerna i sin helhet. 

 

Utifrån granskningsresultatet rekommenderar de kommunstyrelsen att:  

- Säkerställa att äldreomsorgens processer kartläggs och läggs in i 

kvalitetsledningssystemet 

- Säkerställa genomförandeplanernas aktualitet 

- Säkerställa uppföljningsmetoden individbaserad systematisk uppföljning 

implementeras och används inom verksamheterna 

- Säkerställa att bostadsförsörjningsprogrammet revideras samt vidta åtgärder utifrån 

analys av kommunens behov av boendeplatser  

- Säkerställa att revisionens granskningar behandlas av kommunstyrelsen för att 

möjliggöra beslut om åtgärder i enlighet med revisionens rekommendationer. 

 

Förvaltningens yttrande 

Förvaltningen delar revisionens bedömning och fortsätter arbetet med förbättringar som 

leder till ökad effektivitet och ändamålsenlig verksamhet. Förvaltningen upprättade ett antal 

åtgärder utifrån granskningen 2020 som fortfarande är aktuella och ligger till grund för 

verksamheternas arbete under flera år. Kvalitetsarbetet har verkligen fått mer fokus efter att 

pandemin släppt sitt grepp och de uppstartade kvalitetsdialogerna med utskottet för vård och 

omsorg förfinas varje år. Nu 2024 är det tredje året som de hålls.  

 

Processflöden underlättar enkelheten i att hitta i kvalitetsledningssystemet och kommer att 

upparbetas allt eftersom revideringar görs av dokument. De är dock tidskrävande att göra 

dessa och kommer att behöva ske över lång tid.  
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Förvaltningen fortsätter arbetet med att varje enskild ska ha en aktuell genomförandeplan 

som beskriver hur insatsen ska genomföras samt att den ska bygga på den enskildes 

självbestämmande och integritet. Uppföljningsmetoden ISU, individbaserad systematisk 

uppföljning är en relativt ny modell för uppföljning som kommunförbundet hjälper till att 

lära oss och även detta är ett arbetssätt som kommer att ta tid.  

 

Just nu pågår arbetet med att undersöka framtidens behov av bostäder för äldre med 

omsorgsinsatser enligt den metod som kommunstyrelsen beslutade om i februari 2023. 

Resultatet av denna planeras vara färdigt under våren och kommer att ge en bild över 

behovet för de närmsta fem åren.  

 

Beslutsplanering 

Utskottet för vård och omsorg 2024-01-17 

Kommunstyrelsen 2024-02-06 

 

Beslutsunderlag 

Förvaltningsyttrande 2024-01-08, Ann-Katrin Lundin, socialchef 

Revisionsrapport – Uppföljande granskning av äldreomsorgen 

Revisorernas skrivelse 

 

Förvaltningens förslag till beslut 

Förvaltningen föreslår  

Kommunstyrelsens utskott för vård och omsorg föreslå 

Kommunstyrelsen besluta 

 

- att anta yttrandet som sitt eget och överlämna det som svar till revisorerna 

 

Utskottet för vård och omsorgs förslag till beslut 

Kommunstyrelsens utskott för vård och omsorg föreslår 

Kommunstyrelsen besluta 

 

- att anta yttrandet som sitt eget och överlämna det som svar till revisorerna 

 

Förslag till beslut under sammanträdet 

Ordföranden lämnar ordet fritt. 

 

Beslutsgång 

Talarlistan är tom. Ordföranden ställer frågan om kommunstyrelsen är redo att gå till beslut.    

Finner så. 

 

 

 

 

 

Beslutet skickas till 

Socialchef  
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§ 28 Dnr KS 36/2023  

 

Ombudgeteringar från 2023 till 2024  
 
Beslut 
Kommunstyrelsen föreslår 

Kommunfullmäktige besluta   

 

att samtliga begärda överföringar gällande investeringsmedel godkänns.  

 

1: Begärd överföring på 987 tkr från 2023 års investeringsmedel till 2024 års budget 

avseende avfallsverksamheten  

 

2: Begärd överföring på 324 tkr från 2023 års investeringsmedel till 2024 års budget 

avseende VA 

 

Ärendebeskrivning 
I samband med bokslut kan verksamheterna ansöka om ombudgetering av medel för projekt som 

inte blivit påbörjade eller färdigställda under föregående år. Verksamheterna har inkommit med 

önskemål som presenteras nedan.  

 

Investeringsmedel: 

1. Avfallsverksamheten önskar överföra 987 tkr av 2023 års investeringsmedel för 

inköp av sopkärl som ett led i matavfallsinsamlingen. 

 

2. VA önskar överföra 324 tkr av 2023 års investeringsmedel där ett överskott uppkom 

på grund av förseningar inom projektet Vattenledning täkt Granvåg. Medlen behövs 

för att klara de investeringsobjekt som är planerade för 2024. 

 

Kommunens investeringar, med undantag för affärsverksamhet, ska som huvudregel vara 

egenfinansierade inom ramen för den senaste treårsperiodens resultat. Med anledning av det 

ansträngda ekonomiska läget gäller för perioden 2024–2026 att investeringar även kan göras 

inom ramen för sparade likvida medel i kassan. Utöver dessa löpande investeringar fattar 

kommunfullmäktige beslut i varje enskilt fall. Investeringar inom näringsverksamhet 

finansieras via taxor. 

 

VA och Avfall är näringsverksamheter vilket inte påverkar investeringsmålet men däremot 

kommunens likviditet. 

 

Beslutsunderlag 

Förvaltningsyttrande, Ombudgeteringar från 2023 till 2024, 2024-01-24 

 

Beslutsplanering 

Kommunstyrelsen 2024-02-06 

Kommunfullmäktige 2024-02-26 
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Förslag till beslut under sammanträdet 

Ordföranden lämnar ordet fritt. 

 

Beslutsgång 

Talarlistan är tom. Ordföranden ställer frågan om kommunstyrelsen är redo att gå till beslut.    

Finner så. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Beslutet skickas till 

Socialchef  
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§ 29 Dnr KS 57/2020  

 

Utredning av fastighetsorganisationen 
 
Beslut 
Kommunstyrelsen föreslår 

Kommunfullmäktige besluta 

 

att kommunen upprättar ett förvaltningsavtal med Solatum avseende: 

 

1. Lokalvård 

2. Drift och fastighetsskötsel 

 

Kommunen återtar ansvaret för underhåll och nyttjar kompetenser där det är ekonomiskt 

mest fördelaktigt, vare sig det är inom Kommunens egen organisation, Solatums 

organisation eller externt.  

 

Ärendebeskrivning 

Kommunenskoncernens fastighetsorganisation har dragits med stora utmaningar, missnöje 

och återkommande fastighetsutredningar. Detta bottnar i de olika perspektiv som 

verksamhet, Solatum och fastighetsavdelning har samt de gränsdragningar som finns 

gällande ägande, ansvar, nyttjare och utförare.  

 

Det senaste beslut som togs gällande den fastighetsutredning som den politiska styrgruppen 

tagit fram var en återremiss för ytterligare dialog med Solatums presidie. Dialog har förts 

men konsensus saknades i dessa dialoger varvid ytterligare information getts till olika 

partikonstellationer både från Solatum och från kommunen för att grunda frågan ytterligare. 

Därefter har frågan varit vilande. 

 

Solatum har nu meddelat att man inte längre klarar av att utföra det planerade underhållet 

och återlämnar detta till kommunen från och med 1/1-2024. 

 

Detta innebär i praktiken att delar av det förslag som styrgruppen presenterade redan är 

genomfört. Varvid det faller naturligt att besluta om att genomföra förslaget i sin helhet och 

att relationen mellan Solatum och kommunen återigen blir reglerad via avtal och inte 

”sedvana”. 

 

Förslaget går ut på att rådigheten över resurserna återförs till kommunorganisationen 

och det är där prioriteringarna sker. Samtidigt kvarstår Solatum som huvudutförare. 

Förslaget innebär inte att Solatums verksamhet minskar i omfattning gällande 

lokalvård och fastighetsskötsel, energieffektivisering och projektledning.  

 

Underhåll som idag köps in av externa parter kommer att kunna hanteras effektivare där 

en större del av mindre uppdrag bedöms kunna hanteras med egna resurser inom 

kommunen. Resurserna kommer/kan kvarstå utifrån att ett avtal kommer på plats där  
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Solatum är huvudentreprenör/utförare och får betalt enligt utfört arbete med syftet att 

fortsatt maximera de koncernmässiga synergierna.  

 

Förändrad ansvarsfördelning 

Den nya ansvarsfördelningen innebär att bostadsbolaget får en ren utförarroll. 

Fastighetsenheten återtar ansvar och budget för kommunens fastigheter. Det är 

fastighetsenheten som för dialog med verksamheterna, sköter hyresavtal och därefter ger 

uppdrag till Solatum.  

 

På så sätt renodlas rollerna, diskussioner om avtal och gränsdragningslistor minskar och 

båda parterna kan nyttja sin spetskompetens. Detta skapar också en tydlig hierarki för 

konflikthantering vid de tillfällen där fastighetsenheten och verksamheten inte är överens. 

Det resulterar i ett tydligt ansvarstagande gentemot verksamheterna som också kan få 

tydliga och snabba beslut.  

 

Figur 10, ny arbetsmodell  

 
 

 

Det förenklar för verksamheterna med en part att vända sig till i frågor som rör fastighet, 

inredning, IT, service osv. Solatum behöver i sin tur enbart ta uppdrag från kommunens 

fastighetsorganisation. Detta förtydligar arbetsflöden, ansvar såväl ekonomiskt som 

utföransvar.  

 

Beställarstrukturen blir tydlig och det är fastighetsenhetens roll att göra prioriteringar i de 

beställningar som åläggs Solatum. Detta skapar en god chans till att skapa en tydlig och 

gemensam standard och projekteringsmodell.  
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En sådan lösning skulle också kunna innebära möjligheter att hitta synergier med de 

personer som finns i kommunens Teknik och Service, nära verksamheterna. Dessa skulle 

kunna nyttjas till att göra många av de ”enklare” åtgärder t.ex. rondering, hantering av 

enklare felanmälan och reparationer.  

 

Ekonomisk effektivitet 

Denna lösning ser vi ur ett koncernperspektiv vara det mest effektiva ekonomiskt. Dels 

för att rollerna och ansvaret renodlas, dels för att det skapar handlingsfrihet. I de fall där 

verksamheten har särskilda behov kan resurser snabbt omdirigeras eller beslut tas inom 

förvaltningen. En tydlig beslutshierarki gör också att frågor inte behöver uppta oändliga 

möten och diskussioner.  

 

En beställar-utförarmodell har också fördelen att det är lättare för beställaren att följa upp 

arbetet, det är också denne som har ansvaret. Till skillnad mot idag då beställaren inte har 

något verkligt budgetansvar och inte är den som betalar för det som utförs.  

 

Denna lösning säkerställer också att samtliga fastighetsbehov kan fångas upp i 

budgetprocessen utan att särskilda processer eller sidoforum behöver tillskapas.  

 

Detta förslag innebär att ett förvaltningsavtal upprättas med Solatum avseende: 

 

1. Lokalvård 

2. Drift och fastighetsskötsel 

 

Kommunen återtar ansvaret för underhåll och nyttjar kompetenser där det är ekonomiskt 

mest fördelaktigt, vare sig det är inom Kommunens egen organisation, Solatums 

organisation eller externt.  

 

Beslutsunderlag: 

Förvaltningsyttrande Utredning av Fastighetsorganisation, daterat 2024-01-03 

Bilaga 1: Utredning av kommunkoncernens fastighetsorganisation 

 

Beslutsplanering 

Kommunstyrelsen 2024-02-06 

Kommunfullmäktige 2024-02-26 

 

Förslag till beslut under sammanträdet 

Ordföranden lämnar ordet fritt. 

 

Beslutsgång 

Talarlistan är tom. Ordföranden ställer frågan om kommunstyrelsen är redo att gå till beslut.    

Finner så. 

 

Beslutet skickas till 

Kommundirektör 

  

KS protokoll 2024-02-06
(Signerat, SHA-256 72584927444EAD52BDCAFEFCE6E7C0F62BA85683A5175CFCC414E378E57CA212)

Sida 45 av 67



 46 (66) 

 
    

Nämnd 

Kommunstyrelsen 

 

PROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 

2024-02-06 

 

 

§ 30 Dnr KS 262/2023  

 
Motioner och medborgarförslag som inte slutgiltigt avgjorts i 
kommunfullmäktige juli – december 2023 
 
Förvaltningens förslag till beslut 

Kommunstyrelsen föreslår 

Kommunfullmäktige besluta 

 

att redovisningen godkänns. 

 

Ärendebeskrivning 

Enligt fullmäktiges arbetsordning ska kommunstyrelsen, två gånger per år, redovisa de 

motioner och medborgarförslag som inte slutgiltigt avgjorts i kommunfullmäktige. 

Redovisning för första halvåret, januari – juni redovisas fullmäktige i september 2023 och 

perioden juli – december redovisas i februari 2024. 

Där beslutsplanering finns registrerad i ärendehanteringssystemet eller där ärendet varit uppe 

i ett utskott, återfinns datum i kolumnen Beslutsplanering både gällande motioner och 

medborgarförslag. 

I bilaga finns samtliga motioner respektive medborgarförslag som slutligen avgjorts i 

kommunfullmäktige under 2023. 

 
Motioner 
 

Dnr Ärendemening Inlämnat av Beslutsplanering Handläggare 
267/2019 Motion - 

Kompetensförsörjning 
inom offentlig sektor 
(KF 2019-06-24, § 93) 

Socialdemokraterna 
Åsa Sjödén 

I samband med 
uppdatering av 
pensionspolicyn  

Lars-Olov Wengelin 

361/2022 Motion - Göra 
Kommunfullmäktige 
tillgängligare för 
intresserade medborgare 

Gunilla Fluur (LpO) 
(Landsbygdspartiet 
oberoende Sollefteå 

KF 2023-12-18,§130 
KS 2023-02-06 
KF 2024-02-26 

Beslutet upphävt 
(KF) nytt datum se 
beslutsplanering. 
IT-chef samt 
Niklas Nordén 

349/2022 Motion - Översyn av vägar 
och avgifter 
(KF 2022-12-19, § 161) 
 

Landsbygdspartiet 
Oberoende,  
Gunilla Fluur 

Förslagsställaren; 
tillställes 
parlamentarisk 
tillfällig berednings-
grupp för 
samhällsutv. frågor 

Mikael Näsström 

319/2023 Motion - Nipanskolans 
förutsättningar för idrott 
(KF 2023-10-30 §126) 

Socialdemokraterna 
gm John Åberg (S) 

Prel. 
UL 2024-04-18 
KS 2024-05-07 
KF 2024-05-27 
 

Pär Bodin 
Majed Safaee 
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Motioner, forts 
Dnr Ärendemening Inlämnat av Beslutsplanering Handläggare 

318/2023 Motion - Alla barns 
skolvägar ska vara trygga 
och säkra 
(KF 2023-10-30 §127) 

Socialdemokratiska 
fullmäktigegruppen  
 

Prel. 
UL 2024-04-18 
KS 2024-05-07 
KF 2024-05-27 

Örjan Abrahamsson 
Åke Gullersbo 
Hans Nordin 

406/2023 Motion - Fria arbetsskor 
till vårdpersonal 
 

Susanne Lindahl (S) KS 2024-02-06 
KF 2024-02-26 

Beslutet föreslagits 
upphävas  (KF 
2023-12-18).Nytt 
datum se 
beslutsplanering. 

 

 

Medborgarförslag 
 

Dnr Ärendemening Inlämnat av Beslutsplanering Handläggare 
279/2021 Medborgarförslag - 

Portabel handikappvänlig 
toalett på Hågestaön 
(KF 2021-10-25, §80) 

Christina 
Waaranperä 

SU 2022-10-17 
KS 2022-11-08,§176 
Återremiss  

Åke Gullersbo 
Jonas Hasselborg 

214/2022 Medborgarförslag - Ökad 
stadstrafik med buss i 
Sollefteå centrum 
(KF 2022-09-26, §91) 

Gunnar Wallmark KS 2023-08-15 
KF 2023-09-25 §88 
AVSLUTAD 

Maria Lindsbo 

123/2023 Medborgarförslag - 
Hyggesfritt skogsbruk 

Daniel Rutchman KF 2023-12-18 §131 
KS 2024-02-06 
KF 2024-02-26 

Beslutet föreslagits 
upphävas  (KF 
2023-12-18). 
Nytt datum se 
beslutsplanering. 

246/2023 Medborgarförslag - 
Hundrastgård vid Västra 
skogen 

Roger Åhlander SU 2024-03-11 (prel) 
KS 2024-04-09 
KF 2024-04-22 

Pär Bodin 
Majed Safaee 

285/2023 Medborgarförslag - Bro från 
Hågestaön till Risön 

Vivianne Gahlin SU 2024-01-15, §1 
KS 2024-02-06 
KF 2024-02-26 

Jonas Hasselborg 

 

 

Elektroniska Medborgarförslag under andra halvåret 2023 

Under andra halvåret 2023 har det inkommit femton elektroniska medborgarförslag varav 

två varit utlagda för röstning och två har ännu inte beslutats om de ska läggas ut för röstning. 

Elva inkomna förslag har avfärdats av följande anledningar: 

• Inte en kommunal fråga alt. bedöms inte vara medborgarförslag eller liknande 

förslag har redan avgjorts (8) 

• Synpunkt som lämnats till verksamheten (3) 

 

Av de fyra medborgarförslag som lagts ut för röstning har två förslag gått vidare till 

Kommun-fullmäktige och där beslutats om vidare beredning i kommunstyrelsen.  

Två medborgarförslag är utlagda för röstning som pågår vid dags dato. 
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Nämnd 

Kommunstyrelsen 

 

PROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 

2024-02-06 

 

 

Motioner och medborgarförslag, slutgiltigt avgjorda under andra halvåret 

Fem motioner och ett medborgarförslag har slutgiltigt avgjorts i Kommunfullmäktige under 

andra halvåret 2023. 

 
Beslutsunderlag 

Inkomna motioner och medborgarförslag under perioden 2023-07-01 – 2023-12-31 

Förvaltningsyttrande, Motioner och medborgarförslag som inte slutgiltigt avgjorts i 

kommunfullmäktige, januari - juni månad 2023, 2024-01-29 

Bilaga till ovanstående förvaltningsyttrande, Samtliga motioner och medborgarförslag 

avgjorda under 2023.  

 
Beslutsplanering 

Kommunstyrelsen 2024-02-06 

Kommunfullmäktige 2024-02-26 

 
Förslag till beslut under sammanträdet 

Ordföranden lämnar ordet fritt. 

 

Beslutsgång 

Talarlistan är tom. Ordföranden ställer frågan om kommunstyrelsen är redo att gå till beslut.    

Finner så. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 
Beslutet skickas till 

Kanslichef 

 

KS protokoll 2024-02-06
(Signerat, SHA-256 72584927444EAD52BDCAFEFCE6E7C0F62BA85683A5175CFCC414E378E57CA212)

Sida 48 av 67



 49 (66) 

 
    

Nämnd 

Kommunstyrelsen 

 

PROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 

2024-02-06 

 

 

§ 31 Dnr KS 78/2024 
 

Revidering av planeringsstrategi – Översiktsplan för Sollefteå 
kommun 
 
Kommunstyrelsen föreslår 
Kommunstyrelsen föreslår  

 

att kommunfullmäktige beslutar att anta den reviderade planeringsstrategin: 

Planeringsstrategi - Översiktsplan för Sollefteå kommun Reviderad version 

med föreslagen redaktionell ändring. 
 
Ärendebeskrivning 

Enligt 3 kap. 23 § plan- och bygglagen ska kommunfullmäktige anta en planeringsstrategi 

senast 24 månader efter ett ordinarie val. Kommunen ska med strategin ta ställning till 

ändrade planeringsförutsättningar av betydelse för översiktsplanens aktualitet, bedöma i 

vilken utsträckning planen är aktuell i förhållande till kraven i 3 §, 4 § andra stycket 1 och 2 

samt 5 §. Detta kallades tidigare aktualitetsprövning men har sedan januari 2020 ersatts av 

planeringsstrategi. 

 

Då nuvarande planeringsstrategi antogs innan valet 2022 måste en ny strategi antas om inte 

fullmäktige i stället antar en ny översiktsplan. Om kommunen inte antar en 

planeringsstrategi inom avsedd tidsintervall anses översiktsplanen i sin helhet som inaktuell. 

Kommunen är enligt 3 kap. 1§ plan- och bygglagen skyldig att ha en aktuell översiktsplan. 

Översiktsplanen måste vara aktuell för att hela PBL-systemet ska vara effektivt och för att 

översiktsplanen ska fungera vägledande vid exempelvis detaljplanering och handläggning av 

bygglov. 
 
Planeringsstrategin som fastställdes av Kommunfullmäktige 2022-02-28 beskriver i sin 

helhet fortsatt de korrekta planeringsförutsättningarna för arbetet med den nya 

översiktsplanen för Sollefteå kommun. De delar som har omarbetats är påståenden och 

referenser som inte längre kan anses påverka nuvarande plans aktualitet eller arbetet med 

den nya översiktsplanen. 
 
Förändringar i planeringsstrategin 2022-02-28: 
Planerringsstrategin refererar till SOU 2021:53 En rättssäker vindkraftsprövning som 

mynnade ut i prop. 2021/22:210 Tidigt kommunalt ställningstagande till vindkraft avslogs av 

riksdagen. En rättssäker vindkraftprövning kan därmed inte längre anses vara aktuell och har 

således tagits bort från planeringsstrategin. (s. 9-10, 24, planeringsstrategi 2022- 02-28). 

 

Likt En rättssäker vindkraftsprövning har förslagen i SOU 2020:78 Tillgängliga stränder -ett 

mer differentierat strandskydd fått avslag. Referenser till Tillgängliga stränder har därmed 

tagits bort från planeringsstrategin. (s. 18, 24) 

 

 

Under regionala- och mellankommunala frågor nämns företaget Sono Groups planerade  
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Kommunstyrelsen 

 

PROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 

2024-02-06 

 

 

 

hotelletableringar i Västernorrland. De delar av planeringsstrategin där företaget Sono Group 

nämns har tagits bort. Frågan bedöms inte längre vara aktuell. (s. 3, 18) 

 

Under översiktsplanen som stöd i arbetet beskrivs det att den nya översiktsplanen ska bli helt 

digital utifrån Boverkets ÖP-modell 2.1. Under hösten 2024 beräknas en uppdaterad modell 

ÖP-modellen 3.0 vara klar. Texten har uppdaterats till att det nu står ÖP-modellen 3.0 i 

stället för ÖP-modellen 2.1. (s. 21) 

 

Ett tillägg i den uppdaterade planeringsstrategin är ett förtydligande om att det inte bara är 

ställningstaganden kring vindbruk som behöver fördjupas och förtydligas, utan också 

ställningstaganden kring förnybar energi i stort. (s. 8) 

 

Ett annat tillägg i den uppdaterade planeringsstrategin rör de påståenden kring 

planeringsförutsättningarna för Hamre verksamhetsområde. Då den nya detaljplanen för 

Hamre vann laga kraft hösten 2023 har avsnittet om Hamre verksamhetsområde uppdaterats 

med aktuell information. (s. 14) 

 

Samråd  

Länsstyrelsen blev tillfrågade om processen kring att anta en reviderad planeringsstrategi. 

Länsstyrelsen ska tillhandahålla ett underlag inför kommunens bedömning av 

översiktsplanens aktualitet vilket lämnades ut inför framtagandet av planeringsstrategin 

2022-02-26. För att anta den reviderade planeringsstrategin behövs inte ett nytt underlag från 

Länsstyrelsen. 

 

Processen kring att ta fram en planeringsstrategi omfattas inte av några krav om ett 

samrådsskede. 

 

Ekonomiska konsekvenser och förslag på finansiering  

Ett beslut om antagande av den reviderade planeringsstrategin innebär att kommunens 

nuvarande översiktsplan fortsatt är aktuell under tiden arbetet med den nya översiktsplanen 

fortskrider. De ekonomiska konsekvenserna av att inte anta den reviderade 

planeringsstrategin förväntas bli större då det innebär att den nuvarande översiktsplanen blir 

inaktuell. En inaktuell översiktsplan innebär att arbetet med de efterföljande stegen i PBL-

systemet, detaljplanering och bygglovshandläggning, försvåras. En översiktsplan måste vara 

aktuell för att ett standardförfarande, ett samordnat förfarande och ett förenklat förfarande 

ska kunna tillämpas för detaljplan och områdesbestämmelser. Exempelvis så måste 

detaljplanen då upprättas med ett utökat förfarande som i korthet innebär att arbetet med 

detaljplanen blir mer omfattande. 

 

Handläggningen av bygglov och förhandsbesked påverkas av översiktsplanens aktualitet då 

översiktsplanen ligger till grund för lämplighetsprövningen. Därmed försvåras 

handläggningen av bygglov och förhandsbesked om översiktsplanen upphör att vara aktuell. 

Andra prövningar av tillstånd och ärenden enligt andra lagstiftningar som exempelvis 

miljöbalken försvåras också utan en aktuell översiktsplan. 
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PROTOKOLL 
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2024-02-06 

 

 

Beslutsunderlag  

Planeringsstrategi -Översiktsplan för Sollefteå kommun Reviderad version 

Projektdirektiv-Ny översiktsplan för Sollefteå kommun 

 
Beslutsplanering  

Kommunstyrelsen 2024-02-06 

Kommunfullmäktige 2024-02-26 

 
Förslag till beslut under sammanträdet 

John Åberg (S) yrkar att rubriken vindbruk ska ändras till Energiförsörjning och 

elproduktion 

 

Beslutsgång 

Talarlistan är tom. Ordföranden ställer frågan om kommunstyrelsen är redo att gå till beslut.    

Finner så. 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutet skickas till 

Fastställd Planeringsstrategi samt protokollsutdrag ska skickas till 

Boverket 

Länsstyrelsen 

Regionen 

Miljö- och byggenheten  
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§ 32 Dnr KS 279/2021 

 

Svar på Medborgarförslag – Portabel handikappvänlig toalett på 
Hågestaön (återremiss) 
 

Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar föreslå 

Kommunfullmäktige besluta 

att avslå medborgarförslaget 

 

att kommunstyrelsen delegerar till utskottet för samhällsutveckling att tillsammans med 

förvaltningen undersöka ytterligare alternativ, inklusive drift- och finansieringslösningar 

för en toalett på Hågestaön. 

 

Återremiss 

Förvaltningen kvarstår i sin bedömning att föreslagen lösning är det enda rimliga 

alternativet. Detta för att leva upp till en god arbetsmiljö samt en hög hygienisk standard 

samt vara lämpad för den miljö den placeras i. Enklare lösningar har tidigare funnits på ön 

men togs bort av dåvarande fritidsförvaltningen av arbetsmiljöskäl och hygieniska aspekter. 

Då toaletten kommer att placeras i vad som får betraktas som en centrummiljö förväntas 

besöksfrekvensen bli stor och därmed måste tillsyn och skötsel bedrivas på daglig basis. Vill 

man minska den årliga driftkostnaden kan anläggningen ställas av under vinterhalvåret.  

De enklare lösningar som finns men som förvaltningen i sin utredning inte bedömde vara 

relevant att gå vidare med var 

HWC kabin, bedömd kostnad 600 tkr varav ca 400 tkr i inköp och 200 tkr i 

monteringskostnader. 

 
 

Nackdelar med HWC-kabin är att biutrymme för städutrustning saknas samt att städning 

invändigt ej kan ske med automatik eller genom att bara spola av ytor och desinficera. 

Inredningen toaletten är också mer känslig för skadegörelse med risk för högre kostnader 

som följd. 

Den enklaste varianten som förvaltningen tittat på var en RWC container där inköpspriset är 

ca 100 tkr och monteringskostnaderna ca 200 tkr.  Nackdelarna är desamma som för HWC- 
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kabinen men dessutom bedöms inte produkten estetisk vara anpassad för den tänkta 

placeringen. 

 
 

Sammanfattningsvis kvarstår förvaltningen i sin bedömning att föreslagen lösning är den 

mest lämpliga. 
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2024-02-06 

 

 

 

Ärendebeskrivning 

Ett medborgarförslag har inkommit 2021-09-02 från Cristina Waaranperä avseende 

önskemål att kommunen uppför samt sköter drift och underhåll av en portabel 

handikapptoalett på Hågestaön i Sollefteå. Till medborgarförslaget har ett produktblad 

bifogats på en modell typ ”Bajamaja” men förslagsställaren anger också att kommunen själv 

kan ta fram en lösning. Vidare uppges i medborgarförslaget att besökarantalet på Hågestaön 

uppgår till ca 100-150 personer per dag och ett flertal föreningar förlägger aktiviteter på ön. 

STF och Friluftsfrämjandet arbetar för att utveckla Hågestaön som stadsnära 

rekreationsområde. Man upplever dock att avsaknaden av en toalett på ön innebär att det 

uppstår sanitära olägenheter. 

Tekniska enheten har utrett förutsättningarna för att kunna anlägga en toalett på Hågestaön. 

Tekniska enheten ser positivt på att anlägga en toalett för allmänheten på ön då området 

blivit populärt att besöka under senare år eftersom flera satsningar som utegym, grillplatser 

och promenadslingor m.m. gjorts av STF. På ön bedrivs också Mulleverksamheten av 

Friluftsfrämjandet som syftar till att på ett pedagogiskt och roligt sätt lära barn att ta hand 

om vår miljö. Bron över till ön är även frekvent nyttjad av fiskare. 

En toalett på ön bedöms kunna minska problemet med sanitära olägenheter på ön med 

kvarlämnat toalettpapper och fekalier i skogen, vilket skulle ge gästerna en trevligare 

upplevelse vid sina besök. Bedömningen är att en toalett för allmänheten skulle kunna 

placeras centralt på ön i nära anslutning till Hågestabrons norra landfäste. Placeringen 

bedöms ge en god tillgänglighet för öns besökare och är gynnsam ur anläggnings samt drift- 

och skötselperspektiv. 

 
 

En placering i detta läge innebär att alla som besöker ön kan uppmärksamma att toaletten 

finns då man kommer över bron. Mulleverksamheten finns precis intill och de fiskare som 

står på bron får nära till toaletten. Denna centrala placering gör också att oavsett om man 

besöker västra eller östra delen på ön så får man ungefär lika långt till toaletten. Toaletten  
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ska kunna nyttjas av alla och det innebär att den ska utföras tillgänglig för funktionsnedsatta 

som RWC.  

Ur ett anläggningsperspektiv finns det VA-ledningar och el i nära anslutning till denna plats 

vilket gör att kostnaderna för anläggandet blir förhållandevis låga. 

Då toaletten kommer att placeras i offentlig miljö och vara öppen så kommer det att ställa 

vissa krav på utförandet och skötseln. Materialen ska vara hållbara och lätta att rengöra. 

Dörren behöver förses med automatiskt tidlås så att toaletten kan hållas låst under tider då 

risk för skadegörelse är som störst. Det behöver även finnas ett biutrymme där städutrustning 

och förbrukningsartiklar kan förvaras. Detta biutrymme skulle även ge möjligheten för att 

installera ett UV-ljus för rening av vattnet för att kunna erbjuda dricksvatten, då skulle en 

vattenutkastare för möjlighet till fyllning av t.ex. vattenflaskor kunna installeras utvändigt på 

byggnaden. 

Det finns några leverantörer av prefabricerade toaletter avsedda för offentlig miljö. Offerter 

har tagits in från två leverantörer, Toab och Danfo. Båda erbjuder ganska likvärdiga 

alternativ och levererar färdiga byggnader där kunden ansvarar för montering på plats samt 

erforderlig grundläggning och framdragning av VA och el. 

 

 
 

 

Prismässigt ligger de även lika där byggnaden kostar ca 800 tkr i det utförande som önskats. 

Förberedande arbeten bedöms kunna utföras i egen regi och kostnader för detta uppskattas 

till ca 200 tkr inkl. kostnad för de tillstånd som krävs. Tillkommande kostnad om 

dricksvatten ska kunna erbjudas är ca 70 tkr. 
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Städning och tillsyn bedöms krävas dagligen för att anläggningen ska hållas fräsch och i gott 

skick. Kostnaden för drift och skötsel uppskattas till 100 tkr årligen, detta baseras på ett snitt 

på 5 års kostnad för drift och skötsel samt reparationer av toaletten på Linsänket vid 

stadsparken. 

De tillstånd som bedöms krävas för att anlägga byggnaden är bygglov och 

strandskyddsdispens. 

 

Ekonomiska konsekvenser och förslag på finansiering 

Förvaltningen behöver tillföras investeringsmedel om 1 mnkr för anläggande av permanent 

RWC samt 100 tkr årligen i driftmedel för drift, skötsel och underhåll av anläggningen. 

  

Förvaltningen bedömer inte att ekonomiskt utrymme finns för att genomföra den föreslagna 

åtgärden. Den investeringsram som tekniska enheten har tilldelad och som 

avser gata/park-verksamheten är redan idag hårt ansträngd och de behov som finns inom 

främst vägnätet samt vägbelysningen genomgår hårda prioriteringar. 

 

Beslutsunderlag 

Medborgarförslag Portabel handikappvänlig toalett på Hågestaön, Cristina Waaranperä 

Protokoll, Kommunfullmäktige 2021-10-25, § 80 

Förvaltningsyttrande Handikapptoalett på Hågestaön, 2022-06-17 

Protokoll Utskottet för samhällsutveckling, 2022-10-17 § 49 

Protokoll Kommunstyrelsen 2022-11-08, § 176 Återremiss 

Förvaltningsyttrande 2023-11-10, Återremiss Medborgarförslag – Handikapptoalett på 

Hågestaön 

Förvaltningsyttrande Protokoll Utskottet för samhällsutveckling, 2024-01-15 §2 

 

Beslutsplanering 

Kommunstyrelsens utskott för Samhällsutveckling 2024-01-15 

Kommunstyrelsen 2024-02-06 

   

Förvaltningens förslag till beslut 

Förvaltningen föreslår  

Utskottet för samhällsutveckling föreslå 

Kommunstyrelsen föreslå  

Kommunfullmäktige besluta  

- att avslå inlämnat medborgarförslag då ekonomiskt utrymme inte finns för 

satsningen. 

Utskottet för samhällsutveckling förslag till beslut 

Kommunstyrelsens utskott för samhällsutveckling föreslår 

Kommunstyrelsen föreslå 

Kommunfullmäktige besluta 

- att avslå inlämnat medborgarförslag då ekonomiska utrymme inte finns för 

satsningen 
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Förslag till beslut under sammanträdet 

John Åberg (S) yrkar att medborgarförslaget ska återremitteras till utskottet för tydligt, 

genomarbetat och finansierat förslag till beslut. 

Fredrik Granholm (C) yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut, att medborgar-

förslaget avslås. 

Fredrik Granholm (C) yrkar även att kommunstyrelsen delegerar till SU att tillsammans med 

förvaltningen undersöka ytterligare alternativ, inklusive drift- och finansieringslösningar för 

en toalett på Hågestaön. 

Tommy Nilsson (SD) föreslår att ett konstverk, en konstnärlig utsmyckning av någon lokal 

konstnär, skulle kunna motverka förstörelse. 

Birgitta Häggkvist (VI) yrkar bifall till Fredrik Granholms (C) förslag till beslut. 

Mattias Ahlenhed (S) yrkar på återremiss. 

Lillemor Edholm (S) yrkar på återremiss. 

Beslutsgång 

Talarlistan är tom. Ordföranden ställer frågan om kommunstyrelsen är redo att gå till beslut. 

Finner så. 

 

Ordförande ställer frågan om ärendet ska avgöras idag. 

Finner att ärendet ska avgöras idag. 

 

Ordförande redogör för förslag till beslut: 

 

att avslå medborgarförslaget 

 

att kommunstyrelsen delegerar till utskottet för samhällsutveckling att tillsammans med 

förvaltningen undersöka ytterligare alternativ, inklusive drift- och finansieringslösningar 

för en toalett på Hågestaön. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Beslutet skickas till 

Teknisk chef 
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§ 33 Dnr KS 285/2023 

 

Svar på Medborgarförslag – Bro Risön – Hågestaön 
 

Beslut 
Kommunstyrelsen föreslår 

Kommunfullmäktige besluta 

 

att avslå inlämnat medborgarförslag då ekonomiska utrymme inte finns för satsningen 

   

Ärendebeskrivning 

Ett medborgarförslag har 2023-06-03 inkommit från Vivianne Galin Nordin avseende 

önskemål att kommunen uppför en enkel bro för gång- och cykeltrafik från Risön till 

Hågestaön i Sollefteå. En bro skulle kunna gynna campingen och leda till att människor rör 

sig mer. 

Tekniska enheten utredde 2014 förutsättningarna för att anlägga en bro på föreslagen sträcka 

inför byggnationen av nya bron till Hågestaön över södra älvfåran. 

 
Förutsättningarna för broalternativen som utreddes var att de skulle klara BK 1 trafik d.v.s. 

tyngre lastbilstransporter. Konsultföretaget WSP har upprättat en rapport ”Sammanfattning 

av broförbindelse till Hågestaön” daterad 2014-03-17. 

Eftersom det norra broläget bedömdes bli ca 50% dyrare att anlägga än det södra alternativet 

så beslutade kommunen att uppföra bron enligt alternativ 1 i det södra läget. 

En stor anledning till att det norra alternativet blev betydligt dyrare var den dämning som 

beräknades uppstå som gjorde att en kostsam muddring krävdes i den södra älvfåran. 

Även om man skulle utföra en enklare bro som förslagsställaren föreslår så krävs det att bron 

ska kunna sandas och skottas med något fordon. Sträckan över älven är även på det smalaste  
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stället över 100 meter vilket gör att flera mittstöd kommer att krävas på en mindre bro för att 

inte få för långa spännvidder för en klenare konstruktion.  

 
Att anlägga konstruktioner i vatten är förenat med tillståndsplikt enligt Miljöbalken. Detta är 

en relativt lång och komplicerad process som kräver en upprättad MKB 

(miljökonsekvensbeskrivning). 

Kostnaden uppskattades 2014 för det norra broalternativet till ca 33 mnkr. En bedömning är 

att även om man skulle utreda och hitta sätt att förenkla konstruktionen samt undvika att den 

södra älvfåran behöver muddras så kommer kostnaderna för en ny bro inte att understiga 25 

mnkr. 

 

Ekonomiska konsekvenser och förslag på finansiering 

Förvaltningen bedömer inte att ekonomiskt utrymme finns för att genomföra den föreslagna 

åtgärden. Den investeringsram som tekniska enheten har tilldelad och som 

avser gata/park-verksamheten är redan idag hårt ansträngd och de behov som finns inom 

främst vägnätet samt vägbelysningen genomgår hårda prioriteringar. Om förslagsställarens 

önskemål om en ytterligare bro till Hågestaön ska genomföras så behöver tekniska enheten 

tillföras medel för att inledningsvis genomföra en förstudie. 

 

Förvaltningens förslag till beslut 

Förvaltningen föreslår utskottet för samhällsutveckling, föreslå kommunstyrelsen, föreslå 

kommunfullmäktige besluta  

- att avslå inlämnat medborgarförslag då ekonomiskt utrymme inte finns för 

satsningen. 

 

Utskottet för samhällsutveckling förslag till beslut 

Kommunstyrelsens utskott för samhällsutveckling föreslår 

Kommunstyrelsen föreslå 

Kommunfullmäktige besluta 

 

- att avslå inlämnat medborgarförslag då ekonomiska utrymme inte finns för 

satsningen 
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Beslutsunderlag 

Protokoll Utskottet för samhällsutveckling, 2024-01-15 §1 

Förvaltningsyttrande 2023-12-07 

Sammanfattning av broförbindelse till Hågestaön daterad 2014-03-17. 

 

Beslutsplanering 

Kommunstyrelsens utskott för Samhällsutveckling 2024-01-15 

Kommunstyrelsen 2024-02-06 

Kommunfullmäktige 2024-02-26 

 

Beslutsgång 

Talarlistan är tom. Ordföranden ställer frågan om kommunstyrelsen är redo att gå till beslut.    

Finner så. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Beslutet skickas till 

Teknisk chef  

KS protokoll 2024-02-06
(Signerat, SHA-256 72584927444EAD52BDCAFEFCE6E7C0F62BA85683A5175CFCC414E378E57CA212)

Sida 60 av 67



 61 (66) 

 
    

Nämnd 

Kommunstyrelsen 

 

PROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 

2024-02-06 

 

 

§ 34 Dnr KS 29/2024 

 
Primärt samverkansavtal avseende yrkesämnen och 
sammanhållna yrkesutbildningar inom Komvux på gymnasial nivå 
 

Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar 

 

att ingå i primärt samverkansavtal och därmed -område avseende yrkesämnen och 

sammanhållna yrkesutbildningar inom Komvux tillsammans med övriga kommuner i 

Västernorrland  

 

att det primära samverkansavtalet ska följas upp avseende efterlevnad och ändamålsenlighet, 

för eventuell revidering, under våren 2027 och rapporteras till presidiet senast juni 2027 

 

att uppdra till Verksamhetschefsnätverket att säkerställa att uppföljning enligt ovan 

genomförs  

 

Ärendebeskrivning 

Ändringar i skollagen medför bland annat att kommuner ska samverka när utbildningar inom 

gymnasieskolan och Komvux planeras, dimensioneras och erbjuds. Samverkan ska ske 

mellan minst tre kommuner och formaliseras via ett primärt samverkansavtal genom vilket 

deltagande kommuner bildar ett primärt samverkansområde för utbildningen.  

 

Nu föreliggande ärende avser Komvux på gymnasial nivå och föreslår att Västernorrland 

utgör primärt samverkansområde och att ett primärt samverkansavtal följaktligen upprättas 

mellan samtliga sju kommuner i Västernorrland. 

 

Bakgrund 

Mot bakgrund av regeringens proposition 2021/22:159 Dimensionering av gymnasial 

utbildning för bättre kompetensförsörjning har Skollagen förändrats i syfte att öka det 

tillgängliga utbudet av utbildning på gymnasial nivå, att underlätta ungdomars och vuxnas 

etablering på arbetsmarknaden samt att förbättra kompetensförsörjningen till välfärd och 

näringsliv. 

 

Förändringarna i skollagen tillämpas första gången avseende utbildning som påbörjas 2025, 

och innebär bland annat att 

• Arbetsmarknadens behov ska få betydelse för planering och dimensionering av 

utbildning på gymnasial nivå 

• Varje kommun ska samverka med minst två andra kommuner genom ett primärt 

samverkansavtal avseende planering, dimensionering och erbjudande av utbildning, 

inom ett primärt samverkansområde för utbildningen. 

• Inom det primära samverkansområde som den sökande är hemmahörande i gäller så 

kallat frisök. 
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• Så kallade sekundära samverkansavtal kan slutas med kommuner eller regioner utanför 

det primära samverkansområdet. 

• Det primära samverkansavtalet ligger till grund för gemensam ansökan om statsbidrag 

yrkesvux 

 

För Komvux ska samverkansavtalet omfatta yrkesämnen och sammanhållna 

yrkesutbildningar på gymnasial nivå. Varje samverkande kommun ska erbjuda all sådan 

yrkesutbildning som anordnas av huvudmännen i det primära samverkansområdet. 

 

Ärendets tidigare handläggning 

Inom ramen för det länsgemensamma Verksamhetschefsnätverket har en arbetsgrupp utrett 

och tydliggjort förutsättningar för primära samverkansavtal i linje med förändringarna i 

skollagen.  

 

Arbetsgruppen konstaterar i sitt förslag att kommunerna behöver enas om hur det primära 

samverkansområdet/de primära samverkansområdena ska se ut och på vilken nivå  

samverkan ska ske.  

 

I samband med ”Avstämningsmöte om avsiktsförklaring fördjupad samverkan mellan 

Komvux i Västernorrland” 2023-12-15 uppdrog samtliga nämndsordföranden i länets 

kommuner till respektive skolchefer att ta fram ett gemensamt förslag till primärt 

samverkansområde/samverkansområden för vilket ett/flera primära samverkansavtal ska 

upprättas. 

 

Förvaltningens överväganden 

Skolchefernas/verksamhetschefsnätverkets diskussioner har resulterat i att ett primärt 

samverkansavtal föreslås slutas för samtliga sju kommuner i länet. Därmed utgör 

Västernorrland primärt samverkansområde, med gemensam planering, dimensionering och 

erbjudande av utbildning, samt med frisök inom området för dess invånare.  

 

I syfte att säkerställa att förändringen ger den effekt i form av förbättrad 

kompetensförsörjning som ändringarna i Skollagen syftar till bör det primära 

samverkansavtalet följas upp och utvärderas avseende efterlevnad och ändamålsenlighet, för 

eventuell revidering, under våren 2027 och rapporteras till presidiet senast juni 2027. 

Verksamhetschefsnätverket ansvarar för att denna uppföljning och utvärdering genomförs. 

 

Verksamhetschefsnätverket föreslås också ansvara för att i god tid – gärna under april månad 

men senast i juni 2024 ta fram ett primärt samverkansavtal för Västernorrlands kommuner 

inklusive en tidplan för utvecklad samverkan i enlighet med samverkanstrappan dels inför 

verkställighet i januari 2025, dels på längre sikt. 

 

Styrdokument och juridik 

Ärendet är direkt kopplat till de ändringar i skollagen som genomförts mot bakgrund av 

regeringens proposition 2021/22:159 Dimensionering av gymnasial utbildning för bättre  

kompetensförsörjning. Förändringarna, som redan trätt i kraft och tillämpas första gången  
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avseende utbildning som påbörjas 2025, syftar till att öka det tillgängliga utbudet av  

utbildning på gymnasial nivå, att underlätta ungdomars och vuxnas etablering på 

arbetsmarknaden samt att förbättra kompetensförsörjningen till välfärd och näringsliv. 

 

Ekonomisk hållbarhet 

En tänkbar effekt av ärendet är att gemensam regional dimensionering och planering av 

utbudet av utbildningar kan bidra till ökad ekonomisk effektivitet.  

 

Förslaget innebär också per automatik frisök för områdets invånare varför respektive 

hemkommun framgent inte kommer att kunna avböja studier på annan ort genom av att avslå 

interkommunal ersättning. Effekten av detta på respektive kommuns budget kan i dagsläget 

inte besvaras tydligt. Här behövs olika tydliggöranden göras: Prislistor, gemensam ekonomi 

och hantering av statsbidragsansökan och -redovisning är några exempel.  

 

Inom ramen för det primära samverkansavtalet/-området ska samtliga huvudmän informera 

om och marknadsföra hela det utbud som erbjuds inom området. Detta kan både medföra 

ökade kostnader i och med ett större utbud att marknadsföra, och lägre kostnader via 

förbättrade förutsättningar att fylla samtliga utbildningsplatser. 

 

Social hållbarhet 

Ett gemensamt regionalt utbildningsutbud med god matchning i relation till 

arbetsmarknadens behov kan förväntas ha positiv effekt på invånarnas etablering på 

arbetsmarknaden. 

 

Förslag till uppföljning 

I syfte att säkerställa att förändringen ger den effekt i form av förbättrad 

kompetensförsörjning som ändringarna i Skollagen syftar till bör det primära 

samverkansavtalet följas upp och utvärderas avseende efterlevnad och ändamålsenlighet, för 

eventuell revidering, under våren 2027 och rapporteras till presidiet senast juni 2027. 

Verksamhetschefsnätverket ansvarar för att denna uppföljning och utvärdering genomförs. 

 

 

Förvaltningens förslag till beslut 

Förvaltningen föreslår utskottet för unga och lärande föreslå kommunstyrelsen besluta att: 

 

- att ingå i primärt samverkansavtal och därmed -område avseende yrkesämnen och 

sammanhållna yrkesutbildningar inom Komvux tillsammans med övriga kommuner i 

Västernorrland  

 

- att det primära samverkansavtalet ska följas upp avseende efterlevnad och 

ändamålsenlighet, för eventuell revidering, under våren 2027 och rapporteras till 

presidiet senast juni 2027 

 

- att uppdra åt Verksamhetschefsnätverket att säkerställa att uppföljning enligt ovan 

genomförs  
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Beslutsplantering 

Utskottet för unga och lärande 2024-01-18 

Kommunstyrelsen 2024-02-06 

 

Beslutsunderlag 

Muntligt föredragande, Örjan Abrahamsson, skolchef och Christer Sjödin, vuxenutbildnings-

chef/rektor 

Protokoll Utskottet för Unga och Lärande 2024-01-18, §6 

Förvaltningsyttrande, Örjan Abrahamsson, skolchef 

 

Beslutsgång 

Talarlistan är tom. Ordföranden ställer frågan om kommunstyrelsen är redo att gå till beslut.    

Finner så. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Beslutet skickas till 

Skolchef  
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§ 35 Dnr KS 6/2024 

 

Delgivningar 
 

Beslut  
Kommunstyrelsen beslutar 

 

att inkommen delgivning läggs till handlingarna. 

 

Ärendebeskrivning 

− Synpunkter från fastighetsägare gällande samråd om Edsele-Ås Solcellspark, till 

Sollefteå kommun och till Länsstyrelsen 

− Styrelsemötesprotokoll Samordningsförbundet i Sollefteå 2023-12-20 

− Skrivelse med uppmaning att agera för asylsökande ungdomars möjlighet att arbeta 

under väntan på utvisning 

− Beslut från Migrationsverket att utbetala ersättning för kostnader Junsele skola 2017 

och 2018 efter dom i Kammarrätten (MV dnr 733-2018-37553) 

− Skrivelse från Ramsele-Edsele församlingsråd angående stängning bro Ramsele gamla 

kyrka 

− Beslutsexp. Örnsköldsvik – Medfinansiering projekt Hållbar samhällsutveckling 

− Protokollsutdrag Härnösands kommunstyrelse 2024-01-23, §9  Resurscentrum mot våld 

i Västernorrland 

− Inbjudan till träff om totalförsvaret på Försvarsdepartementet 20 februari 2024 

− Yttrande från Edsele intresseförening angående solcellspark 

− Svar från Ilmatar på yttrande från Edsele intresseförening angående solcellspark 

− Nordanede Fiskevårdsområdesförening stödjer Edsele intresseförenings yttrande om 

solcellspark Ås – Edsele 

− Edsele jaktskytterklubb stödjer Edsele intresseförenings yttrande om solcellspark Ås – 

Edsele 

− Edsele AIK stödjer Edsele intresseförenings yttrande om solcellspark Ås – Edsele 

− Edsele bygdegårdsförening stödjer Edsele intresseförenings yttrande om solcellspark Ås 

– Edsele 

− Edsele Vattenskidklubb stödjer Edsele intresseförenings yttrande om solcellspark Ås – 

Edsele 

− Yttrande från Naturskyddsföreningen över solcellsparken i Edsele 

− Till kommunfullmäktige, Länsstyrelsen, Räddningstjänsten – Synpunkt till protokollet 

ifrån samrådsmöte om solcellspark 202401-01 med Ilmatar Solar AB 

− Rapport om Hemtjänstindex 2023 
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§ 36 Dnr KS 5/2024 

 

Delegeringsbeslut 
 
Beslut  
Kommunstyrelsen beslutar 

 

att delegeringsbesluten godkänns. 

 

Ärendebeskrivning 

− Delegationslista färdtjänst och riksfärdtjänst dec 2023/jan2024 

− Återrapporteringsunderlag delegeringsbeslut till KS – Miljö och bygg, januari 2024 

− Återrapportering delegeringsbeslut i individärenden i kommunstyrelsens utskott för 

vård och omsorg, december 2023 
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Datum 2024-02-06 


 


Tid Kl. 13.00 – 14.00 


 


Plats A-salen 


 


Beslutande Enligt närvaro- och tjänstgöringslista 


 


Övriga   


Närvarande Niklas Nordén, kommundirektör, §§ 12 - 36 


Siv Sjödin, sekreterare, §§ 12 - 36 


Örjan Abrahamsson, skolchef § 12 


Christer Sjödin, rektor/vuxenutbildningschef § 12 


Mattias Axelsson, ekonomichef § 12   


Anna Almén Isfeldt, Översiktsplanerare, § 12 


Fredrik Granholm, Ordförande i parlamentariska gruppen § 12 


Ingemar Jonsson, Ordförande Energidalen § 12  


Mikael Näsström Tillväxtchef, § 12 


 
 


 


  


 


  


  


 


      


     


Underskrifter Protokollet undertecknas elektroniskt av 


 


 Sekreterare Siv Sjödin  ................................................... §§ 12 – 36 


 


 Ordförande Johan Andersson (C)  .................................. §§ 12 – 36 


  


 Justerare John Åberg (S)  ........................................... §§ 12 – 36 


 


 


 


 
   
 


Bevis om justering 


 


Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagetts genom anslag på Sollefteå kommuns digitala 


anslagstavla, www.solleftea.se 
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Nämnd 


Kommunstyrelsen 


 


PROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 


2024-02-06 


 


 


 


Val av justerare 
John Åberg (S) väljs att justera protokollet.  


 


 


Fastställande av dagordning 
Dagordning fastställs.  
 


 


Anmälan av protokoll 
Protokoll anmäls från kommunstyrelsens utskott. 


- Utskottet för Samhällsutveckling, 2024-01-15 


- Utskottet för Vård och Omsorg, 2024-01-17 


- Utskottet för Unga och Lärande 2024-01-18 


 


Läggs till handlingarna. 


 


Allmänna utskottets sammanträde i januari månad, inställt. 
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Nämnd 


Kommunstyrelsen 


 


PROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 


2024-02-06 


 


 


§ 12 Dnr KS 4/2024 


 
Muntliga informationer 
 
Beslut 
Informationerna noteras. 


 


Ärendebeskrivning 


Information lämnas kommunstyrelsen enligt följande.  


Kommunstyrelsen ges möjlighet att ställa frågor. 


 


Anna Almén Isfeldt, Översiktsplanerare 


föredrar ärende 


§ 31, Revidering av planeringsstrategi - Översiktsplan för Sollefteå kommun 


  


Mattias Axelsson, Ekonomichef 


Informerar om Preliminärt årsbokslut 2023. Årsbokslutet kommer i sin helhet som ärende till 


kommunstyrelsens sammanträde i mars månad 2024,  


Ekonomichefen föredrar även ärende  


§ 28 Ombudgetering 2023 till 2024 


 


Örjan Abrahamsson, Skolchef och Christer Sjödin Vuxenutbildningschef/Rektor 


Komvux, föredrar följande ärende  


§ 34 Primärt samverkansavtal avseende yrkesämnen och sammanhållna yrkesutbildningar 


inom Kommunala vuxenutbildningen, Komvux; på gymnasial nivå 


 


Niklas Nordén, Kommundirektör 


Informerar om  


- att besluten från kommunfullmäktige 2024-12-18 tas om i Kommunstyrelse 2024-02-06 


och Kommunfullmäktige 2024-02-26. Detta med anledning av att kommunfullmäktiges 


samtliga beslut överklagats utifrån att mötet kungjordes 6 dagar innan sammanträdet och 


inte 7 dagar enligt 5 kap. 13§ Kommunallagen. 


-  nuläget och de tjänster som just nu avropas från den länsgemensamma kommunala 


alarmeringscentralen, KAC 


 


samt föredrar  


ärende § 29 Utredning av kommunkoncernens fastighetsorganisation 
  


Ingemar Jonsson, Ordförande Energidalen 


Informerar om  


att Energidalen har ett mindre överskott om 340 000 som härrörs till en tjänstledighet.  


Överskottet kan till del täcka kostnaden för den doktorand som deltar i ett femårsprojekt, 


vilket tills dags dato är finansierat för åren 1–3.  
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Mikael Näsström, Tillväxtchef, lyfter frågan kring Energiplanering och hur detta tar sig 


uttryck i de planhandlingar/-kartor som nu tas fram där det även behöver planeras för 


elproduktion och elinfrastruktur i den fysiska planeringen  


Hur ser vi på kommunal energiplanering och hur ger det handlingsberedskap för 


förflyttningar samhället behöver göra?  Det har kommit en fråga från Energimyndigheten om 


ett pilotprojekt gällande Energiplanering, en satsning i statsbudgeten under tre år. En 


samarbetsplattform med de aktörer som är av betydelse för att möjliggöra elektrifiering, där 


kommunerna är ledare i arbetet. 


Tillväxtchefen ställer frågan om det kan vara intressant och ges uppdraget att fortsätta 


undersöka möjligheterna. 


 


Fredrik Granholm, ordförande i den parlamentariska gruppen för översyn av den politiska 


organisationen, redogör för gruppens arbete som inletts nu i januari. Gruppen har 


tjänstemannastöd i form av Lars-Olov Wengelin, chef för Stab & Service, som getts 


uppdraget att genomföra en omvärldsanalys. 


Konstateras kan att 55 kommuner har likvärdig politisk organisation som Sollefteå kommun 


– övriga har facknämnder på olika sätt. Den organisationsutveckling som genomförts i ett 


antal kommuner, med övergång till en nämnd och därutöver utskott, har avstannat. 


En begränsning är att det saknas information om koppling till tjänstemannaorganisationen i 


det material som funnits att tillgå, inklusive det från SKR, Sveriges Kommuner och 


Regioner. 


Den parlamentariska gruppens arbete fortsätter och varje partis synpunkter kommer att 


presenteras senare. Så även hur det upplevs att fungera i förvaltningen. 


Det är två träffar planerade, en i mars och nästa träff i maj månad. Ordförande för den 


parlamentariska gruppen efterfrågar en bredare uppslutning. 
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Kommunstyrelsen 


 


PROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 


2024-02-06 


 


 


§ 13 Dnr KS 361/2022 


 
Svar på motion – Att göra Kommunfullmäktige tillgängligare för 
intresserade medborgare 
Upphävande av KF §130 Dnr 361/2022 samt nytt beslut 
 
Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar föreslå 


Kommunfullmäktige besluta 


 


att upphäva beslut KF§130, Dnr 361/2022 gällande Svar på motion – Att göra 


kommunfullmäktige tillgängligare för intresserade medborgare 


 


att avslå motionen 


 


Ärendebeskrivning 


Kommunfullmäktiges samtliga beslut den 18 december 2023 har överklagats med anledning 


av att tillkännagivandet anslogs på anslagstavlan 6 dagar före kommunfullmäktiges 


sammanträde och inte 7 dagar enligt 5 kap. 13§ Kommunallagen. 


 


Kallelse och handlingar har delgetts ledamöter inom utsatt tid och information angående 


sammanträdesdatum har varit tillgängligt för allmänheten på kommunens hemsida sedan 


januari 2023. I samband med inställelsen av planerat KF den 25 november informerades 


även om datum för sammanträdet i december. Däremot så missades att anslå 


tillkännagivandet 7 dagar innan sammanträdet på kommunens anslagstavla. 


 


Därav bör besluten upphävas och tas på nytt, alternativet är att vänta på att 


Förvaltningsrätten eventuellt upphäver besluten, varvid kommunen ändå behöver ta dessa 


igen. 


 


Beslutsunderlag 


KF 2023-12-18 §130 Dnr 361/2022 Svar på motion - Att göra kommunfullmäktige 


tillgängligare för intresserade medborgare 


 


Beslutsplanering 


Kommunstyrelsen 2024-02-06 


Kommunfullmäktige 2024-02-26 


 


Beslutsgång 


Ordföranden redogör för respektive förslag till beslut och att det för varje att-sats lämnas 


ordet fritt  


 


Ordförande ställer frågan om kommunstyrelsen kan föreslå kommunfullmäktige besluta 


att upphäva beslut KF § §130 gällande Svar på motion – Att göra kommunfullmäktige  
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Kommunstyrelsen 
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2024-02-06 


 


 


 


tillgängligare för intresserade medborgare.  


Ordförande lämnar ordet fritt. 


 


Talarlistan är tom. Ordföranden ställer frågan om kommunstyrelsen är redo att gå till beslut.    


Finner så. 


 


Kommunstyrelsen beslutar föreslå  


kommunfullmäktige besluta 


 


att upphäva beslut KF§130, Dnr 361/2022 gällande Svar på motion – Att göra 


kommunfullmäktige tillgängligare för intresserade medborgare 


 


 


Ordförande ställer frågan om kommunstyrelsen kan föreslå kommunfullmäktige att avslå 


motionen.  


Ordförande lämnar ordet fritt. 


 


Talarlistan är tom. Ordföranden ställer frågan om kommunstyrelsen är redo att gå till beslut.    


Finner så. 


 


Kommunstyrelsen beslutar föreslå  


kommunfullmäktige besluta 


 


att avslå motionen 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


Beslutet skickas till 


Förslagsställaren 


Kommundirektören  
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Kommunstyrelsen 


 


PROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 


2024-02-06 


 


 


§ 14 Dnr KS 123/2023 


 
Svar på medborgarförslag – Övergå från kalhyggesbruk till 
hyggesfria metoder på kommunalt ägd skogsmark  
Upphävande av KF §131 Dnr 123/2023 samt nytt beslut 
 
Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar föreslå 


Kommunfullmäktige besluta 


 


att upphäva beslut KF §131 Dnr 123/2023 gällande Svar på medborgarförslag – Övergå 


från kalhyggesbruk till hyggesfria metoder på kommunalt ägd skogsmark. 


 


att avslå medborgarförslaget 


 


 


Ärendebeskrivning 


Kommunfullmäktiges samtliga beslut den 18 december 2023 har överklagats med anledning 


av att tillkännagivandet anslogs på anslagstavlan 6 dagar före kommunfullmäktiges 


sammanträde och inte 7 dagar enligt 5 kap. 13§ Kommunallagen.  


 


Kallelse och handlingar har delgetts ledamöter inom utsatt tid och information angående 


sammanträdesdatum har varit tillgängligt för allmänheten på kommunens hemsida sedan 


januari 2023. I samband med inställelsen av planerat KF den 25 november informerades 


även om datum för sammanträdet i december. Däremot så missades att anslå 


tillkännagivandet 7 dagar innan sammanträdet på kommunens anslagstavla. 


 


Därav bör besluten upphävas och tas på nytt, alternativet är att vänta på att 


Förvaltningsrätten eventuellt upphäver besluten, varvid kommunen ändå behöver ta dessa 


igen. 


 


Beslutsunderlag 


KF 2023-12-18 §131 Dnr 123/2023 Svar på medborgarförslag – Övergå från kalhyggesbruk 


till hyggesfria metoder på kommunalt ägd skogsmark. 


 


Beslutsplanering 


Kommunstyrelsen 2024-02-06 


Kommunfullmäktige 2024-02-26 


 


Beslutsgång 


Ordföranden redogör för respektive förslag till beslut och att det för varje att-sats lämnas 


ordet fritt  


 


Ordförande ställer frågan om kommunstyrelsen kan föreslå kommunfullmäktige besluta att 


 


 







 11 (66) 


 
    


Nämnd 


Kommunstyrelsen 


 


PROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 


2024-02-06 


 


 


 


att upphäva beslut KF §131 Dnr 123/2023 gällande Svar på medborgarförslag – Övergå 


från kalhyggesbruk till hyggesfria metoder på kommunalt ägd skogsmark.  


Ordförande lämnar ordet fritt. 


 


Talarlistan är tom. Ordföranden ställer frågan om kommunstyrelsen är redo att gå till beslut.    


Finner så. 


 


Kommunstyrelsen beslutar föreslå 


Kommunfullmäktige besluta 


 


att upphäva beslut KF §131 Dnr 123/2023 gällande Svar på medborgarförslag – Övergå 


från kalhyggesbruk till hyggesfria metoder på kommunalt ägd skogsmark. 


 


 


Ordförande ställer frågan om kommunstyrelsen kan föreslå kommunfullmäktige att avslå 


medborgarförslaget.  


Ordförande lämnar ordet fritt. 


 


Talarlistan är tom. Ordföranden ställer frågan om kommunstyrelsen är redo att gå till beslut.    


Finner så. 


 


Kommunstyrelsen beslutar föreslå 


Kommunfullmäktige besluta 


 


att avslå medborgarförslaget 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


Beslutet skickas till 


Förslagsställaren 


Skogsförvaltaren 
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Nämnd 


Kommunstyrelsen 


 


PROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 


2024-02-06 


 


 


§ 15 Dnr KS 252/2023 


 
Sollefteåforsens förnyelse 
Upphävande av KF §132 Dnr 252/2023 samt nytt beslut  
 
Beslut 
 


Kommunstyrelsen beslutar föreslå 


Kommunfullmäktige besluta 


 


att upphäva beslut KF §132 Dnr 252/2023 gällande Sollefteåforsens förnyelse 


 


att Sollefteåforsens AB:s styrelse får besluta att senarelägga förnyelse av turbin och 


generator, inom ramen för upprustning av kraftverket, och införskaffa ett batterilager 


 


att ovan gäller under förutsättning att batterilager kan inrymmas inom tilldelat 


borgensutrymme på 280 mnkr tillsammans med övrigt förnyelsearbete. 


 


 


Ärendebeskrivning 


Kommunfullmäktiges samtliga beslut den 18 december 2023 har överklagats med anledning 


av att tillkännagivandet anslogs på anslagstavlan 6 dagar före kommunfullmäktiges 


sammanträde och inte 7 dagar enligt 5 kap. 13§ Kommunallagen.  


 


Kallelse och handlingar har delgetts ledamöter inom utsatt tid och information angående 


sammanträdesdatum har varit tillgängligt för allmänheten på kommunens hemsida sedan 


januari 2023. I samband med inställelsen av planerat KF den 25 november informerades 


även om datum för sammanträdet i december. Däremot så missades att anslå 


tillkännagivandet 7 dagar innan sammanträdet på kommunens anslagstavla. 


 


Därav bör besluten upphävas och tas på nytt, alternativet är att vänta på att 


Förvaltningsrätten eventuellt upphäver besluten, varvid kommunen ändå behöver ta dessa 


igen. 


 


Beslutsunderlag 


KF 2023-12-18 §132 Dnr 252/2023 Sollefteåforsens förnyelse 
 


Beslutsplanering 


Kommunstyrelsen 2024-02-06 


Kommunfullmäktige 2024-02-26 


 


Beslutsgång 


Ordföranden redogör för respektive förslag till beslut och att det för varje att-sats lämnas 


ordet fritt. 
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Kommunstyrelsen 


 


PROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 


2024-02-06 


 


 


 


Ordförande ställer frågan om kommunstyrelsen kan föreslå kommunfullmäktige besluta 


att upphäva beslut KF §132 Dnr 252/2023 gällande Sollefteåforsens förnyelse 


Ordförande lämnar ordet fritt. 


 


Talarlistan är tom. Ordföranden ställer frågan om kommunstyrelsen är redo att gå till beslut.    


Finner så. 


 


Kommunstyrelsen beslutar föreslå 


Kommunfullmäktige besluta 


 


att upphäva beslut KF §132 Dnr 252/2023 gällande Sollefteåforsens förnyelse 


 


 


Ordförande ställer frågan om kommunstyrelsen kan föreslå kommunfullmäktige 


 


att Sollefteåforsens AB:s styrelse får besluta att senarelägga förnyelse av turbin och 


generator, inom ramen för upprustning av kraftverket, och införskaffa ett batterilager 


 


att ovan gäller under förutsättning att batterilager kan inrymmas inom tilldelat 


borgensutrymme på 280 mnkr tillsammans med övrigt förnyelsearbete. 


Ordförande lämnar ordet fritt 


 


Talarlistan är tom. Ordföranden ställer frågan om kommunstyrelsen är redo att gå till beslut.    


Finner så. 


 


Kommunstyrelsen beslutar föreslå 


Kommunfullmäktige besluta 


 


att Sollefteåforsens AB:s styrelse får besluta att senarelägga förnyelse av turbin och 


generator, inom ramen för upprustning av kraftverket, och införskaffa ett batterilager 


 


att ovan gäller under förutsättning att batterilager kan inrymmas inom tilldelat 


borgensutrymme på 280 mnkr tillsammans med övrigt förnyelsearbete. 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


Beslutet skickas till 


Sollefteåforsens VD 


Kommundirektören  
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Kommunstyrelsen 


 


PROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 


2024-02-06 


 


 


§ 16 Dnr KS 325/2023 


 
Förskoleorganisationen i Sollefteå tätort  
Upphävande av KF §133 Dnr 325/2023 samt nytt beslut 
 
Beslut 
 


Kommunstyrelsen beslutar föreslå 


Kommunfullmäktige besluta: 


 


att upphäva beslut KF §133 Dnr 325/2023 gällande Förskoleorganisationen i Sollefteå 


tätort 


 


att minska antalet tillgängliga förskoleplatser enligt alternativ 1 


 


John Åberg (S), Lillemor Edholm (S), Mattias Ahlenhed (S) och Lena Österlund (S) avstår 


samtliga från att delta i beslutet. 


 


Ärendebeskrivning 


Kommunfullmäktiges samtliga beslut den 18 december 2023 har överklagats med anledning 


av att tillkännagivandet anslogs på anslagstavlan 6 dagar före kommunfullmäktiges 


sammanträde och inte 7 dagar enligt 5 kap. 13§ Kommunallagen.  


 


Kallelse och handlingar har delgetts ledamöter inom utsatt tid och information angående 


sammanträdesdatum har varit tillgängligt för allmänheten på kommunens hemsida sedan 


januari 2023. I samband med inställelsen av planerat KF den 25 november informerades 


även om datum för sammanträdet i december. Däremot så missades att anslå 


tillkännagivandet 7 dagar innan sammanträdet på kommunens anslagstavla. 


 


Därav bör besluten upphävas och tas på nytt, alternativet är att vänta på att 


Förvaltningsrätten eventuellt upphäver besluten, varvid kommunen ändå behöver ta dessa 


igen. 


 


Beslutsunderlag 


KF 2023-12-18 §133 Dnr 325/2023 Förskoleorganisationen i Sollefteå tätort 


 


Anmälan att inte delta i beslut 


John Åberg (S), Lillemor Edholm (S), Mattias Ahlenhed (S) och Lena Österlund (S) avstår 


samtliga från att delta i beslutet. 


 


Beslutsgång 


Ordföranden redogör för respektive förslag till beslut och att det för varje att-sats lämnas 


ordet fritt  
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Kommunstyrelsen 
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Sammanträdesdatum 


2024-02-06 


 


 


 


Ordförande ställer frågan om kommunstyrelsen kan föreslå kommunfullmäktige besluta 


att upphäva beslut KF §133 Dnr 325/2023 gällande Förskoleorganisationen i Sollefteå 


tätort. 


Ordförande lämnar ordet fritt. 


 


Talarlistan är tom. Ordföranden ställer frågan om kommunstyrelsen är redo att gå till beslut.    


Finner så. 


 


Kommunstyrelsen beslutar föreslå 


Kommunfullmäktige besluta: 


 


att upphäva beslut KF §133 Dnr 325/2023 gällande Förskoleorganisationen i Sollefteå 


tätort 


 


Ordförande ställer frågan om kommunstyrelsen kan föreslå kommunfullmäktige besluta att  


att minska antalet tillgängliga förskoleplatser enligt alternativ 1 


Ordförande lämnar ordet fritt 


 


Talarlistan är tom. Ordföranden ställer frågan om kommunstyrelsen är redo att gå till beslut.    


Finner så. 


 


Kommunstyrelsen beslutar föreslå 


Kommunfullmäktige besluta: 


 


att minska antalet tillgängliga förskoleplatser enligt alternativ 1 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


Beslutet skickas till 


Skolchefen  







 16 (66) 


 
    


Nämnd 


Kommunstyrelsen 


 


PROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 


2024-02-06 


 


 


§ 17 Dnr KS 351/2023 


 
Beslut om fastställande av bolagsordning för Langasil 
fastighetsförvaltning AB (Hamre) 
Upphävande av KF §134 Dnr 351/2023 samt nytt beslut  
 
Beslut 
 


Kommunstyrelsen föreslår 


Kommunfullmäktige besluta 


 


att upphäva beslut KF §134 Dnr 351/2023 gällande fastställande av bolagsordningen för 


det nybildade bolaget Langasil fastighetsförvaltning AB (Hamre) 


 


att fastställa bolagsordningen för det nybildade bolaget Langasil fastighetsförvaltning AB 


(Hamre) enligt bilaga I 


 


 


Ärendebeskrivning 


Kommunfullmäktiges samtliga beslut den 18 december 2023 har överklagats med anledning 


av att tillkännagivandet anslogs på anslagstavlan 6 dagar före kommunfullmäktiges 


sammanträde och inte 7 dagar enligt 5 kap. 13§ Kommunallagen.  


 


Kallelse och handlingar har delgetts ledamöter inom utsatt tid och information angående 


sammanträdesdatum har varit tillgängligt för allmänheten på kommunens hemsida sedan 


januari 2023. I samband med inställelsen av planerat KF den 25 november informerades 


även om datum för sammanträdet i december. Däremot så missades att anslå 


tillkännagivandet 7 dagar innan sammanträdet på kommunens anslagstavla. 


 


Därav bör besluten upphävas och tas på nytt, alternativet är att vänta på att 


Förvaltningsrätten eventuellt upphäver besluten, varvid kommunen ändå behöver ta dessa 


igen. 


 


Beslutsunderlag 


KF 2023-12-18 §134 Dnr 351/2023 Beslut om fastställande av bolagsordning för Langasil 


fastighetsförvaltning AB (Hamre) 
 


Beslutsplanering 


Kommunstyrelsen 2024-02-06 


Kommunfullmäktige 2024-02-26 


 


Beslutsgång 


Ordföranden redogör för respektive förslag till beslut och att det för varje att-sats lämnas 


ordet fritt  
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Nämnd 


Kommunstyrelsen 


 


PROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 


2024-02-06 


 


 


 


Ordförande ställer frågan om kommunstyrelsen kan föreslå kommunfullmäktige besluta 


att upphäva beslut KF §134 Dnr 351/2023 gällande fastställande av bolagsordningen för 


det nybildade bolaget Langasil fastighetsförvaltning AB (Hamre) 


Ordförande lämnar ordet fritt. 


 


Talarlistan är tom. Ordföranden ställer frågan om kommunstyrelsen är redo att gå till beslut.    


Finner så. 


 


Kommunstyrelsen beslutar föreslå  


kommunfullmäktige besluta 


 


att upphäva beslut KF §134 Dnr 351/2023 gällande fastställande av bolagsordningen för 


det nybildade bolaget Langasil fastighetsförvaltning AB (Hamre) 


 


 


Ordförande ställer frågan om kommunstyrelsen kan föreslå kommunfullmäktige besluta  


att fastställa bolagsordningen för det nybildade bolaget Langasil fastighetsförvaltning AB 


(Hamre) enligt bilaga I 


Ordförande lämnar ordet fritt. 


 


Talarlistan är tom. Ordföranden ställer frågan om kommunstyrelsen är redo att gå till beslut.    


Finner så. 


 


Kommunstyrelsen beslutar föreslå  


kommunfullmäktige besluta 


 


att fastställa bolagsordningen för det nybildade bolaget Langasil fastighetsförvaltning AB 


(Hamre) enligt bilaga I 
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Nämnd 


Kommunstyrelsen 


 


PROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 


2024-02-06 


 


 


§ 18 Dnr KS 281/2022 


 
Revidering av Reglemente – Arvoden och ersättningar för 
förtroendevalda mandatperioden 2023 - 2026 
Upphävande av KF §135 Dnr 281/2022 samt nytt beslut  
 
Beslut 
Kommunstyrelsen föreslår 


Kommunfullmäktige besluta 


 


att upphäva beslut KF §135 Dnr 281/2022 gällande Revidering av Reglemente – Arvoden 


och ersättningar för förtroendevalda mandatperioden 2023 - 2026 


 


att anta revidering av Reglemente för arvoden och ersättningar till förtroendevalda 


mandatperioden 2023–2026 med följande innehåll 


 


a) att rubriktexten gällande 


8.2 Ersättning till förtroendevald med enskild firma, ändras till  


8.2 Ersättning till förtroendevald med eget företag, samt med nytt textstycke: 


Med egenföretagare avses person med F-skattsedel alternativt anställd i aktiebolag 


som ägs till mer än 50 procent av personen. Ersättningen till egenföretagare utgår 


schablonmässigt, per timme, med 0,3 % av KSO:s månadsarvode för faktiskt nedlagd 


tid, om inte annat kan styrkas. 


 


b) att ny rubriktext med benämning samt textstycke införes 


8.3 Ersättning vid sent inställt möte 


Förtroendevald med intyg från sin arbetsgivare som intygar att vederbörande inte 


kunnat återgå i arbete med anledning av att arbetsgivaren tagit in ersättare erhåller 


ersättning för förlorad arbetsförtjänst som högst uppgår till 3 500 kronor per dag 


exklusive sociala avgifter. 


 


c) att inställt möte ska meddelas ut till förtroendevald senast 14 dagar innan mötets 


datum. 


 


d) att nuvarande ersättning för förlorad arbetsinkomst som högst uppgår till 3 500 


kronor per dag exklusive sociala avgifter ska varar index reglerat. 2023 ska vara 


basåret och sedan från 2024-01-01 regleras upp efter konsumentprisindex (KPI). 


 


 


Ärendebeskrivning 


Kommunfullmäktiges samtliga beslut den 18 december 2023 har överklagats med anledning 


av att tillkännagivandet anslogs på anslagstavlan 6 dagar före kommunfullmäktiges 


sammanträde och inte 7 dagar enligt 5 kap. 13§ Kommunallagen.  
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Nämnd 


Kommunstyrelsen 


 


PROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 


2024-02-06 


 


 


 


Kallelse och handlingar har delgetts ledamöter inom utsatt tid och information angående 


sammanträdesdatum har varit tillgängligt för allmänheten på kommunens hemsida sedan 


januari 2023. I samband med inställelsen av planerat KF den 25 november informerades 


även om datum för sammanträdet i december. Däremot så missades att anslå 


tillkännagivandet 7 dagar innan sammanträdet på kommunens anslagstavla. 


 


Därav bör besluten upphävas och tas på nytt, alternativet är att vänta på att 


Förvaltningsrätten eventuellt upphäver besluten, varvid kommunen ändå behöver ta dessa 


igen. 


 


Beslutsunderlag 


KF 2023-12-18 §135 Dnr 281/2022 Revidering av Reglemente – Arvoden och ersättningar för 


förtroendevalda mandatperioden 2023 - 2026 


 


Beslutsplanering 


Kommunstyrelsen 2024-02-06 


Kommunfullmäktige 2024-02-26 


 


Beslutsgång 


Ordföranden redogör för respektive förslag till beslut och att det för varje att-sats lämnas 


ordet fritt  


 


Ordförande ställer frågan om kommunstyrelsen kan föreslå kommunfullmäktige besluta 


att upphäva beslut KF §135 Dnr 281/2022 gällande Revidering av Reglemente – Arvoden 


och ersättningar för förtroendevalda mandatperioden 2023 - 2026 


Ordförande lämnar ordet fritt. 


 


Talarlistan är tom. Ordföranden ställer frågan om kommunstyrelsen är redo att gå till beslut.    


Finner så. 


 


Kommunstyrelsen beslutar  


föreslå kommunfullmäktige  


 


att upphäva beslut KF §135 Dnr 281/2022 gällande Revidering av Reglemente – Arvoden 


och ersättningar för förtroendevalda mandatperioden 2023 - 2026 


 


 


Ordförande ställer frågan om kommunstyrelsen kan föreslå kommunfullmäktige besluta  


att anta revidering av Reglemente för arvoden och ersättningar till förtroendevalda 


mandatperioden 2023–2026 med följande innehåll 


 


a) att rubriktexten gällande 


8.2 Ersättning till förtroendevald med enskild firma, ändras till  


8.2 Ersättning till förtroendevald med eget företag, samt med nytt textstycke: 
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Nämnd 


Kommunstyrelsen 


 


PROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 


2024-02-06 


 


 


 


Med egenföretagare avses person med F-skattsedel alternativt anställd i aktiebolag 


som ägs till mer än 50 procent av personen. Ersättningen till egenföretagare utgår 


schablonmässigt, per timme, med 0,3 % av KSO:s månadsarvode för faktiskt nedlagd 


tid, om inte annat kan styrkas. 


 


b) att ny rubriktext med benämning samt textstycke införes 


8.3 Ersättning vid sent inställt möte 


Förtroendevald med intyg från sin arbetsgivare som intygar att vederbörande inte 


kunnat återgå i arbete med anledning av att arbetsgivaren tagit in ersättare erhåller 


ersättning för förlorad arbetsförtjänst som högst uppgår till 3 500 kronor per dag 


exklusive sociala avgifter. 


 


c) att inställt möte ska meddelas ut till förtroendevald senast 14 dagar innan mötets 


datum. 


 


d) att nuvarande ersättning för förlorad arbetsinkomst som högst uppgår till 3 500 


kronor per dag exklusive sociala avgifter ska varar index reglerat. 2023 ska vara 


basåret och sedan från 2024-01-01 regleras upp efter konsumentprisindex (KPI). 


 


Ordförande lämnar ordet fritt. 


 


Talarlistan är tom. Ordföranden ställer frågan om kommunstyrelsen är redo att gå till beslut.    


Finner så. 


 


Kommunstyrelsen beslutar föreslå 


Kommunfullmäktige besluta 


 


att anta revidering av Reglemente för arvoden och ersättningar till förtroendevalda 


mandatperioden 2023–2026 med följande innehåll 


 


a) att rubriktexten gällande 


8.2 Ersättning till förtroendevald med enskild firma, ändras till  


8.2 Ersättning till förtroendevald med eget företag, samt med nytt textstycke: 


Med egenföretagare avses person med F-skattsedel alternativt anställd i aktiebolag 


som ägs till mer än 50 procent av personen. Ersättningen till egenföretagare utgår 


schablonmässigt, per timme, med 0,3 % av KSO:s månadsarvode för faktiskt nedlagd 


tid, om inte annat kan styrkas. 


 


b) att ny rubriktext med benämning samt textstycke införes 


8.3 Ersättning vid sent inställt möte 


Förtroendevald med intyg från sin arbetsgivare som intygar att vederbörande inte 


kunnat återgå i arbete med anledning av att arbetsgivaren tagit in ersättare erhåller  
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Nämnd 


Kommunstyrelsen 


 


PROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 


2024-02-06 


 


 


 


ersättning för förlorad arbetsförtjänst som högst uppgår till 3 500 kronor per dag 


exklusive sociala avgifter. 


c) att inställt möte ska meddelas ut till förtroendevald senast 14 dagar innan mötets 


datum. 


 


d) att nuvarande ersättning för förlorad arbetsinkomst som högst uppgår till 3 500 


kronor per dag exklusive sociala avgifter ska varar index reglerat. 2023 ska vara 


basåret och sedan från 2024-01-01 regleras upp efter konsumentprisindex (KPI). 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


Beslutet skickas till 


Kommundirektören 


Kansliet  
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Nämnd 


Kommunstyrelsen 


 


PROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 


2024-02-06 


 


 


§ 19 Dnr KS 276/2023  


 
Fastställande av styrdokument för krisberedskap och civilt försvar 
Upphävande av KF §136 Dnr 276/2023 samt nytt beslut 
 
Beslut 
Kommunstyrelsen föreslår 


Kommunfullmäktige besluta 


 


att upphäva beslut KF §136 Dnr 276/2023 gällande Styrdokument för krisberedskap och 


civilt försvar 


 


att fastställa Styrdokument för krisberedskap och civilt försvar 


 


Ärendebeskrivning 


Kommunfullmäktiges samtliga beslut den 18 december 2023 har överklagats med anledning 


av att tillkännagivandet anslogs på anslagstavlan 6 dagar före kommunfullmäktiges 


sammanträde och inte 7 dagar enligt 5 kap. 13§ Kommunallagen.  


 


Kallelse och handlingar har delgetts ledamöter inom utsatt tid och information angående 


sammanträdesdatum har varit tillgängligt för allmänheten på kommunens hemsida sedan 


januari 2023. I samband med inställelsen av planerat KF den 25 november informerades 


även om datum för sammanträdet i december. Däremot så missades att anslå 


tillkännagivandet 7 dagar innan sammanträdet på kommunens anslagstavla. 


 


Därav bör besluten upphävas och tas på nytt, alternativet är att vänta på att 


Förvaltningsrätten eventuellt upphäver besluten, varvid kommunen ändå behöver ta dessa 


igen. 


 


Beslutsunderlag 


KF 2023-12-18 §136 Dnr 276/2023 Fastställande av övergripande Risk- och 


sårbarhetsanalys samt styrdokument för krisberedskap och civilt försvar 


 


Beslutsplanering 


Kommunstyrelsen 2024-02-06 


Kommunfullmäktige 2024-02-26 


 


Beslutsgång 


Ordföranden redogör för respektive förslag till beslut och att det för varje att-sats lämnas 


ordet fritt.  


 


Ordförande ställer frågan om kommunstyrelsen kan föreslå kommunfullmäktige besluta 


att upphäva beslut KF §136 Dnr 276/2023 gällande Styrdokument för krisberedskap och 


civilt försvar 


Ordförande lämnar ordet fritt. 
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Nämnd 


Kommunstyrelsen 


 


PROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 


2024-02-06 


 


 


 


Talarlistan är tom. Ordföranden ställer frågan om kommunstyrelsen är redo att gå till beslut.    


Finner så. 


 


Kommunstyrelsen beslutar föreslår 


Kommunfullmäktige besluta 


 


att upphäva beslut KF §136 Dnr 276/2023 gällande Styrdokument för krisberedskap och 


civilt försvar 


 


 


Ordförande ställer frågan om kommunstyrelsen kan föreslå kommunfullmäktige 


att fastställa Styrdokument för krisberedskap och civilt försvar 


Ordförande lämnar ordet fritt. 


 


Talarlistan är tom. Ordföranden ställer frågan om kommunstyrelsen är redo att gå till beslut.    


Finner så. 


 


Kommunstyrelsen beslutar föreslår 


Kommunfullmäktige besluta 


 


att fastställa Styrdokument för krisberedskap och civilt försvar 


  







 24 (66) 


 
    


Nämnd 


Kommunstyrelsen 


 


PROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 


2024-02-06 


 


 


§ 20 Dnr KS 296/2023  


 
Revidering av lokala föreskrifter för torgplatser  
Upphävande av KF §137 Dnr 296/2023 samt nytt beslut 
 
Beslut 
Kommunstyrelsen föreslår 


Kommunfullmäktige besluta: 


 


att upphäva beslut KF §137 Dnr 296/2023 gällande Revidering av lokala föreskrifter för 


torgplatser 


 


att anta de reviderade lokala ordningsföreskrifter för torgförskrifter för torghandel som kan 


träda i kraft 1 mars 2024. 


 


 


Ärendebeskrivning 


Kommunfullmäktiges samtliga beslut den 18 december 2023 har överklagats med anledning 


av att tillkännagivandet anslogs på anslagstavlan 6 dagar före kommunfullmäktiges 


sammanträde och inte 7 dagar enligt 5 kap. 13§ Kommunallagen.  


 


Kallelse och handlingar har delgetts ledamöter inom utsatt tid och information angående 


sammanträdesdatum har varit tillgängligt för allmänheten på kommunens hemsida sedan 


januari 2023. I samband med inställelsen av planerat KF den 25 november informerades 


även om datum för sammanträdet i december. Däremot så missades att anslå 


tillkännagivandet 7 dagar innan sammanträdet på kommunens anslagstavla. 


 


Därav bör besluten upphävas och tas på nytt, alternativet är att vänta på att 


Förvaltningsrätten eventuellt upphäver besluten, varvid kommunen ändå behöver ta dessa 


igen. 


 


Beslutsunderlag 


KF 2023-12-18 §137 Dnr 296/2023 Revidering av lokala föreskrifter för torgplatser 


 


Beslutsplanering 


Kommunstyrelsen 2024-02-06 


Kommunfullmäktige 2024-02-26 


 


Beslutsgång 


Ordföranden redogör för respektive förslag till beslut och att det för varje att-sats lämnas 


ordet fritt  


 


Ordförande ställer frågan om kommunstyrelsen kan föreslå kommunfullmäktige besluta att 


upphäva beslut KF §137 Dnr 296/2023 gällande Revidering av lokala föreskrifter för  
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Nämnd 


Kommunstyrelsen 


 


PROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 


2024-02-06 


 


 


 


torgplatser 


Ordförande lämnar ordet fritt 


 


Talarlistan är tom. Ordföranden ställer frågan om kommunstyrelsen är redo att gå till beslut.    


Finner så. 


 


Kommunstyrelsen beslutar föreslå 


Kommunfullmäktige besluta 


 


att upphäva beslut KF §137 Dnr 296/2023 gällande Revidering av lokala föreskrifter för 


torgplatser 


 


Ordförande ställer frågan om kommunstyrelsen kan föreslå kommunfullmäktige att 


att anta de reviderade lokala ordningsföreskrifter för torgförskrifter för torghandel som kan 


träda i kraft 1 mars 2024. 


Ordförande lämnar ordet fritt. 


 


Talarlistan är tom. Ordföranden ställer frågan om kommunstyrelsen är redo att gå till beslut.    


Finner så. 


 


Kommunstyrelsen beslutar föreslå 


Kommunfullmäktige besluta 


 


att anta de reviderade lokala ordningsföreskrifter för torgförskrifter för torghandel som kan 


träda i kraft 1 mars 2024 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


Beslutet skicka till 


Kommundirektören 


Kommunikatör 
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Nämnd 


Kommunstyrelsen 


 


PROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 


2024-02-06 


 


 


§ 21 Dnr KS 205/2021 


 
Revidering av styrdokument (förbundsordning) 
kommunalförbundet Kollektivtrafikmyndigheten i Västernorrland  
Upphävande av KF §138 Dnr 205/2021 samt nytt beslut 
 
Beslut 
Kommunstyrelsen föreslår 


Kommunfullmäktige besluta 


 


att upphäva beslut KF §138 Dnr 205/2021 gällande Revidering av styrdokument 


(förbundsordning) kommunalförbundet Kollektivtrafikmyndigheten i Västernorrland  


 


1. att anta förslag till förbundsordning 


 


2. att beslutet gäller om medlemskommunerna och Region Västernorrland beslutar 


likalydande. 


 


Ärendebeskrivning 


Kommunfullmäktiges samtliga beslut den 18 december 2023 har överklagats med anledning 


av att tillkännagivandet anslogs på anslagstavlan 6 dagar före kommunfullmäktiges 


sammanträde och inte 7 dagar enligt 5 kap. 13§ Kommunallagen.  


 


Kallelse och handlingar har delgetts ledamöter inom utsatt tid och information angående 


sammanträdesdatum har varit tillgängligt för allmänheten på kommunens hemsida sedan 


januari 2023. I samband med inställelsen av planerat KF den 25 november informerades 


även om datum för sammanträdet i december. Däremot så missades att anslå 


tillkännagivandet 7 dagar innan sammanträdet på kommunens anslagstavla. 


 


Därav bör besluten upphävas och tas på nytt, alternativet är att vänta på att 


Förvaltningsrätten eventuellt upphäver besluten, varvid kommunen ändå behöver ta dessa 


igen. 


 


Beslutsunderlag 


KF 2023-12-18 §138 Dnr 205/2021 Revidering av styrdokument (förbundsordning) 


kommunalförbundet Kollektivtrafikmyndigheten i Västernorrland 


 


Beslutsplanering 


Kommunstyrelsen 2024-02-06 


Kommunfullmäktige 2024-02-26 


 


Beslutsgång 


Ordföranden redogör för respektive förslag till beslut och att det för varje att-sats lämnas 


ordet fritt  
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Nämnd 


Kommunstyrelsen 


 


PROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 


2024-02-06 


 


 


 


Ordförande ställer frågan om kommunstyrelsen kan föreslå kommunfullmäktige besluta 


att upphäva beslut KF §138 Dnr 205/2021 gällande Revidering av styrdokument 


(förbundsordning) kommunalförbundet Kollektivtrafikmyndigheten i Västernorrland  


Ordföranden lämnar ordet fritt. 


 


Talarlistan är tom. Ordföranden ställer frågan om kommunstyrelsen är redo att gå till beslut.    


Finner så. 


 


Kommunstyrelsen föreslår 


Kommunfullmäktige besluta 


 


att upphäva beslut KF §138 Dnr 205/2021 gällande Revidering av styrdokument 


(förbundsordning) kommunalförbundet Kollektivtrafikmyndigheten i Västernorrland  


 


Ordförande ställer frågan om kommunstyrelsen kan föreslå kommunfullmäktige att  


 


1. att anta förslag till förbundsordning 


 


2. att beslutet gäller om medlemskommunerna och Region Västernorrland beslutar 


likalydande. 


Ordförande lämnar ordet fritt. 


 


Talarlistan är tom. Ordföranden ställer frågan om kommunstyrelsen är redo att gå till beslut.    


Finner så. 


 


Kommunstyrelsen beslutar föreslår 


kommunfullmäktige besluta 


 


1. att anta förslag till förbundsordning 


 


2. att beslutet gäller om medlemskommunerna och Region Västernorrland beslutar 


likalydande. 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


Beslutet skicka till 


Kommundirektören 


Kommunikatör  
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Nämnd 


Kommunstyrelsen 


 


PROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 


2024-02-06 


 


 


§ 22 Dnr KS 41/2023  


 
Ändring av Föreskrifter för avfallshantering för Sollefteå kommun 
Upphävande av KF §139 Dnr 41/2023 samt nytt beslut 
 
Beslut 
Kommunstyrelsen föreslår 


Kommunfullmäktige besluta 


 


att upphäva beslut KF §139 Dnr 41/2023 Ändring av Föreskrifter för avfallshantering för 


Sollefteå kommun 


 


att anta förslag till nya ”Föreskrifter för avfallshantering för Sollefteå kommun” från och 


med 2024-03-01 


samt 


förtydligar att den nya taxan tas ut när nya sopkärl är på plats 


 


Ärendebeskrivning 


Kommunfullmäktiges samtliga beslut den 18 december 2023 har överklagats med anledning 


av att tillkännagivandet anslogs på anslagstavlan 6 dagar före kommunfullmäktiges 


sammanträde och inte 7 dagar enligt 5 kap. 13§ Kommunallagen.  


 


Kallelse och handlingar har delgetts ledamöter inom utsatt tid och information angående 


sammanträdesdatum har varit tillgängligt för allmänheten på kommunens hemsida sedan 


januari 2023. I samband med inställelsen av planerat KF den 25 november informerades 


även om datum för sammanträdet i december. Däremot så missades att anslå 


tillkännagivandet 7 dagar innan sammanträdet på kommunens anslagstavla. 


 


Därav bör besluten upphävas och tas på nytt, alternativet är att vänta på att 


Förvaltningsrätten eventuellt upphäver besluten, varvid kommunen ändå behöver ta dessa 


igen. 


 


Beslutsunderlag 


KF 2023-12-18 §139 Dnr 41/2023 Ändring av Föreskrifter för avfallshantering för 


Sollefteå kommun 


 


Beslutsplanering 


Kommunstyrelsen 2024-02-06 


Kommunfullmäktige 2024-02-26 


 


Beslutsgång 


Ordföranden redogör för respektive förslag till beslut och att det för varje att-sats lämnas 


ordet fritt  
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Nämnd 


Kommunstyrelsen 


 


PROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 


2024-02-06 


 


 


 


Ordförande ställer frågan om kommunstyrelsen kan föreslå kommunfullmäktige besluta att 


upphäva beslut KF §139 Dnr 41/2023 Ändring av Föreskrifter för avfallshantering för 


Sollefteå kommun. 


Ordförande lämnar ordet fritt. 


 


Talarlistan är tom. Ordföranden ställer frågan om kommunstyrelsen är redo att gå till beslut.    


Finner så. 


 


Kommunstyrelsen beslutar föreslår 


kommunfullmäktige besluta 


 


att upphäva beslut KF §139 Dnr 41/2023 Ändring av Föreskrifter för avfallshantering för 


Sollefteå kommun 


 


Ordförande ställer frågan om kommunstyrelsen kan föreslå kommunfullmäktige  


att anta förslag till nya ”Föreskrifter för avfallshantering för Sollefteå kommun” från och 


med 2024-03-01 


samt 


förtydliga att den nya taxan tas ut när nya sopkärl är på plats. 


Ordförande lämnar ordet fritt. 


 


Talarlistan är tom. Ordföranden ställer frågan om kommunstyrelsen är redo att gå till beslut.    


Finner så. 


 


Kommunstyrelsen beslutar föreslår 


kommunfullmäktige besluta 


 


att anta förslag till nya ”Föreskrifter för avfallshantering för Sollefteå kommun” från och 


med 2024-03-01 


samt 


förtydligar att den nya taxan tas ut när nya sopkärl är på plats 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


Beslutet skicka till 


Enhetschef avfall  
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Nämnd 


Kommunstyrelsen 


 


PROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 


2024-02-06 


 


 


§ 23 Dnr KS 159/2023  


 
Avfallstaxa 2024 
Upphävande av KF §140 Dnr 159/2023 samt nytt beslut 
 
Beslut 
Kommunstyrelsen föreslår 


Kommunfullmäktige besluta 


 


att upphäva beslut KF §140 Dnr 159/2023 gällande Avfallstaxa 2024 


 


att anta förslag till Allmänna bestämmelser enligt bilaga I 


 


att anta förslag till avfallstaxa enligt Bilaga 2 – (Mat- och restavfall) 


 


att anta förslag till avfallstaxa enligt Bilaga 3 – (Slam, tilläggstjänster, latrin, returpapper, 


övriga tjänster mm) 


 


Ärendebeskrivning 


Kommunfullmäktiges samtliga beslut den 18 december 2023 har överklagats med anledning 


av att tillkännagivandet anslogs på anslagstavlan 6 dagar före kommunfullmäktiges 


sammanträde och inte 7 dagar enligt 5 kap. 13§ Kommunallagen.  


 


Kallelse och handlingar har delgetts ledamöter inom utsatt tid och information angående 


sammanträdesdatum har varit tillgängligt för allmänheten på kommunens hemsida sedan 


januari 2023. I samband med inställelsen av planerat KF den 25 november informerades 


även om datum för sammanträdet i december. Däremot så missades att anslå 


tillkännagivandet 7 dagar innan sammanträdet på kommunens anslagstavla. 


 


Därav bör besluten upphävas och tas på nytt, alternativet är att vänta på att 


Förvaltningsrätten eventuellt upphäver besluten, varvid kommunen ändå behöver ta dessa 


igen. 


 


Beslutsunderlag 


KF 2023-12-18 §140 Dnr 159/2023 Avfallstaxa 2024 
 


Beslutsplanering 


Kommunstyrelsen 2024-02-06 


Kommunfullmäktige 2024-02-26 


 


Beslutsgång 


Ordföranden redogör för respektive förslag till beslut och att det för varje att-sats lämnas 


ordet fritt  


 


Ordförande ställer frågan om kommunstyrelsen kan föreslå kommunfullmäktige besluta att 


upphäva beslut KF §140 Dnr 159/2023 gällande Avfallstaxa 2024. 
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Nämnd 


Kommunstyrelsen 


 


PROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 


2024-02-06 


 


 


Ordföranden lämnar ordet fritt. 


 


Talarlistan är tom. Ordföranden ställer frågan om kommunstyrelsen är redo att gå till beslut.    


Finner så. 


 


Kommunstyrelsen beslutar föreslå 


kommunfullmäktige besluta 


 


att upphäva beslut KF §140 Dnr 159/2023 gällande Avfallstaxa 2024 


 


Ordförande ställer frågan om kommunstyrelsen kan föreslå kommunfullmäktige 


att anta förslag till Allmänna bestämmelser enligt bilaga I 


att anta förslag till avfallstaxa enligt Bilaga 2 – (Mat- och restavfall) 


att anta förslag till avfallstaxa enligt Bilaga 3 – (Slam, tilläggstjänster, latrin, returpapper, 


övriga tjänster mm) 


Ordförande lämnar ordet fritt. 


 


Talarlistan är tom. Ordföranden ställer frågan om kommunstyrelsen är redo att gå till beslut.    


Finner så. 


 


Kommunstyrelsen beslutar föreslå 


kommunfullmäktige besluta 


 


att anta förslag till Allmänna bestämmelser enligt bilaga I 


att anta förslag till avfallstaxa enligt Bilaga 2 – (Mat- och restavfall) 


att anta förslag till avfallstaxa enligt Bilaga 3 – (Slam, tilläggstjänster, latrin, returpapper, 


övriga tjänster mm) 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


Beslutet skicka till 


Enhetschef avfall  
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Nämnd 


Kommunstyrelsen 


 


PROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 


2024-02-06 


 


 


§ 24 Dnr KS 36/2023  


 


Redovisning av partistöd 2022 och utbetalning 2024 
Upphävande av KF §141 Dnr 36/2023 samt nytt beslut 
 
Beslut 
Kommunstyrelsen föreslår 


Kommunfullmäktige besluta 


 


att upphäva beslut KF §141 Dnr 36/2023 gällande Redovisning av partistöd 2022 och 


utbetalning 2024. 


 


att partistöd 2024 utbetalas enligt fördelning 


 


Centerpartiet  464 000 kronor  


Socialdemokraterna  326 000 kronor  


Västrainitiativet  165 000 kronor  


Sverigedemokraterna  142 000 kronor  


Vänsterpartiet  131 000 kronor  


Landsbygdspartiet Oberoende 73 000 kronor  


Moderaterna    73 000 kronor  


Kristdemokraterna    73 000 kronor 


 


Ärendebeskrivning 


Kommunfullmäktiges samtliga beslut den 18 december 2023 har överklagats med anledning 


av att tillkännagivandet anslogs på anslagstavlan 6 dagar före kommunfullmäktiges 


sammanträde och inte 7 dagar enligt 5 kap. 13§ Kommunallagen.  


 


Kallelse och handlingar har delgetts ledamöter inom utsatt tid och information angående 


sammanträdesdatum har varit tillgängligt för allmänheten på kommunens hemsida sedan 


januari 2023. I samband med inställelsen av planerat KF den 25 november informerades 


även om datum för sammanträdet i december. Däremot så missades att anslå 


tillkännagivandet 7 dagar innan sammanträdet på kommunens anslagstavla. 


 


Därav bör besluten upphävas och tas på nytt, alternativet är att vänta på att 


Förvaltningsrätten eventuellt upphäver besluten, varvid kommunen ändå behöver ta dessa 


igen. 


 


Beslutsunderlag 


KF 2023-12-18 §141 Dnr 36/2023 Redovisning av partistöd 2022 och utbetalning 2024 


 


Beslutsplanering 


Kommunstyrelsen 2024-02-06 


Kommunfullmäktige 2024-02-26 
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Nämnd 


Kommunstyrelsen 


 


PROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 


2024-02-06 


 


 


 


Beslutsgång 


Ordföranden redogör för respektive förslag till beslut och att det för varje att-sats lämnas 


ordet fritt. 


 


Ordförande ställer frågan om kommunstyrelsen kan föreslå kommunfullmäktige besluta  


att upphäva beslut KF §141 Dnr 36/2023 gällande Redovisning av partistöd 2022 och 


utbetalning 2024. 


Ordförande lämnar ordet fritt. 


 


Talarlistan är tom. Ordföranden ställer frågan om kommunstyrelsen är redo att gå till beslut.    


Finner så. 


 
Kommunstyrelsen beslutar föreslår 


kommunfullmäktige besluta 


 


att upphäva beslut KF §141 Dnr 36/2023 gällande Redovisning av partistöd 2022 och 


utbetalning 2024. 


 


Ordförande ställer frågan om kommunstyrelsen kan föreslå kommunfullmäktige besluta  


 


att partistöd 2024 utbetalas enligt fördelning 


Centerpartiet  464 000 kronor  


Socialdemokraterna  326 000 kronor  


Västrainitiativet  165 000 kronor  


Sverigedemokraterna  142 000 kronor  


Vänsterpartiet  131 000 kronor  


Landsbygdspartiet Oberoende 73 000 kronor  


Moderaterna    73 000 kronor  


Kristdemokraterna    73 000 kronor 


 


Ordförande lämnar ordet fritt. 


 


Talarlistan är tom. Ordföranden ställer frågan om kommunstyrelsen är redo att gå till beslut.    


Finner så. 


 


Kommunstyrelsen beslutar föreslår 


kommunfullmäktige besluta 


 


att partistöd 2024 utbetalas enligt fördelning 


Centerpartiet  464 000 kronor  


Socialdemokraterna  326 000 kronor  


Västrainitiativet  165 000 kronor  


Sverigedemokraterna  142 000 kronor  


Vänsterpartiet  131 000 kronor  
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Kommunstyrelsen 


 


PROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 


2024-02-06 


 


 


Landsbygdspartiet Oberoende 73 000 kronor  


Moderaterna    73 000 kronor  


Kristdemokraterna    73 000 kronor 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


Beslutet skickas till 


Kanslichef 
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Nämnd 


Kommunstyrelsen 


 


PROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 


2024-02-06 


 


 


§ 25 Dnr KS 411/2023  


 


Revisionsrapport – Kommunens kompetensförsörjning  
 


Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar  


 


att förvaltningens yttrande antas och överlämnas som kommunstyrelsens svar till 


revisorerna.  


 


Ärendebeskrivning  


Ernst & Young har på uppdrag av kommunens revisorer genomfört en granskning av 


kommunens kompetensförsörjning. Syftet är att bedöma om det finns en ändamålsenlig 


styrning, uppföljning och kontroll av arbetet med kompetensförsörjning.  


 


Granskningen visar att roll- och ansvarsfördelning, verksamhetsstöd och styrning i form av 


mål och styrdokument i grunden är tydliga. Det finns också en tydlig bild av nuvarande och 


framtida behov av kompetens. Utvecklingsområden som berörs gäller främst systematisk 


återkoppling av avslutningssamtal samt ett förtydligande gällande HR-enhetens ansvar och 


roll i kompetensförsörjningsavseende.  


 


Revisorerna rekommenderar kommunstyrelsen att:  


• Säkerställ aktuella och tydliga styrdokument för arbetet på samtliga nivåer i organisationen  


• Säkerställ delaktighet från berörda verksamheter i framtagande av styrdokument  


• Se över möjligheten till mer gemensamt arbete vad gäller kompetensförsörjningsarbetet  


• Tydliggör HR-enhetens ansvar för den övergripande styrningen i kompetens-


försörjningsarbetet  


• Utveckla uppföljningen av kompetensförsörjningsarbetet med uppföljning av 


arbetsgivarstrategi, central statistik samt lärdomar från medarbetare som avslutar sin tjänst i 


kommunen  


• Säkerställ att det långsiktiga arbetet med kommunens kompetensförsörjning prioriteras  


 


Kommunstyrelseförvaltningens yttrande  


Förvaltningen delar revisionens bedömning att mycket fungerar tillfredsställande samt att det 


finns mer arbete att göra. Förvaltningen gör också bedömningen att rekommendationerna 


ligger i linje med förbättringsarbete som i vissa fall pågår och i andra fall är på väg att startas 


upp. 


 


Rekommendationerna gällande styrande dokument och gemensamt arbete kommer att 


beaktas vid kommande översyn av dokumenten 


 


Något som nämns men inte utpekas som en rekommendation för förbättring är uppföljning 


av personalomsättning. I dag följs inte detta upp tillsammans med övriga personalsiffror och 


sjukfrånvaro, men detta kan vara en mycket god indikation på hur vi lyckas bibehålla och 


attrahera kompetens 
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Nämnd 


Kommunstyrelsen 


 


PROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 


2024-02-06 


 


 


Beslutsunderlag 


Förvaltningsyttrande – Revisionsrapport, Kommunens kompetensförsörjning 


Revisorernas skrivelse Granskning av kommunen kompetensförsörjningsplan 


Revisionsrapport – Granskning av kommunens kompetensförsörjning Sollefteå 2023. 


 


Beslutsplanering 


Kommunstyrelsen 2024-02-06 


Kommunfullmäktige 2024-02-26 


 


Beslutsgång 


Talarlistan är tom. Ordföranden ställer frågan om kommunstyrelsen är redo att gå till beslut.    


Finner så. 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


Beslutet skickas till 


Kommundirektör 


HR-chef  
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Kommunstyrelsen 


 


PROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 


2024-02-06 


 


 


§ 26 Dnr KS 412/2023  


 


Revisionsrapport – Ekonomistyrning inom vård och omsorg 
 
Beslut  


Kommunstyrelsen beslutar 


 


- att kommunstyrelseförvaltningens yttrande antas och överlämnas som 


kommunstyrelsens svar till revisorerna. 


 


Ärendebeskrivning  


Ernst & Young har på uppdrag av kommunens revisorer genomfört en uppföljning av 


ekonomistyrningen inom kommunens vård och omsorg. Syftet med den uppföljande 


granskningen var att bedöma om kommunstyrelsen vidtagit tillräckliga åtgärder för att rätta 


de brister i arbetet som identifierats vid den tidigare granskningen från 2021. 


Revisorernas sammanfattande bedömning är att kommunstyrelsen i allt väsentligt har 


vidtagit tillräckliga åtgärder utifrån revisionens tidigare granskning. EY bedömer att 


kommunstyrelsen har omhändertagit tre av rekommendationerna från den tidigare 


granskningen och delvis omhändertagit en rekommendation.   


 


Utifrån granskningsresultatet överlämnar revisionen två rekommendationer som de önskar få 


svar.  


Revisorerna rekommenderar kommunstyrelsen att: 


• Säkerställa att fortsatta åtgärder vidtas för att uppnå en ekonomi i balans 


• Överväga om det finns behov av konsekvensanalyser avseende ytterligare alternativ 


utöver föreslagen åtgärd. 


Revisorerna önskar svar senast 1/3. 


Kommunstyrelseförvaltningens yttrande 


Dessa rekommendationer besvaras nedan. 


Rekommendation 1: 


Kommunen har verktyg för att arbeta med så väl en ekonomi i balans som handlingsplaner. 


Många beslut och åtgärder har vidtagits sedan senaste granskningen. 


Verksamheten är införstådd i de bekymmer som ligger framför oss främst gällande 


ekonomin för 2024, vilket medför att arbetet fortsätter med att balansera krav och kvalitet för 


att uppnå en ekonomi i balans.  


 


Från slutet av 2023 har det tagits ett nytt grepp kring åtgärdsplaner för verksamheter med 


negativ avvikelse. Dessa planer bifogas nu i den sammanställda månadsuppföljningen som 


går upp i Kommunstyrelsen. Detta för att tydliggöra planerade åtgärder och den effekt som 


förväntas uppnås, men även det eventuella gap som kan kvarstå för nya beslut.   
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Kommunstyrelsen 


 


PROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 


2024-02-06 


 


 


 


Rekommendation 2: 


Konsekvensanalyser tas fram vid beslut om åtgärder. Att genomföra fler analyser för 


ytterligare alternativ är både resurs- och tidskrävande. Under den senaste tiden har stöd-och 


utredningsorganisationen minskat år för år. Konsekvenserna av detta blir att organisation 


inte hinner med fler utrednings- och analysuppdrag, vilket denna rekommendation föreslår. 


Vi kommer självklart fortsätta genomföra konsekvensanalyser i de fall flera åtgärder föreslås 


i ett ärende. Men att göra alternativa föreslag, bara för att, kommer det inte finnas utrymme 


till.  


 


Beslutsunderlag 


Förvaltningsyttrande 2024-01-03, Mattias Axelsson, ekonomichef 


Revisionsrapport, december 2023 – Uppföljande granskning av ekonomistyrning inom 


kommunens vård- och omsorg 


Revisorernas skrivelse 


 


Beslutsplanering 


Utskottet för vård och omsorg 2024-01-17 


Kommunstyrelsen 2024-02-06 


 


Förvaltningens förslag till beslut 


Förvaltningen föreslår  


Kommunstyrelsens utskott för vård och omsorg föreslå 


Kommunstyrelsen besluta 


 


- att kommunstyrelseförvaltningens yttrande antas och överlämnas som 


kommunstyrelsens svar till revisorerna. 


 


Utskottet för vård och omsorgs förslag till beslut 


Kommunstyrelsens utskott för vård och omsorg föreslår 


Kommunstyrelsen besluta 


 


- att kommunstyrelseförvaltningens yttrande antas och överlämnas som 


kommunstyrelsens svar till revisorerna. 


 


Förslag till beslut under sammanträdet 


Ordföranden lämnar ordet fritt. 


 


Beslutsgång 


Talarlistan är tom. Ordföranden ställer frågan om kommunstyrelsen är redo att gå till beslut.    


Finner så. 


 


 


Beslutet skickas till 


Ekonomichef  
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Kommunstyrelsen 
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Sammanträdesdatum 


2024-02-06 


 


 


§ 27 Dnr KS 413/2023  


 


Revisionsrapport – Uppföljande granskning av äldreomsorgen 
 


Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar 


 


- att anta yttrandet som sitt eget och överlämna det som svar till revisorerna 


 


Ärendebeskrivning  


Ernst & Young har på uppdrag av kommunens revisorer genomfört en uppföljning av 


kommunens äldreomsorg. Syftet med uppföljningen är att bedöma om kommunstyrelsen 


vidtagit tillräckliga åtgärder för att rätta till de brister som identifierades i en granskning som 


skedde 2020.  


 


Ernst & Young sammanfattande bedömning är att samtliga lämnade rekommendationer från 


revisionens tidigare granskning delvis har omhändertagits samt att det delvis vidtagits 


tillräckliga åtgärder. De ser positivt på att flera åtgärder pågår för att omhänderta 


rekommendationerna i sin helhet. 


 


Utifrån granskningsresultatet rekommenderar de kommunstyrelsen att:  


- Säkerställa att äldreomsorgens processer kartläggs och läggs in i 


kvalitetsledningssystemet 


- Säkerställa genomförandeplanernas aktualitet 


- Säkerställa uppföljningsmetoden individbaserad systematisk uppföljning 


implementeras och används inom verksamheterna 


- Säkerställa att bostadsförsörjningsprogrammet revideras samt vidta åtgärder utifrån 


analys av kommunens behov av boendeplatser  


- Säkerställa att revisionens granskningar behandlas av kommunstyrelsen för att 


möjliggöra beslut om åtgärder i enlighet med revisionens rekommendationer. 


 


Förvaltningens yttrande 


Förvaltningen delar revisionens bedömning och fortsätter arbetet med förbättringar som 


leder till ökad effektivitet och ändamålsenlig verksamhet. Förvaltningen upprättade ett antal 


åtgärder utifrån granskningen 2020 som fortfarande är aktuella och ligger till grund för 


verksamheternas arbete under flera år. Kvalitetsarbetet har verkligen fått mer fokus efter att 


pandemin släppt sitt grepp och de uppstartade kvalitetsdialogerna med utskottet för vård och 


omsorg förfinas varje år. Nu 2024 är det tredje året som de hålls.  


 


Processflöden underlättar enkelheten i att hitta i kvalitetsledningssystemet och kommer att 


upparbetas allt eftersom revideringar görs av dokument. De är dock tidskrävande att göra 


dessa och kommer att behöva ske över lång tid.  
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Förvaltningen fortsätter arbetet med att varje enskild ska ha en aktuell genomförandeplan 


som beskriver hur insatsen ska genomföras samt att den ska bygga på den enskildes 


självbestämmande och integritet. Uppföljningsmetoden ISU, individbaserad systematisk 


uppföljning är en relativt ny modell för uppföljning som kommunförbundet hjälper till att 


lära oss och även detta är ett arbetssätt som kommer att ta tid.  


 


Just nu pågår arbetet med att undersöka framtidens behov av bostäder för äldre med 


omsorgsinsatser enligt den metod som kommunstyrelsen beslutade om i februari 2023. 


Resultatet av denna planeras vara färdigt under våren och kommer att ge en bild över 


behovet för de närmsta fem åren.  


 


Beslutsplanering 


Utskottet för vård och omsorg 2024-01-17 


Kommunstyrelsen 2024-02-06 


 


Beslutsunderlag 


Förvaltningsyttrande 2024-01-08, Ann-Katrin Lundin, socialchef 


Revisionsrapport – Uppföljande granskning av äldreomsorgen 


Revisorernas skrivelse 


 


Förvaltningens förslag till beslut 


Förvaltningen föreslår  


Kommunstyrelsens utskott för vård och omsorg föreslå 


Kommunstyrelsen besluta 


 


- att anta yttrandet som sitt eget och överlämna det som svar till revisorerna 


 


Utskottet för vård och omsorgs förslag till beslut 


Kommunstyrelsens utskott för vård och omsorg föreslår 


Kommunstyrelsen besluta 


 


- att anta yttrandet som sitt eget och överlämna det som svar till revisorerna 


 


Förslag till beslut under sammanträdet 


Ordföranden lämnar ordet fritt. 


 


Beslutsgång 


Talarlistan är tom. Ordföranden ställer frågan om kommunstyrelsen är redo att gå till beslut.    


Finner så. 


 


 


 


 


 


Beslutet skickas till 


Socialchef  
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§ 28 Dnr KS 36/2023  


 


Ombudgeteringar från 2023 till 2024  
 
Beslut 
Kommunstyrelsen föreslår 


Kommunfullmäktige besluta   


 


att samtliga begärda överföringar gällande investeringsmedel godkänns.  


 


1: Begärd överföring på 987 tkr från 2023 års investeringsmedel till 2024 års budget 


avseende avfallsverksamheten  


 


2: Begärd överföring på 324 tkr från 2023 års investeringsmedel till 2024 års budget 


avseende VA 


 


Ärendebeskrivning 
I samband med bokslut kan verksamheterna ansöka om ombudgetering av medel för projekt som 


inte blivit påbörjade eller färdigställda under föregående år. Verksamheterna har inkommit med 


önskemål som presenteras nedan.  


 


Investeringsmedel: 


1. Avfallsverksamheten önskar överföra 987 tkr av 2023 års investeringsmedel för 


inköp av sopkärl som ett led i matavfallsinsamlingen. 


 


2. VA önskar överföra 324 tkr av 2023 års investeringsmedel där ett överskott uppkom 


på grund av förseningar inom projektet Vattenledning täkt Granvåg. Medlen behövs 


för att klara de investeringsobjekt som är planerade för 2024. 


 


Kommunens investeringar, med undantag för affärsverksamhet, ska som huvudregel vara 


egenfinansierade inom ramen för den senaste treårsperiodens resultat. Med anledning av det 


ansträngda ekonomiska läget gäller för perioden 2024–2026 att investeringar även kan göras 


inom ramen för sparade likvida medel i kassan. Utöver dessa löpande investeringar fattar 


kommunfullmäktige beslut i varje enskilt fall. Investeringar inom näringsverksamhet 


finansieras via taxor. 


 


VA och Avfall är näringsverksamheter vilket inte påverkar investeringsmålet men däremot 


kommunens likviditet. 


 


Beslutsunderlag 


Förvaltningsyttrande, Ombudgeteringar från 2023 till 2024, 2024-01-24 


 


Beslutsplanering 


Kommunstyrelsen 2024-02-06 


Kommunfullmäktige 2024-02-26 
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Förslag till beslut under sammanträdet 


Ordföranden lämnar ordet fritt. 


 


Beslutsgång 


Talarlistan är tom. Ordföranden ställer frågan om kommunstyrelsen är redo att gå till beslut.    


Finner så. 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


Beslutet skickas till 


Socialchef  
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§ 29 Dnr KS 57/2020  


 


Utredning av fastighetsorganisationen 
 
Beslut 
Kommunstyrelsen föreslår 


Kommunfullmäktige besluta 


 


att kommunen upprättar ett förvaltningsavtal med Solatum avseende: 


 


1. Lokalvård 


2. Drift och fastighetsskötsel 


 


Kommunen återtar ansvaret för underhåll och nyttjar kompetenser där det är ekonomiskt 


mest fördelaktigt, vare sig det är inom Kommunens egen organisation, Solatums 


organisation eller externt.  


 


Ärendebeskrivning 


Kommunenskoncernens fastighetsorganisation har dragits med stora utmaningar, missnöje 


och återkommande fastighetsutredningar. Detta bottnar i de olika perspektiv som 


verksamhet, Solatum och fastighetsavdelning har samt de gränsdragningar som finns 


gällande ägande, ansvar, nyttjare och utförare.  


 


Det senaste beslut som togs gällande den fastighetsutredning som den politiska styrgruppen 


tagit fram var en återremiss för ytterligare dialog med Solatums presidie. Dialog har förts 


men konsensus saknades i dessa dialoger varvid ytterligare information getts till olika 


partikonstellationer både från Solatum och från kommunen för att grunda frågan ytterligare. 


Därefter har frågan varit vilande. 


 


Solatum har nu meddelat att man inte längre klarar av att utföra det planerade underhållet 


och återlämnar detta till kommunen från och med 1/1-2024. 


 


Detta innebär i praktiken att delar av det förslag som styrgruppen presenterade redan är 


genomfört. Varvid det faller naturligt att besluta om att genomföra förslaget i sin helhet och 


att relationen mellan Solatum och kommunen återigen blir reglerad via avtal och inte 


”sedvana”. 


 


Förslaget går ut på att rådigheten över resurserna återförs till kommunorganisationen 


och det är där prioriteringarna sker. Samtidigt kvarstår Solatum som huvudutförare. 


Förslaget innebär inte att Solatums verksamhet minskar i omfattning gällande 


lokalvård och fastighetsskötsel, energieffektivisering och projektledning.  


 


Underhåll som idag köps in av externa parter kommer att kunna hanteras effektivare där 


en större del av mindre uppdrag bedöms kunna hanteras med egna resurser inom 


kommunen. Resurserna kommer/kan kvarstå utifrån att ett avtal kommer på plats där  
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Solatum är huvudentreprenör/utförare och får betalt enligt utfört arbete med syftet att 


fortsatt maximera de koncernmässiga synergierna.  


 


Förändrad ansvarsfördelning 


Den nya ansvarsfördelningen innebär att bostadsbolaget får en ren utförarroll. 


Fastighetsenheten återtar ansvar och budget för kommunens fastigheter. Det är 


fastighetsenheten som för dialog med verksamheterna, sköter hyresavtal och därefter ger 


uppdrag till Solatum.  


 


På så sätt renodlas rollerna, diskussioner om avtal och gränsdragningslistor minskar och 


båda parterna kan nyttja sin spetskompetens. Detta skapar också en tydlig hierarki för 


konflikthantering vid de tillfällen där fastighetsenheten och verksamheten inte är överens. 


Det resulterar i ett tydligt ansvarstagande gentemot verksamheterna som också kan få 


tydliga och snabba beslut.  


 


Figur 10, ny arbetsmodell  


 
 


 


Det förenklar för verksamheterna med en part att vända sig till i frågor som rör fastighet, 


inredning, IT, service osv. Solatum behöver i sin tur enbart ta uppdrag från kommunens 


fastighetsorganisation. Detta förtydligar arbetsflöden, ansvar såväl ekonomiskt som 


utföransvar.  


 


Beställarstrukturen blir tydlig och det är fastighetsenhetens roll att göra prioriteringar i de 


beställningar som åläggs Solatum. Detta skapar en god chans till att skapa en tydlig och 


gemensam standard och projekteringsmodell.  
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En sådan lösning skulle också kunna innebära möjligheter att hitta synergier med de 


personer som finns i kommunens Teknik och Service, nära verksamheterna. Dessa skulle 


kunna nyttjas till att göra många av de ”enklare” åtgärder t.ex. rondering, hantering av 


enklare felanmälan och reparationer.  


 


Ekonomisk effektivitet 


Denna lösning ser vi ur ett koncernperspektiv vara det mest effektiva ekonomiskt. Dels 


för att rollerna och ansvaret renodlas, dels för att det skapar handlingsfrihet. I de fall där 


verksamheten har särskilda behov kan resurser snabbt omdirigeras eller beslut tas inom 


förvaltningen. En tydlig beslutshierarki gör också att frågor inte behöver uppta oändliga 


möten och diskussioner.  


 


En beställar-utförarmodell har också fördelen att det är lättare för beställaren att följa upp 


arbetet, det är också denne som har ansvaret. Till skillnad mot idag då beställaren inte har 


något verkligt budgetansvar och inte är den som betalar för det som utförs.  


 


Denna lösning säkerställer också att samtliga fastighetsbehov kan fångas upp i 


budgetprocessen utan att särskilda processer eller sidoforum behöver tillskapas.  


 


Detta förslag innebär att ett förvaltningsavtal upprättas med Solatum avseende: 


 


1. Lokalvård 


2. Drift och fastighetsskötsel 


 


Kommunen återtar ansvaret för underhåll och nyttjar kompetenser där det är ekonomiskt 


mest fördelaktigt, vare sig det är inom Kommunens egen organisation, Solatums 


organisation eller externt.  


 


Beslutsunderlag: 


Förvaltningsyttrande Utredning av Fastighetsorganisation, daterat 2024-01-03 


Bilaga 1: Utredning av kommunkoncernens fastighetsorganisation 


 


Beslutsplanering 


Kommunstyrelsen 2024-02-06 


Kommunfullmäktige 2024-02-26 


 


Förslag till beslut under sammanträdet 


Ordföranden lämnar ordet fritt. 


 


Beslutsgång 


Talarlistan är tom. Ordföranden ställer frågan om kommunstyrelsen är redo att gå till beslut.    


Finner så. 


 


Beslutet skickas till 


Kommundirektör 
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§ 30 Dnr KS 262/2023  


 
Motioner och medborgarförslag som inte slutgiltigt avgjorts i 
kommunfullmäktige juli – december 2023 
 
Förvaltningens förslag till beslut 


Kommunstyrelsen föreslår 


Kommunfullmäktige besluta 


 


att redovisningen godkänns. 


 


Ärendebeskrivning 


Enligt fullmäktiges arbetsordning ska kommunstyrelsen, två gånger per år, redovisa de 


motioner och medborgarförslag som inte slutgiltigt avgjorts i kommunfullmäktige. 


Redovisning för första halvåret, januari – juni redovisas fullmäktige i september 2023 och 


perioden juli – december redovisas i februari 2024. 


Där beslutsplanering finns registrerad i ärendehanteringssystemet eller där ärendet varit uppe 


i ett utskott, återfinns datum i kolumnen Beslutsplanering både gällande motioner och 


medborgarförslag. 


I bilaga finns samtliga motioner respektive medborgarförslag som slutligen avgjorts i 


kommunfullmäktige under 2023. 


 
Motioner 
 


Dnr Ärendemening Inlämnat av Beslutsplanering Handläggare 
267/2019 Motion - 


Kompetensförsörjning 
inom offentlig sektor 
(KF 2019-06-24, § 93) 


Socialdemokraterna 
Åsa Sjödén 


I samband med 
uppdatering av 
pensionspolicyn  


Lars-Olov Wengelin 


361/2022 Motion - Göra 
Kommunfullmäktige 
tillgängligare för 
intresserade medborgare 


Gunilla Fluur (LpO) 
(Landsbygdspartiet 
oberoende Sollefteå 


KF 2023-12-18,§130 
KS 2023-02-06 
KF 2024-02-26 


Beslutet upphävt 
(KF) nytt datum se 
beslutsplanering. 
IT-chef samt 
Niklas Nordén 


349/2022 Motion - Översyn av vägar 
och avgifter 
(KF 2022-12-19, § 161) 
 


Landsbygdspartiet 
Oberoende,  
Gunilla Fluur 


Förslagsställaren; 
tillställes 
parlamentarisk 
tillfällig berednings-
grupp för 
samhällsutv. frågor 


Mikael Näsström 


319/2023 Motion - Nipanskolans 
förutsättningar för idrott 
(KF 2023-10-30 §126) 


Socialdemokraterna 
gm John Åberg (S) 


Prel. 
UL 2024-04-18 
KS 2024-05-07 
KF 2024-05-27 
 


Pär Bodin 
Majed Safaee 
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Motioner, forts 
Dnr Ärendemening Inlämnat av Beslutsplanering Handläggare 


318/2023 Motion - Alla barns 
skolvägar ska vara trygga 
och säkra 
(KF 2023-10-30 §127) 


Socialdemokratiska 
fullmäktigegruppen  
 


Prel. 
UL 2024-04-18 
KS 2024-05-07 
KF 2024-05-27 


Örjan Abrahamsson 
Åke Gullersbo 
Hans Nordin 


406/2023 Motion - Fria arbetsskor 
till vårdpersonal 
 


Susanne Lindahl (S) KS 2024-02-06 
KF 2024-02-26 


Beslutet föreslagits 
upphävas  (KF 
2023-12-18).Nytt 
datum se 
beslutsplanering. 


 


 


Medborgarförslag 
 


Dnr Ärendemening Inlämnat av Beslutsplanering Handläggare 
279/2021 Medborgarförslag - 


Portabel handikappvänlig 
toalett på Hågestaön 
(KF 2021-10-25, §80) 


Christina 
Waaranperä 


SU 2022-10-17 
KS 2022-11-08,§176 
Återremiss  


Åke Gullersbo 
Jonas Hasselborg 


214/2022 Medborgarförslag - Ökad 
stadstrafik med buss i 
Sollefteå centrum 
(KF 2022-09-26, §91) 


Gunnar Wallmark KS 2023-08-15 
KF 2023-09-25 §88 
AVSLUTAD 


Maria Lindsbo 


123/2023 Medborgarförslag - 
Hyggesfritt skogsbruk 


Daniel Rutchman KF 2023-12-18 §131 
KS 2024-02-06 
KF 2024-02-26 


Beslutet föreslagits 
upphävas  (KF 
2023-12-18). 
Nytt datum se 
beslutsplanering. 


246/2023 Medborgarförslag - 
Hundrastgård vid Västra 
skogen 


Roger Åhlander SU 2024-03-11 (prel) 
KS 2024-04-09 
KF 2024-04-22 


Pär Bodin 
Majed Safaee 


285/2023 Medborgarförslag - Bro från 
Hågestaön till Risön 


Vivianne Gahlin SU 2024-01-15, §1 
KS 2024-02-06 
KF 2024-02-26 


Jonas Hasselborg 


 


 


Elektroniska Medborgarförslag under andra halvåret 2023 


Under andra halvåret 2023 har det inkommit femton elektroniska medborgarförslag varav 


två varit utlagda för röstning och två har ännu inte beslutats om de ska läggas ut för röstning. 


Elva inkomna förslag har avfärdats av följande anledningar: 


• Inte en kommunal fråga alt. bedöms inte vara medborgarförslag eller liknande 


förslag har redan avgjorts (8) 


• Synpunkt som lämnats till verksamheten (3) 


 


Av de fyra medborgarförslag som lagts ut för röstning har två förslag gått vidare till 


Kommun-fullmäktige och där beslutats om vidare beredning i kommunstyrelsen.  


Två medborgarförslag är utlagda för röstning som pågår vid dags dato. 







 48 (66) 


 
    


Nämnd 


Kommunstyrelsen 


 


PROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 


2024-02-06 


 


 


Motioner och medborgarförslag, slutgiltigt avgjorda under andra halvåret 


Fem motioner och ett medborgarförslag har slutgiltigt avgjorts i Kommunfullmäktige under 


andra halvåret 2023. 


 
Beslutsunderlag 


Inkomna motioner och medborgarförslag under perioden 2023-07-01 – 2023-12-31 


Förvaltningsyttrande, Motioner och medborgarförslag som inte slutgiltigt avgjorts i 


kommunfullmäktige, januari - juni månad 2023, 2024-01-29 


Bilaga till ovanstående förvaltningsyttrande, Samtliga motioner och medborgarförslag 


avgjorda under 2023.  


 
Beslutsplanering 


Kommunstyrelsen 2024-02-06 


Kommunfullmäktige 2024-02-26 


 
Förslag till beslut under sammanträdet 


Ordföranden lämnar ordet fritt. 


 


Beslutsgång 


Talarlistan är tom. Ordföranden ställer frågan om kommunstyrelsen är redo att gå till beslut.    


Finner så. 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 
 
Beslutet skickas till 


Kanslichef 
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§ 31 Dnr KS 78/2024 
 


Revidering av planeringsstrategi – Översiktsplan för Sollefteå 
kommun 
 
Kommunstyrelsen föreslår 
Kommunstyrelsen föreslår  


 


att kommunfullmäktige beslutar att anta den reviderade planeringsstrategin: 


Planeringsstrategi - Översiktsplan för Sollefteå kommun Reviderad version 


med föreslagen redaktionell ändring. 
 
Ärendebeskrivning 


Enligt 3 kap. 23 § plan- och bygglagen ska kommunfullmäktige anta en planeringsstrategi 


senast 24 månader efter ett ordinarie val. Kommunen ska med strategin ta ställning till 


ändrade planeringsförutsättningar av betydelse för översiktsplanens aktualitet, bedöma i 


vilken utsträckning planen är aktuell i förhållande till kraven i 3 §, 4 § andra stycket 1 och 2 


samt 5 §. Detta kallades tidigare aktualitetsprövning men har sedan januari 2020 ersatts av 


planeringsstrategi. 


 


Då nuvarande planeringsstrategi antogs innan valet 2022 måste en ny strategi antas om inte 


fullmäktige i stället antar en ny översiktsplan. Om kommunen inte antar en 


planeringsstrategi inom avsedd tidsintervall anses översiktsplanen i sin helhet som inaktuell. 


Kommunen är enligt 3 kap. 1§ plan- och bygglagen skyldig att ha en aktuell översiktsplan. 


Översiktsplanen måste vara aktuell för att hela PBL-systemet ska vara effektivt och för att 


översiktsplanen ska fungera vägledande vid exempelvis detaljplanering och handläggning av 


bygglov. 
 
Planeringsstrategin som fastställdes av Kommunfullmäktige 2022-02-28 beskriver i sin 


helhet fortsatt de korrekta planeringsförutsättningarna för arbetet med den nya 


översiktsplanen för Sollefteå kommun. De delar som har omarbetats är påståenden och 


referenser som inte längre kan anses påverka nuvarande plans aktualitet eller arbetet med 


den nya översiktsplanen. 
 
Förändringar i planeringsstrategin 2022-02-28: 
Planerringsstrategin refererar till SOU 2021:53 En rättssäker vindkraftsprövning som 


mynnade ut i prop. 2021/22:210 Tidigt kommunalt ställningstagande till vindkraft avslogs av 


riksdagen. En rättssäker vindkraftprövning kan därmed inte längre anses vara aktuell och har 


således tagits bort från planeringsstrategin. (s. 9-10, 24, planeringsstrategi 2022- 02-28). 


 


Likt En rättssäker vindkraftsprövning har förslagen i SOU 2020:78 Tillgängliga stränder -ett 


mer differentierat strandskydd fått avslag. Referenser till Tillgängliga stränder har därmed 


tagits bort från planeringsstrategin. (s. 18, 24) 


 


 


Under regionala- och mellankommunala frågor nämns företaget Sono Groups planerade  
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hotelletableringar i Västernorrland. De delar av planeringsstrategin där företaget Sono Group 


nämns har tagits bort. Frågan bedöms inte längre vara aktuell. (s. 3, 18) 


 


Under översiktsplanen som stöd i arbetet beskrivs det att den nya översiktsplanen ska bli helt 


digital utifrån Boverkets ÖP-modell 2.1. Under hösten 2024 beräknas en uppdaterad modell 


ÖP-modellen 3.0 vara klar. Texten har uppdaterats till att det nu står ÖP-modellen 3.0 i 


stället för ÖP-modellen 2.1. (s. 21) 


 


Ett tillägg i den uppdaterade planeringsstrategin är ett förtydligande om att det inte bara är 


ställningstaganden kring vindbruk som behöver fördjupas och förtydligas, utan också 


ställningstaganden kring förnybar energi i stort. (s. 8) 


 


Ett annat tillägg i den uppdaterade planeringsstrategin rör de påståenden kring 


planeringsförutsättningarna för Hamre verksamhetsområde. Då den nya detaljplanen för 


Hamre vann laga kraft hösten 2023 har avsnittet om Hamre verksamhetsområde uppdaterats 


med aktuell information. (s. 14) 


 


Samråd  


Länsstyrelsen blev tillfrågade om processen kring att anta en reviderad planeringsstrategi. 


Länsstyrelsen ska tillhandahålla ett underlag inför kommunens bedömning av 


översiktsplanens aktualitet vilket lämnades ut inför framtagandet av planeringsstrategin 


2022-02-26. För att anta den reviderade planeringsstrategin behövs inte ett nytt underlag från 


Länsstyrelsen. 


 


Processen kring att ta fram en planeringsstrategi omfattas inte av några krav om ett 


samrådsskede. 


 


Ekonomiska konsekvenser och förslag på finansiering  


Ett beslut om antagande av den reviderade planeringsstrategin innebär att kommunens 


nuvarande översiktsplan fortsatt är aktuell under tiden arbetet med den nya översiktsplanen 


fortskrider. De ekonomiska konsekvenserna av att inte anta den reviderade 


planeringsstrategin förväntas bli större då det innebär att den nuvarande översiktsplanen blir 


inaktuell. En inaktuell översiktsplan innebär att arbetet med de efterföljande stegen i PBL-


systemet, detaljplanering och bygglovshandläggning, försvåras. En översiktsplan måste vara 


aktuell för att ett standardförfarande, ett samordnat förfarande och ett förenklat förfarande 


ska kunna tillämpas för detaljplan och områdesbestämmelser. Exempelvis så måste 


detaljplanen då upprättas med ett utökat förfarande som i korthet innebär att arbetet med 


detaljplanen blir mer omfattande. 


 


Handläggningen av bygglov och förhandsbesked påverkas av översiktsplanens aktualitet då 


översiktsplanen ligger till grund för lämplighetsprövningen. Därmed försvåras 


handläggningen av bygglov och förhandsbesked om översiktsplanen upphör att vara aktuell. 


Andra prövningar av tillstånd och ärenden enligt andra lagstiftningar som exempelvis 


miljöbalken försvåras också utan en aktuell översiktsplan. 
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Beslutsunderlag  


Planeringsstrategi -Översiktsplan för Sollefteå kommun Reviderad version 


Projektdirektiv-Ny översiktsplan för Sollefteå kommun 


 
Beslutsplanering  


Kommunstyrelsen 2024-02-06 


Kommunfullmäktige 2024-02-26 


 
Förslag till beslut under sammanträdet 


John Åberg (S) yrkar att rubriken vindbruk ska ändras till Energiförsörjning och 


elproduktion 


 


Beslutsgång 


Talarlistan är tom. Ordföranden ställer frågan om kommunstyrelsen är redo att gå till beslut.    


Finner så. 


 


 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutet skickas till 


Fastställd Planeringsstrategi samt protokollsutdrag ska skickas till 


Boverket 


Länsstyrelsen 


Regionen 


Miljö- och byggenheten  
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§ 32 Dnr KS 279/2021 


 


Svar på Medborgarförslag – Portabel handikappvänlig toalett på 
Hågestaön (återremiss) 
 


Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar föreslå 


Kommunfullmäktige besluta 


att avslå medborgarförslaget 


 


att kommunstyrelsen delegerar till utskottet för samhällsutveckling att tillsammans med 


förvaltningen undersöka ytterligare alternativ, inklusive drift- och finansieringslösningar 


för en toalett på Hågestaön. 


 


Återremiss 


Förvaltningen kvarstår i sin bedömning att föreslagen lösning är det enda rimliga 


alternativet. Detta för att leva upp till en god arbetsmiljö samt en hög hygienisk standard 


samt vara lämpad för den miljö den placeras i. Enklare lösningar har tidigare funnits på ön 


men togs bort av dåvarande fritidsförvaltningen av arbetsmiljöskäl och hygieniska aspekter. 


Då toaletten kommer att placeras i vad som får betraktas som en centrummiljö förväntas 


besöksfrekvensen bli stor och därmed måste tillsyn och skötsel bedrivas på daglig basis. Vill 


man minska den årliga driftkostnaden kan anläggningen ställas av under vinterhalvåret.  


De enklare lösningar som finns men som förvaltningen i sin utredning inte bedömde vara 


relevant att gå vidare med var 


HWC kabin, bedömd kostnad 600 tkr varav ca 400 tkr i inköp och 200 tkr i 


monteringskostnader. 


 
 


Nackdelar med HWC-kabin är att biutrymme för städutrustning saknas samt att städning 


invändigt ej kan ske med automatik eller genom att bara spola av ytor och desinficera. 


Inredningen toaletten är också mer känslig för skadegörelse med risk för högre kostnader 


som följd. 


Den enklaste varianten som förvaltningen tittat på var en RWC container där inköpspriset är 


ca 100 tkr och monteringskostnaderna ca 200 tkr.  Nackdelarna är desamma som för HWC- 
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kabinen men dessutom bedöms inte produkten estetisk vara anpassad för den tänkta 


placeringen. 


 
 


Sammanfattningsvis kvarstår förvaltningen i sin bedömning att föreslagen lösning är den 


mest lämpliga. 
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Ärendebeskrivning 


Ett medborgarförslag har inkommit 2021-09-02 från Cristina Waaranperä avseende 


önskemål att kommunen uppför samt sköter drift och underhåll av en portabel 


handikapptoalett på Hågestaön i Sollefteå. Till medborgarförslaget har ett produktblad 


bifogats på en modell typ ”Bajamaja” men förslagsställaren anger också att kommunen själv 


kan ta fram en lösning. Vidare uppges i medborgarförslaget att besökarantalet på Hågestaön 


uppgår till ca 100-150 personer per dag och ett flertal föreningar förlägger aktiviteter på ön. 


STF och Friluftsfrämjandet arbetar för att utveckla Hågestaön som stadsnära 


rekreationsområde. Man upplever dock att avsaknaden av en toalett på ön innebär att det 


uppstår sanitära olägenheter. 


Tekniska enheten har utrett förutsättningarna för att kunna anlägga en toalett på Hågestaön. 


Tekniska enheten ser positivt på att anlägga en toalett för allmänheten på ön då området 


blivit populärt att besöka under senare år eftersom flera satsningar som utegym, grillplatser 


och promenadslingor m.m. gjorts av STF. På ön bedrivs också Mulleverksamheten av 


Friluftsfrämjandet som syftar till att på ett pedagogiskt och roligt sätt lära barn att ta hand 


om vår miljö. Bron över till ön är även frekvent nyttjad av fiskare. 


En toalett på ön bedöms kunna minska problemet med sanitära olägenheter på ön med 


kvarlämnat toalettpapper och fekalier i skogen, vilket skulle ge gästerna en trevligare 


upplevelse vid sina besök. Bedömningen är att en toalett för allmänheten skulle kunna 


placeras centralt på ön i nära anslutning till Hågestabrons norra landfäste. Placeringen 


bedöms ge en god tillgänglighet för öns besökare och är gynnsam ur anläggnings samt drift- 


och skötselperspektiv. 


 
 


En placering i detta läge innebär att alla som besöker ön kan uppmärksamma att toaletten 


finns då man kommer över bron. Mulleverksamheten finns precis intill och de fiskare som 


står på bron får nära till toaletten. Denna centrala placering gör också att oavsett om man 


besöker västra eller östra delen på ön så får man ungefär lika långt till toaletten. Toaletten  
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ska kunna nyttjas av alla och det innebär att den ska utföras tillgänglig för funktionsnedsatta 


som RWC.  


Ur ett anläggningsperspektiv finns det VA-ledningar och el i nära anslutning till denna plats 


vilket gör att kostnaderna för anläggandet blir förhållandevis låga. 


Då toaletten kommer att placeras i offentlig miljö och vara öppen så kommer det att ställa 


vissa krav på utförandet och skötseln. Materialen ska vara hållbara och lätta att rengöra. 


Dörren behöver förses med automatiskt tidlås så att toaletten kan hållas låst under tider då 


risk för skadegörelse är som störst. Det behöver även finnas ett biutrymme där städutrustning 


och förbrukningsartiklar kan förvaras. Detta biutrymme skulle även ge möjligheten för att 


installera ett UV-ljus för rening av vattnet för att kunna erbjuda dricksvatten, då skulle en 


vattenutkastare för möjlighet till fyllning av t.ex. vattenflaskor kunna installeras utvändigt på 


byggnaden. 


Det finns några leverantörer av prefabricerade toaletter avsedda för offentlig miljö. Offerter 


har tagits in från två leverantörer, Toab och Danfo. Båda erbjuder ganska likvärdiga 


alternativ och levererar färdiga byggnader där kunden ansvarar för montering på plats samt 


erforderlig grundläggning och framdragning av VA och el. 


 


 
 


 


Prismässigt ligger de även lika där byggnaden kostar ca 800 tkr i det utförande som önskats. 


Förberedande arbeten bedöms kunna utföras i egen regi och kostnader för detta uppskattas 


till ca 200 tkr inkl. kostnad för de tillstånd som krävs. Tillkommande kostnad om 


dricksvatten ska kunna erbjudas är ca 70 tkr. 
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Städning och tillsyn bedöms krävas dagligen för att anläggningen ska hållas fräsch och i gott 


skick. Kostnaden för drift och skötsel uppskattas till 100 tkr årligen, detta baseras på ett snitt 


på 5 års kostnad för drift och skötsel samt reparationer av toaletten på Linsänket vid 


stadsparken. 


De tillstånd som bedöms krävas för att anlägga byggnaden är bygglov och 


strandskyddsdispens. 


 


Ekonomiska konsekvenser och förslag på finansiering 


Förvaltningen behöver tillföras investeringsmedel om 1 mnkr för anläggande av permanent 


RWC samt 100 tkr årligen i driftmedel för drift, skötsel och underhåll av anläggningen. 


  


Förvaltningen bedömer inte att ekonomiskt utrymme finns för att genomföra den föreslagna 


åtgärden. Den investeringsram som tekniska enheten har tilldelad och som 


avser gata/park-verksamheten är redan idag hårt ansträngd och de behov som finns inom 


främst vägnätet samt vägbelysningen genomgår hårda prioriteringar. 


 


Beslutsunderlag 


Medborgarförslag Portabel handikappvänlig toalett på Hågestaön, Cristina Waaranperä 


Protokoll, Kommunfullmäktige 2021-10-25, § 80 


Förvaltningsyttrande Handikapptoalett på Hågestaön, 2022-06-17 


Protokoll Utskottet för samhällsutveckling, 2022-10-17 § 49 


Protokoll Kommunstyrelsen 2022-11-08, § 176 Återremiss 


Förvaltningsyttrande 2023-11-10, Återremiss Medborgarförslag – Handikapptoalett på 


Hågestaön 


Förvaltningsyttrande Protokoll Utskottet för samhällsutveckling, 2024-01-15 §2 


 


Beslutsplanering 


Kommunstyrelsens utskott för Samhällsutveckling 2024-01-15 


Kommunstyrelsen 2024-02-06 


   


Förvaltningens förslag till beslut 


Förvaltningen föreslår  


Utskottet för samhällsutveckling föreslå 


Kommunstyrelsen föreslå  


Kommunfullmäktige besluta  


- att avslå inlämnat medborgarförslag då ekonomiskt utrymme inte finns för 


satsningen. 


Utskottet för samhällsutveckling förslag till beslut 


Kommunstyrelsens utskott för samhällsutveckling föreslår 


Kommunstyrelsen föreslå 


Kommunfullmäktige besluta 


- att avslå inlämnat medborgarförslag då ekonomiska utrymme inte finns för 


satsningen 
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Förslag till beslut under sammanträdet 


John Åberg (S) yrkar att medborgarförslaget ska återremitteras till utskottet för tydligt, 


genomarbetat och finansierat förslag till beslut. 


Fredrik Granholm (C) yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut, att medborgar-


förslaget avslås. 


Fredrik Granholm (C) yrkar även att kommunstyrelsen delegerar till SU att tillsammans med 


förvaltningen undersöka ytterligare alternativ, inklusive drift- och finansieringslösningar för 


en toalett på Hågestaön. 


Tommy Nilsson (SD) föreslår att ett konstverk, en konstnärlig utsmyckning av någon lokal 


konstnär, skulle kunna motverka förstörelse. 


Birgitta Häggkvist (VI) yrkar bifall till Fredrik Granholms (C) förslag till beslut. 


Mattias Ahlenhed (S) yrkar på återremiss. 


Lillemor Edholm (S) yrkar på återremiss. 


Beslutsgång 


Talarlistan är tom. Ordföranden ställer frågan om kommunstyrelsen är redo att gå till beslut. 


Finner så. 


 


Ordförande ställer frågan om ärendet ska avgöras idag. 


Finner att ärendet ska avgöras idag. 


 


Ordförande redogör för förslag till beslut: 


 


att avslå medborgarförslaget 


 


att kommunstyrelsen delegerar till utskottet för samhällsutveckling att tillsammans med 


förvaltningen undersöka ytterligare alternativ, inklusive drift- och finansieringslösningar 


för en toalett på Hågestaön. 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


Beslutet skickas till 


Teknisk chef 
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§ 33 Dnr KS 285/2023 


 


Svar på Medborgarförslag – Bro Risön – Hågestaön 
 


Beslut 
Kommunstyrelsen föreslår 


Kommunfullmäktige besluta 


 


att avslå inlämnat medborgarförslag då ekonomiska utrymme inte finns för satsningen 


   


Ärendebeskrivning 


Ett medborgarförslag har 2023-06-03 inkommit från Vivianne Galin Nordin avseende 


önskemål att kommunen uppför en enkel bro för gång- och cykeltrafik från Risön till 


Hågestaön i Sollefteå. En bro skulle kunna gynna campingen och leda till att människor rör 


sig mer. 


Tekniska enheten utredde 2014 förutsättningarna för att anlägga en bro på föreslagen sträcka 


inför byggnationen av nya bron till Hågestaön över södra älvfåran. 


 
Förutsättningarna för broalternativen som utreddes var att de skulle klara BK 1 trafik d.v.s. 


tyngre lastbilstransporter. Konsultföretaget WSP har upprättat en rapport ”Sammanfattning 


av broförbindelse till Hågestaön” daterad 2014-03-17. 


Eftersom det norra broläget bedömdes bli ca 50% dyrare att anlägga än det södra alternativet 


så beslutade kommunen att uppföra bron enligt alternativ 1 i det södra läget. 


En stor anledning till att det norra alternativet blev betydligt dyrare var den dämning som 


beräknades uppstå som gjorde att en kostsam muddring krävdes i den södra älvfåran. 


Även om man skulle utföra en enklare bro som förslagsställaren föreslår så krävs det att bron 


ska kunna sandas och skottas med något fordon. Sträckan över älven är även på det smalaste  
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stället över 100 meter vilket gör att flera mittstöd kommer att krävas på en mindre bro för att 


inte få för långa spännvidder för en klenare konstruktion.  


 
Att anlägga konstruktioner i vatten är förenat med tillståndsplikt enligt Miljöbalken. Detta är 


en relativt lång och komplicerad process som kräver en upprättad MKB 


(miljökonsekvensbeskrivning). 


Kostnaden uppskattades 2014 för det norra broalternativet till ca 33 mnkr. En bedömning är 


att även om man skulle utreda och hitta sätt att förenkla konstruktionen samt undvika att den 


södra älvfåran behöver muddras så kommer kostnaderna för en ny bro inte att understiga 25 


mnkr. 


 


Ekonomiska konsekvenser och förslag på finansiering 


Förvaltningen bedömer inte att ekonomiskt utrymme finns för att genomföra den föreslagna 


åtgärden. Den investeringsram som tekniska enheten har tilldelad och som 


avser gata/park-verksamheten är redan idag hårt ansträngd och de behov som finns inom 


främst vägnätet samt vägbelysningen genomgår hårda prioriteringar. Om förslagsställarens 


önskemål om en ytterligare bro till Hågestaön ska genomföras så behöver tekniska enheten 


tillföras medel för att inledningsvis genomföra en förstudie. 


 


Förvaltningens förslag till beslut 


Förvaltningen föreslår utskottet för samhällsutveckling, föreslå kommunstyrelsen, föreslå 


kommunfullmäktige besluta  


- att avslå inlämnat medborgarförslag då ekonomiskt utrymme inte finns för 


satsningen. 


 


Utskottet för samhällsutveckling förslag till beslut 


Kommunstyrelsens utskott för samhällsutveckling föreslår 


Kommunstyrelsen föreslå 


Kommunfullmäktige besluta 


 


- att avslå inlämnat medborgarförslag då ekonomiska utrymme inte finns för 


satsningen 
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Beslutsunderlag 


Protokoll Utskottet för samhällsutveckling, 2024-01-15 §1 


Förvaltningsyttrande 2023-12-07 


Sammanfattning av broförbindelse till Hågestaön daterad 2014-03-17. 


 


Beslutsplanering 


Kommunstyrelsens utskott för Samhällsutveckling 2024-01-15 


Kommunstyrelsen 2024-02-06 


Kommunfullmäktige 2024-02-26 


 


Beslutsgång 


Talarlistan är tom. Ordföranden ställer frågan om kommunstyrelsen är redo att gå till beslut.    


Finner så. 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


Beslutet skickas till 


Teknisk chef  
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§ 34 Dnr KS 29/2024 


 
Primärt samverkansavtal avseende yrkesämnen och 
sammanhållna yrkesutbildningar inom Komvux på gymnasial nivå 
 


Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar 


 


att ingå i primärt samverkansavtal och därmed -område avseende yrkesämnen och 


sammanhållna yrkesutbildningar inom Komvux tillsammans med övriga kommuner i 


Västernorrland  


 


att det primära samverkansavtalet ska följas upp avseende efterlevnad och ändamålsenlighet, 


för eventuell revidering, under våren 2027 och rapporteras till presidiet senast juni 2027 


 


att uppdra till Verksamhetschefsnätverket att säkerställa att uppföljning enligt ovan 


genomförs  


 


Ärendebeskrivning 


Ändringar i skollagen medför bland annat att kommuner ska samverka när utbildningar inom 


gymnasieskolan och Komvux planeras, dimensioneras och erbjuds. Samverkan ska ske 


mellan minst tre kommuner och formaliseras via ett primärt samverkansavtal genom vilket 


deltagande kommuner bildar ett primärt samverkansområde för utbildningen.  


 


Nu föreliggande ärende avser Komvux på gymnasial nivå och föreslår att Västernorrland 


utgör primärt samverkansområde och att ett primärt samverkansavtal följaktligen upprättas 


mellan samtliga sju kommuner i Västernorrland. 


 


Bakgrund 


Mot bakgrund av regeringens proposition 2021/22:159 Dimensionering av gymnasial 


utbildning för bättre kompetensförsörjning har Skollagen förändrats i syfte att öka det 


tillgängliga utbudet av utbildning på gymnasial nivå, att underlätta ungdomars och vuxnas 


etablering på arbetsmarknaden samt att förbättra kompetensförsörjningen till välfärd och 


näringsliv. 


 


Förändringarna i skollagen tillämpas första gången avseende utbildning som påbörjas 2025, 


och innebär bland annat att 


• Arbetsmarknadens behov ska få betydelse för planering och dimensionering av 


utbildning på gymnasial nivå 


• Varje kommun ska samverka med minst två andra kommuner genom ett primärt 


samverkansavtal avseende planering, dimensionering och erbjudande av utbildning, 


inom ett primärt samverkansområde för utbildningen. 


• Inom det primära samverkansområde som den sökande är hemmahörande i gäller så 


kallat frisök. 
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• Så kallade sekundära samverkansavtal kan slutas med kommuner eller regioner utanför 


det primära samverkansområdet. 


• Det primära samverkansavtalet ligger till grund för gemensam ansökan om statsbidrag 


yrkesvux 


 


För Komvux ska samverkansavtalet omfatta yrkesämnen och sammanhållna 


yrkesutbildningar på gymnasial nivå. Varje samverkande kommun ska erbjuda all sådan 


yrkesutbildning som anordnas av huvudmännen i det primära samverkansområdet. 


 


Ärendets tidigare handläggning 


Inom ramen för det länsgemensamma Verksamhetschefsnätverket har en arbetsgrupp utrett 


och tydliggjort förutsättningar för primära samverkansavtal i linje med förändringarna i 


skollagen.  


 


Arbetsgruppen konstaterar i sitt förslag att kommunerna behöver enas om hur det primära 


samverkansområdet/de primära samverkansområdena ska se ut och på vilken nivå  


samverkan ska ske.  


 


I samband med ”Avstämningsmöte om avsiktsförklaring fördjupad samverkan mellan 


Komvux i Västernorrland” 2023-12-15 uppdrog samtliga nämndsordföranden i länets 


kommuner till respektive skolchefer att ta fram ett gemensamt förslag till primärt 


samverkansområde/samverkansområden för vilket ett/flera primära samverkansavtal ska 


upprättas. 


 


Förvaltningens överväganden 


Skolchefernas/verksamhetschefsnätverkets diskussioner har resulterat i att ett primärt 


samverkansavtal föreslås slutas för samtliga sju kommuner i länet. Därmed utgör 


Västernorrland primärt samverkansområde, med gemensam planering, dimensionering och 


erbjudande av utbildning, samt med frisök inom området för dess invånare.  


 


I syfte att säkerställa att förändringen ger den effekt i form av förbättrad 


kompetensförsörjning som ändringarna i Skollagen syftar till bör det primära 


samverkansavtalet följas upp och utvärderas avseende efterlevnad och ändamålsenlighet, för 


eventuell revidering, under våren 2027 och rapporteras till presidiet senast juni 2027. 


Verksamhetschefsnätverket ansvarar för att denna uppföljning och utvärdering genomförs. 


 


Verksamhetschefsnätverket föreslås också ansvara för att i god tid – gärna under april månad 


men senast i juni 2024 ta fram ett primärt samverkansavtal för Västernorrlands kommuner 


inklusive en tidplan för utvecklad samverkan i enlighet med samverkanstrappan dels inför 


verkställighet i januari 2025, dels på längre sikt. 


 


Styrdokument och juridik 


Ärendet är direkt kopplat till de ändringar i skollagen som genomförts mot bakgrund av 


regeringens proposition 2021/22:159 Dimensionering av gymnasial utbildning för bättre  


kompetensförsörjning. Förändringarna, som redan trätt i kraft och tillämpas första gången  
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avseende utbildning som påbörjas 2025, syftar till att öka det tillgängliga utbudet av  


utbildning på gymnasial nivå, att underlätta ungdomars och vuxnas etablering på 


arbetsmarknaden samt att förbättra kompetensförsörjningen till välfärd och näringsliv. 


 


Ekonomisk hållbarhet 


En tänkbar effekt av ärendet är att gemensam regional dimensionering och planering av 


utbudet av utbildningar kan bidra till ökad ekonomisk effektivitet.  


 


Förslaget innebär också per automatik frisök för områdets invånare varför respektive 


hemkommun framgent inte kommer att kunna avböja studier på annan ort genom av att avslå 


interkommunal ersättning. Effekten av detta på respektive kommuns budget kan i dagsläget 


inte besvaras tydligt. Här behövs olika tydliggöranden göras: Prislistor, gemensam ekonomi 


och hantering av statsbidragsansökan och -redovisning är några exempel.  


 


Inom ramen för det primära samverkansavtalet/-området ska samtliga huvudmän informera 


om och marknadsföra hela det utbud som erbjuds inom området. Detta kan både medföra 


ökade kostnader i och med ett större utbud att marknadsföra, och lägre kostnader via 


förbättrade förutsättningar att fylla samtliga utbildningsplatser. 


 


Social hållbarhet 


Ett gemensamt regionalt utbildningsutbud med god matchning i relation till 


arbetsmarknadens behov kan förväntas ha positiv effekt på invånarnas etablering på 


arbetsmarknaden. 


 


Förslag till uppföljning 


I syfte att säkerställa att förändringen ger den effekt i form av förbättrad 


kompetensförsörjning som ändringarna i Skollagen syftar till bör det primära 


samverkansavtalet följas upp och utvärderas avseende efterlevnad och ändamålsenlighet, för 


eventuell revidering, under våren 2027 och rapporteras till presidiet senast juni 2027. 


Verksamhetschefsnätverket ansvarar för att denna uppföljning och utvärdering genomförs. 


 


 


Förvaltningens förslag till beslut 


Förvaltningen föreslår utskottet för unga och lärande föreslå kommunstyrelsen besluta att: 


 


- att ingå i primärt samverkansavtal och därmed -område avseende yrkesämnen och 


sammanhållna yrkesutbildningar inom Komvux tillsammans med övriga kommuner i 


Västernorrland  


 


- att det primära samverkansavtalet ska följas upp avseende efterlevnad och 


ändamålsenlighet, för eventuell revidering, under våren 2027 och rapporteras till 


presidiet senast juni 2027 


 


- att uppdra åt Verksamhetschefsnätverket att säkerställa att uppföljning enligt ovan 


genomförs  
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Nämnd 


Kommunstyrelsen 


 


PROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 


2024-02-06 


 


 


 


Beslutsplantering 


Utskottet för unga och lärande 2024-01-18 


Kommunstyrelsen 2024-02-06 


 


Beslutsunderlag 


Muntligt föredragande, Örjan Abrahamsson, skolchef och Christer Sjödin, vuxenutbildnings-


chef/rektor 


Protokoll Utskottet för Unga och Lärande 2024-01-18, §6 


Förvaltningsyttrande, Örjan Abrahamsson, skolchef 


 


Beslutsgång 


Talarlistan är tom. Ordföranden ställer frågan om kommunstyrelsen är redo att gå till beslut.    


Finner så. 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


Beslutet skickas till 


Skolchef  
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Nämnd 


Kommunstyrelsen 


 


PROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 


2024-02-06 


 


 


§ 35 Dnr KS 6/2024 


 


Delgivningar 
 


Beslut  
Kommunstyrelsen beslutar 


 


att inkommen delgivning läggs till handlingarna. 


 


Ärendebeskrivning 


− Synpunkter från fastighetsägare gällande samråd om Edsele-Ås Solcellspark, till 


Sollefteå kommun och till Länsstyrelsen 


− Styrelsemötesprotokoll Samordningsförbundet i Sollefteå 2023-12-20 


− Skrivelse med uppmaning att agera för asylsökande ungdomars möjlighet att arbeta 


under väntan på utvisning 


− Beslut från Migrationsverket att utbetala ersättning för kostnader Junsele skola 2017 


och 2018 efter dom i Kammarrätten (MV dnr 733-2018-37553) 


− Skrivelse från Ramsele-Edsele församlingsråd angående stängning bro Ramsele gamla 


kyrka 


− Beslutsexp. Örnsköldsvik – Medfinansiering projekt Hållbar samhällsutveckling 


− Protokollsutdrag Härnösands kommunstyrelse 2024-01-23, §9  Resurscentrum mot våld 


i Västernorrland 


− Inbjudan till träff om totalförsvaret på Försvarsdepartementet 20 februari 2024 


− Yttrande från Edsele intresseförening angående solcellspark 


− Svar från Ilmatar på yttrande från Edsele intresseförening angående solcellspark 


− Nordanede Fiskevårdsområdesförening stödjer Edsele intresseförenings yttrande om 


solcellspark Ås – Edsele 


− Edsele jaktskytterklubb stödjer Edsele intresseförenings yttrande om solcellspark Ås – 


Edsele 


− Edsele AIK stödjer Edsele intresseförenings yttrande om solcellspark Ås – Edsele 


− Edsele bygdegårdsförening stödjer Edsele intresseförenings yttrande om solcellspark Ås 


– Edsele 


− Edsele Vattenskidklubb stödjer Edsele intresseförenings yttrande om solcellspark Ås – 


Edsele 


− Yttrande från Naturskyddsföreningen över solcellsparken i Edsele 


− Till kommunfullmäktige, Länsstyrelsen, Räddningstjänsten – Synpunkt till protokollet 


ifrån samrådsmöte om solcellspark 202401-01 med Ilmatar Solar AB 


− Rapport om Hemtjänstindex 2023 
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Nämnd 


Kommunstyrelsen 


 


PROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 


2024-02-06 


 


 


 


§ 36 Dnr KS 5/2024 


 


Delegeringsbeslut 
 
Beslut  
Kommunstyrelsen beslutar 


 


att delegeringsbesluten godkänns. 


 


Ärendebeskrivning 


− Delegationslista färdtjänst och riksfärdtjänst dec 2023/jan2024 


− Återrapporteringsunderlag delegeringsbeslut till KS – Miljö och bygg, januari 2024 


− Återrapportering delegeringsbeslut i individärenden i kommunstyrelsens utskott för 


vård och omsorg, december 2023 





